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Capitolul 1 
 

Nu am fost și nu sunt un SFÂNT dar dacă astăzi sunt considerat 

un fugar , sunt pentru că plătesc pentru ceva ce  NU AM 

FĂCUT !   

Știu că mulți vă  veți întreba : ce mai vrea și  coruptul  ăsta  

să ne mai spună ?  

Până la urmă justiția ne-a zis că este un INFRACTOR și gata ! 

Dă-l dracului de HOȚ!   

Poate aveți dreptate să gândiți așa dar poate există 1% șanse 

totuși să vă fi înșelat...  

Din păcate imaginea publică pe care unii din media mi-au  

,,zugrăvit-o" ani de zile ,nu m-a  ajutat prea mult și aici 

recunosc ,eu sunt cel care a greșit în primul rând 

,complăcându-mă în această stare de fapt și acceptând 

uneori diverse compromisuri chiar de la cei din acest SISTEM 

CARE CONDUCE ROMÂNIA !  

Am observat că  exact cu 3 zile înainte de turul 2 al alegerilor 
prezidențiale din noiembrie 2019 era  foarte mare 
,,frăsuneală” în Statul de Drepți numit România ,de ce nu e 
RIZEA la închisoare și cum de își permite să  stea liniștit într-o 
țară vecină departe de Brațul Armat al Sistemului !  
Care să fi fost  motivul pentru care așa zișii ziariști cică de la 

Gândul,  m-au fotografiat dar ce ciudat , că nu au dat știrea 

decât după aproape 2 luni în condițiile în care era un subiect 

de Breaking News !  

Să  fi fost vreo strategie de-a  fostului meu vecin de la Stejarii 

Radu Budeanu , să-și  promoveze noua achiziție media ziarul 
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,,Gândul” împreună cu fostul meu coleg din PSD care se află 

în exil la Belgrad și  fără acordul căruia , Budeanu nu face 

absolut nimic ?  

Sau mai degrabă  un  avertisment   din partea lui Dragoș 

Dobrescu,celebrul om  de afaceri de care o să discutam pe 

larg în aceasta carte ,pentru că e momentul ca și alții să afle  

ADEVARUL despre cel  poreclit  D.D.-ul  sau  ,,Miliardarul 

Fără Chip “ ...  

Să fi vrut cumva acesta  să-și  negocieze prin intermediul 

Sistemului ,,imunitatea”  pentru dosarele în care este 

implicat   ,oferindu-le  ,, marea descoperire de la Chișinău ?”  

Mai ales că Iohannis și cei de lângă el aflaseră de sprijinul 

acordat de Dobrescu, candidatului Viorica Dăncilă și nu 

fuseseră foarte încântați...  

Așa că   Dobrescu  avea nevoie urgent de o repoziționare 

pentru a reuși să reintre în grațiile Noului Stăpân , știind 

foarte bine ce se întamplase cu prietenul lui  Horia 

Georgescu după  ce la precedentele alegeri prezidențiale  în 

2014 alesese  tabăra greșită…   

Până la urmă D.D. -ul și-a dat silința și l-a pus pe Budeanu să 

dea știrea cu prezența mea la Chișinău , cu 3 zile inainte de 

turul 2 prezidențial pentru a specula adversitatea față de 

PSD a celor nehotărâți să iasă la VOT și pentru a transmite 

mesajul că vrea să fie în tabăra care contează ....  

Între noi fie vorba și Dobrescu și Budeanu  știau din 

octombrie 2018 unde mă aflu dar așa  cum ne- am obișnuit ,, 

Băieții ăștia”  ar  vinde pe oricine  indiferent cât de prieten ar 

fi ,  dacă asta ar presupune un câștig personal pentru ei ! 

Cine îi cunoaște bine, știe că ce spun este adevărat!   
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Mai ales că vorbisem cu Sebastian Ghiță de câteva ori la 

telefon încă de pe atunci , lucru pe care îl știau și ei foarte 

bine .....  

Oricum spre știința celor  care nu se vor lăsa manipulați de 

aceste strategii electorale , vă pot spune că nu mă ascund 

absolut deloc ,altfel nu aș fi locuit timp de 1 an pe aceeași 

stradă cu ambasadorul României în Republica Moldova( la o 

distanță de 200 metri de reședința sa  ) ,frecventând chiar și 

același club de fitness cu acesta !  

Până  reușesc cei din Statul de Drepți să-și satisfacă și 

curiozitatea în ceea ce mă  privește  pe canalele oficiale sau 

mai puțin oficiale folosite , aș  dori totuși să aduc la 

cunoștința celor care încă mai cred în ADEVĂR ,câteva 

aspecte legate de condamnarea mea și totodată să  pun 

niște întrebări ( retorice din păcate pentru că așa cum ne-am  

obișnuit sunt sigur că nu vor crea nici un fel de ecou )cu 

privire la câteva dosare ale unor politicieni și oameni de 

afaceri care în ciuda faptelor penale făcute au fost și sunt 

mereu PROTEJAȚI DE SISTEM ,dosare ascunse de către DNA 

curiozității marii mase a ,,pulimii române „ , adică a noastră a 

celor mulți și proști !  

Nu o să vă plictisesc cu povestea dosarului meu ,cu 

presiunea facută de acel procuror corupt ( conform 

documentelor oficiale apărute  în presă, pe vremea când 

acesta activa la Craiova ) pe numele său Jean  Uncheșelu , pe 

așa zisul denunțător și pe cei 2 martori provocatori , nici cu 

faptul că banii respectivi reprezentaseră un împrumut pe 

care îl declarasem conform   legii în Declarația de avere pe 

site-ul  Camerei Deputaților și pe care îl returnasem la  

termen conform contractului!!  
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Nici că așa zisul denunțător care era în pușcarie pentru 

câteva fapte penale , făcuse același denunț și în anul 2014, 

denunț soluționat de DNA cu :,,FAPTA NU EXISTĂ” !!!  

Nimic nu a contat în 2016 pentru că era obligatoriu ca Rizea 

să NU CANDIDEZE LA PRIMĂRIA SECTORULUI  5 ! Se 

speriaseră atât de tare când au văzut sondajele de opinie , 

încât după luni întregi de monitorizare doar doar mă vor 

prinde cu ceva  dar  negăsind nimic nou, au luat decizia să-și 

infirme propria soluție din 2014 și din ,,FAPTA NU EXISTĂ “,  

SĂ MĂ CONSIDERE DEJA INFRACTOR !  

Ceea ce nu știți dumneavoastră cei care încă mai credeți în 

ADEVAR ,este că din momentul în care am relatat exact cum 

au stat lucrurile de fapt, curajosul până atunci procuror 

Uncheșelu ,nu a mai avut curajul nici să-mi  răspundă  la 

telefonul instituției timp de 3 luni de zile ,ascunzându- se 

prin birouri , după ce imi spusese că îmi va solicita toate 

detaliile a doua zi !  

Ce se întâmplase de fapt?! Îi prezentasem dovezile atât eu 

cât și cel care îmi împrumutase banii ,că acel împrumut 

fusese de fapt pentru candidatul prezidențial Mircea Geoană 

, fiind acordat chiar cu 4 zile înainte de turul 2 când Mircea 

Geoană  avea 10% peste Traian Basescu și ca majoritatea 

dintre voi credeam și eu și cel care îmi împrumutase banii  că 

Geoană va ajunge Președintele României...  

Dar nu a fost așa ,după cum știm cu toții....  

În primul moment nu am realizat dar după mi-am  dat seama 

că marele Uncheșelu se transformase într-un  mic șobolan 

dintr-o  pivniță și căuta cu disperare ieșirea  care să-l  scape 

din văgăuna  în care intrase fără voia lui ....  
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Dovezile prezentate de mine au fost atât de clare , încât DNA 

a fost obligată să-mi  comunice într-un material de 13 pagini 

pe care-l  puteți vedea pe site[ 

www.spovedanialuirizea.com] ,că ,DA, MIRCEA GEOANA SE 

FACE VINOVAT DE 4 ( PATRU) FAPTE DE CORUPȚIE DAR 

PENTRU EL ȘI DOAR PENTRU EL FAPTELE S-AU PRESCRIS !   

Fosta baschetbalistă Laura Codruța Kovesi își făcuse din nou 

datoria și îndeplinise ordinele SISTEMULUI !  

La începutul acestui an am citit o știre ( din păcate trecută 

aproape neobservată) că și in dosarul fostului șef ANAF 

,Șerban Pop , Mircea Geoană conform DNA ,ERA VINOVAT 

DE ALTE FAPTE DE CORUPȚIE ,DAR CE SĂ VEZI ȘI ELE 

PRESCRISE !  

Nu mai spun că  DNA NU A VRUT NICI MĂCAR SĂ-I  

DESCHIDĂ  VREUN DOSAR PENTRU CELEBRUL  

FLAGRANT ÎN CARE GEOANĂ  PRIMEȘTE 5000 USD DE LA 

ANA BIRCHALL CHIAR ÎN SEDIUL PSD , BANI PE CARE-I  BAGĂ  

NONȘALANT ÎN BUZUNAR ,FLAGRANT PENTRU CARE ORICE 

ALT POLITICIAN ROMÂN AR FI FOST DEJA CONDAMNAT ȘI 

ÎNCARCERAT!   

NU VĂ  MAI ADUC AMINTE NICI DE ACELE CELEBRE CEASURI 

PRIMITE ȘPAGĂ DE LA MARIAN VANGHELIE ÎN VALOARE 

TOTALĂ  DE 100.000 EUR ( că  doar nu erau iubiți  să-i dea 

cadouri așa de  scumpe ce naiba ....sau mai știi...de la 

Vanghelie te poți aștepta la orice ),CEASURI PE CARE ACELAȘI 

MIRCEA GEOANĂ  S-A  DUS SENIN CA O FATĂ  MARE SĂ  LE 

DEPUNĂ  LA DNA !  

PE PRINCIPIUL : ,, NICI USTUROI N-A  MÂNCAT ,NICI GURA 

NU-I MIROASE” !  

Buyer: Sorina Matei (sorinamatei@protonmail.com)
Transaction ID: j-q9nko2924089620



7 
   

CE AU FĂCUT KOVESI ȘI DNA ??? NIMIC !!!  

CRED CĂ  ACEST SISTEM NE-A  LUAT PE TOȚI DE PROȘTI ȘI 

DIN PĂCATE PENTRU NOI, ÎȘI PERMIT SĂ  O FACĂ  ÎN 

CONTINUARE CU ACELAȘI   SUCCES CA  ȘI PÂNĂ ACUM !  

ASTA E ROMANIA ! AȘA SE FACE JUSTIȚIE ÎN ROMÂNIA !  

EȘTI CU ,,SISTEMUL” POȚI SĂ FII CORUPT FĂRĂ  PROBLEME 

PENTRU CĂ NU ȚI SE POATE ÎNTÂMPLA NIMIC !  

MAI MULT DECAT ATÂT : POȚI SĂ  AJUNGI CHIAR SĂ 

CONDUCI CEA MAI IMPORTANTĂ  ALIANȚĂ MILITARĂ  LA 

NIVEL MONDIAL AȘA CUM ESTE NATO !  

MĂ  ÎNTREB DOAR CE PĂRERE VOR  AVEA JENS 

STOLTENBERG SECRETARUL GENERAL NATO SAU  

REPREZENTANȚII CELORLALTE  ȚĂRI MEMBRE NATO 

,PENTRU CĂ  PREZENȚA UNUI PERSONAJ CORUPT ( O SPUNE 

OFICIAL DNA) ÎN CONDUCEREA ORGANIZAȚIEI POATE 

AFECTA FOARTE GRAV CREDIBILITATEA ACESTEIA !   

Dar despre Mircea Geoană și faptele sale vitejești de 

corupție ,voi reveni mai târziu....  
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Capitolul 2 
 

Am văzut că la prezentarea raportului de activitate pe 2019 , 

noul șef al DNA Crin Bologa a subliniat condamnarea mea ca 

fiind un mare succes al instituției ! Sunt foarte curios dacă 

acest nou șef al DNA va reacționa la dezvăluirile pe care le voi 

face aici ?!  Am înțeles domnule Bologa , că v-ați  făcut un 

titlu de glorie din faptul că niște judecători corupți (apropo, 

veți  avea dovezile aici în carte ) m-au declarat  INFRACTOR 

dar toți cei care au fost protejați de DNA în toți acești ani vor 

răspunde vreodată în  fața LEGII ???  

IA SĂ VEDEM DOMNULE CRIN BOLOGA DACĂ AVEȚI ,, 

COJONES”  SĂ-I  DERANJAȚI PE ȘMECHERII  

ROMÂNIEI DESPRE CARE VĂ VOI PREZENTA UN GENEROS 

MATERIAL PROBATORIU ÎN RÂNDURILE DE MAI JOS ! 

Arătați românilor dacă  aveți curaj că sunteți un procuror cu 

adevărat independent care aplică aceeași unitate de măsură  

pentru toți și nu sunteți  la  fel ca predecesoarea 

dumneavoastră care a transformat DNA într-o  armă  pe care 

ea și Florian Coldea au folosit-o  doar în interes personal !  

LA APROAPE  2 ANI DE LA PLECAREA MEA DIN  ȚARĂ   ,AM 

DECIS SĂ-MI  ASUM RISCUL CA ROMÂNII SĂ  AFLE  O PARTE 

DINTRE SECRETELE NEGRE  ALE CELOR AFLAȚI MEREU LA 

PUTERE ȘI MODUL ÎN CARE ACEST  SISTEM  CONDUCE 

ROMÂNIA !  

DE CE DNA ÎN CIUDA DOVEZILOR CLARE DE CORUPȚIE TACE ȘI 

PROTEJEAZĂ ANUMIȚI POLITICIENI, ȘEFI DE SERVICII SECRETE 

ȘI OAMENI DE AFACERI ?  
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SUNT CONȘTIENT LA CEEA CE MĂ EXPUN ȘI ÎN CIUDA 

AMENINȚĂRILOR REPETATE PRIMITE PENTRU A NU PUBLICA 

ACEASTĂ CARTE,  AM HOTĂRÂT SĂ  MERG PÂNĂ  LA CAPĂT !  

Am intrat în politică în anul 1999 , înscriindu-mă  la vremea 

aceea ,într-un  partid nou aflat în opoziție și considerat o 

reală alternativă de schimbare în bine a societații românești , 

ALIANȚA PENTRU ROMÂNIA ( APR) .  

În naivitatea mea chiar credeam că pot să fiu și eu parte la 

acea construcție politică nouă pentru România ... 

Abia peste foarte mulți ani aveam să înțeleg că de fapt în 

POLITICĂ   poți avea succes doar în 2 MODURI:   

ORI PLĂTEȘTI ATÂT CÂT ÎȚI SPUN ALȚII !  

ORI EȘTI PARTE DIN MAREA FAMIGLIE A SERVICIILOR, ACTIV 

SAU ACOPERIT ÎN SRI sau SIE ! 

 Dar să revenim la Alianța Pentru România ,partid înființat 

și condus de Teodor Meleșcanu : imediat după ce m-am  

înscris , am fost repartizat la organizația sector 1 a 

municipiului București ! Mi-aduc aminte că eram la acel 

moment câțiva tineri care chiar credeam că putem face 

ceva bun pentru societate ,foarte entuziaști și foarte 

implicați ca activitate pentru acel partid !   

Era decembrie 1999 și deja erau discuții la nivelul conducerii 

APR pentru că în 6 luni urma ca acest partid să dea primul 

test electoral la alegerile locale , toate sondajele din acel 

moment creditând  partidul Alianța Pentru România cu cel 

puțin 20% !   

Organizația APR București era condusă la acel moment de 

omul de afaceri Mihail Erbașu  care în ianuarie 2000 a 

organizat în cele 6 filiale de sector ședinte în vederea alegerii 

candidaților pentru primăriile respective cât și lista viitorilor 

candidați pentru funcțiile de consilieri locali !   
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În cadrul Biroului Executiv al organizației de sector a fost 

supusă la vot secret alegerea candidatului pentru funcția de 

primar al sectorului 1 . Au fost 4 candidați înscriși : 

președintele organizației Mihai Herciu , președinta 

organizației de femei doamna  Bărgăoanu , Remus Borza 

(actual parlamentar ) și subsemnatul ! În urma primului tur de 

scrutin intern , am rămas 2 candidați : președintele 

organizației de sector și subsemnatul !  

Spre stupoarea lui Mihail  Erbașu după cel  de-al  doilea tur de 

scrutin am câștigat EU la 1 vot diferență candidatura la 

funcția de primar al  sectorului 1 din partea APR!   

Dar ce ironie a sorții !   

Și în 2000 și în 2016 cu toate că îmi căștigasem în mod 

democratic nominalizarea pentru candidatură  ACELAȘI 

SISTEM A HOTĂRÂT CĂ  NEAVÂND UN  ,,PEDIGREE ADECVAT" 

, NU AM DREPTUL DE A  CANDIDA !!  

Singura diferență  e că în 2000 , omul Sistemului care a decis 

să nu candidez exact cu 2 luni înainte de alegeri ( CE 

COINCIDENȚĂ ) s-a  numit Teodor Meleșcanu iar în 2016 Liviu 

Dragnea !   

Așa s-a scris istoria în ceea ce mă privește ...  

Din păcate pentru partidul Alianța Pentru România , alegerile 

locale au fost un fiasco , neconfirmându- se în nici un fel 

sondajele sociologice .  

Din acel moment nu am mai discutat cu Teodor Meleșcanu 

până când drumurile vieții fiecăruia dintre noi s-au  

intersectat  întâmplător în 2011 , când ne-am  reîntâlnit într-

un  orășel din Sicilia , Caltanissetta unde amândoi  alături de 

fostul Președinte al României  Ion Iliescu( care și-a anulat  

sosirea  în ultimul moment ), fusesem  invitați de Giuliano di 

Bernardo părintele masoneriei mondiale ,să devenim cavaleri 

ai ordinului Dignity ! După  desfășurarea acestui ritual care a 
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avut loc într-un  vechi lăcaș  de cult  sicilian , am depănat 

câteva amintiri din acea perioadă a APR cu Teodor Meleșcanu 

la un trabuc și o cafea , Meleșcanu fiind un împătimit al 

trabucurilor cubaneze !  

Întâmplător sau nu , la 3 luni de zile  după acel eveniment din 

Sicilia , Teodor Meleșcanu era numit în funcția de director al 

Serviciului de Informații Externe ( SIE).  

Revenind la perioada de după alegerile locale,  

În septembrie 2000 câțiva dintre noi am decis să părăsim APR 

purtând  discuții  atât cu conducerea Alianței Naționale PUNR 

+PNR , formațiune condusă  la acea vreme de Virgil 

Măgureanu    cât și cu conducerea PSDR , partid istoric de 

stânga condus la acel moment de Profesorul Alexandru 

Athanasiu . Până  la urmă eu împreună  cu  Adrian Bălănescu 

unul din cei  3 colegi cu care participasem la negocieri alături  

de  Cătălin Croitoru și Mugurel Vintilă  , am hotărât să 

acceptăm propunerea făcută de Alexandru Athanasiu intrând  

în PSDR , partid cu vechi tradiții social democrate înființat de 

Constantin Titel Petrescu  și renăscut în 1990 sub conducerea 

lui Sergiu Cunescu !   

A fost un moment care a însemnat foarte mult pentru mine, 

pentru că am avut ocazia să cunosc un om cu un caracter 

deosebit ,un politician desăvârșit , în persoana lui  Alexandru 

Athanasiu!  

Un om care mi-a  devenit mentor și de la 

care am avut foarte multe de  învățat  și  

care mi-a  făcut onoarea  în 2002  de a-mi  

fi  chiar  naș  de cununie !  

Înainte de alegerile parlamentare și prezidentiale de la finele 

anului 2000 , în urma a numeroase discuții și dezbateri s-a  

decis fuziunea dintre PDSR ( marele partid condus în acel 
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moment de Adrian Nastase ) și PSDR ( condus de Alexandru 

Athanasiu) .  

Îmi aduc aminte de întâlnirile lungi și aprinse  de la Lisabona , 

dintre Alexandru Athanasiu și  președintele  Internaționalei 

Socialiste Antonio Guterres  și prim ministru al Portugaliei în 

acea perioadă,actual secretar general al Organizației 

Națiunilor Unite (ONU)în prezent , care cu greu și-a dat 

acceptul pentru fuziunea celor 2 partide de stânga !   

PDSR avea nevoie urgent de credibilitate la nivel european iar 

cei de la Internaționala Socialistă  nu vroiau sub nici o formă 

să-i accepte ca membri în această  familie social democrată 

,catalogându-i de fiecare dată ca fiind continuatorii Partidului 

Comunist !   

Astfel prin această fuziune , fostul PDSR , sub noua denumire 

PSD reușea să devină dupa o scurtă perioadă cu statut de 

observator ,membru cu drepturi depline la  nivel european și 

internațional  !  În primăvara lui 2001, a avut loc acel Congres 

de fuziune , în urma căruia a fost aleasă noua conducere a  

Partidului  Social Democrat:  

Președinte - Adrian Nastase   

Președinte al Consiliului Național - Alexandru Athanasiu   

Conform modificărilor de Statut , acestea erau primele 2 

funcții de conducere din partid ,funcția de președinte al 

Consiliului Național fiind asimilată  în acel moment unei 

poziții de Președinte Executiv al partidului de astăzi .  

Mi-aduc  aminte că  la finalul acelui prim congres al PSD ( sub 

noua denumire) am rămas într-o  încăpere de la Sala Palatului 

( locul unde se desfășurase congresul ) unde am participat la 

o întâlnire între Adrian Nastase și  Alexandru Athanasiu . 

Eram doar 4 oameni , pe lângă cei 2 lideri  participând  

Cosmin Gușa și subsemnatul !  

A fost ziua în care se născuse Partidul Social Democrat !   
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Din păcate începând cu anul 2005 ,noua conducere a PSD nu 

a mai respectat acel protocol de fuziune în urma căruia 

partidul obținuse Pașaportul Internațional ,   

reușind să-l  îndeparteze pe Alexandru Athanasiu pe care 

foarte mulți  îl vedeau ca un potențial candidat din partea 

PSD la alegerile prezidențiale din 2009, propunere făcută  în 

acea perioadă chiar de Ion Iliescu !   

 Sistemul veghea și nu putea lăsa un profesor universitar, un 

om incoruptibil pe care nu aveau cum să-l controleze , să aibă 

cumva această șansă....  
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Capitolul 3 
 

Anii au trecut iar la începutul lui 2008 am primit de la Mircea 

Geoană președinte PSD în acel moment, propunerea de a 

candida pentru un post de deputat în Parlamentul României !  

Propunerea îmi fusese făcută inițial prin intermediul lui Ionuț 

Bazac , ,,omul de casă " al familiei Geoană  ,pe care îl 

cunoscusem încă  din 2005 !  

Chiar în timpul vacanței de vară din 2008 , mai precis sfârșitul 

lunii iulie și începutul lunii august , l -am invitat pe Mircea 

Geoană  împreună cu familia la Monte Carlo pentru câteva 

zile . Cred că majoritatea dintre dumneavoastră au văzut deja 

pozele din acea vacanță publicate în mass media.  

Într-o  deplasare cu yachtul de la Monte Carlo la Saint Tropez 

pentru a sărbători ziua fiicei sale Ana la faimosul  Club 55,  

Geoană  l-a  sunat pe Radu Mazăre și  i-a  spus direct că  

trebuie să  candidez în județul  Constanța ! În urma acestei 

discuții telefonice, Geoană  a stabilit ca la sfârșitul lunii august 

să-l  însoțesc la Mangalia pentru o întâlnire cu Radu Mazăre și 

Nicușor Constantinescu , unde fusesem deja  invitați la un 

eveniment dedicat Serbărilor Mării !   

Am rămas puțin surprins când în croaziera noastră de la 

Monte Carlo la Saint Tropez , Mircea Geoană m-a  rugat să  

oprim yachtul la Cannes pentru a lua și niște prieteni , pe Raul 

Doicescu împreună  cu familia !  

Surprins pentru că știam ce adversitate publică era între PSD 

și PD  în acel moment , mai ales că  Raul Doicescu era foarte 

apropiat de Adriean Videanu și PD ! În naivitatea mea încă nu 

înțelegeam că pentru cei care făceau parte din marea 

,,Famiglie a Sistemului " ,nu conta din ce partid erai !  
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Yachtul cu care ne deplasam îl  închiriasem de la o cunoștință  

din Monaco, Giancarlo Vigo, un cetățean italian pe care mi-l 

prezentase un prieten vechi de acolo , proprietarul 

restaurantului Zello’s ( fost Zebra ) , Luigi Forciniti !   

Chiar înainte să plecăm în croazieră  l-am  prezentat pe 

proprietarul yachtului  lui Ionuț Bazac și Mircea Geoană  care 

, aveam să  aflu dupa o perioadă  că , ținuseră  legătura și se 

împrieteniseră  atât de bine , încât deciseseră  să  facă și 

afaceri împreună cu italianul!  

Din câte am aflat ulterior,Giancarlo Vigo  îi pusese  la 

dispoziție lui Mircea Geoană  avionul său privat pentru a se 

deplasa în interiorul țării atât în campania pentru 

parlamentare din 2008 cât și pentru campania prezidențiala 

din 2009 !  

Avionul a stat în toate aceste perioade pe aeroportul Băneasa 

, iar tot ceea ce vă  spun se poate foarte ușor verifica dacă  

cineva va dori să  se uite în  registrele de zbor !  

Bineînțeles ca Geoană  oportunist așa cum îl știm  a 

compensat toate aceste cheltuieli traficându-și influența 

pentru ca italianul Vigo să  primească rapid toate autorizațiile 

solicitate pentru proiectele sale  imobiliare din București și 

stațiunea Jupiter pe care urma să le inceapă !  

Acum după ce anii au trecut putem spune că Geoană își 

făcuse prieteni și în mafia italiană , Giancarlo Vigo fiind 

membru al unei grupări care opera în zona Genova – Monaco 

! ( detaliu pe care l-am  aflat și eu ulterior ) ,, în prezent 

acesta  ispășindu-și   o condamnare în Italia pentru bancruta 

frauduloasă!  Mă  gândesc  că  dacă presa din România  nu a 

vrut să arate niciodată cât de corupt este acest Mircea 
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Geoană, sunt sigur că  mass media internațională  va fi foarte 

interesată să prezinte toate aceste detalii necenzurate de  

absolut nimeni !  A trecut și acea vacanță și iată-mă  la 

Mangalia împreună cu Mircea Geoană participând la acel 

eveniment împreună cu conducerea PSD Constanța !   

La finalul Serbărilor Mării , am fost invitați de omul de afaceri 

Ioan Niculae pe yachtul său Azimut care era ancorat în portul 

turistic chiar  acolo unde se desfășurase și evenimentul 

respectiv !  

Am observat că era o prietenie veche între Mircea Geoană și 

Ioan Niculae( care nu era întâmplător la Mangalia în acea 

seară ) , lucru pe care aveam să-l  înțeleg ulterior prin 

generoasa sponsorizare făcută  de omul de afaceri un an mai 

târziu în  campania prezidențială  a lui Mircea Geoană , 

sponsorizare pentru care din păcate, Ioan Niculae a avut de 

suferit , Geoană  fiind absolvit bineînțeles de orice implicare !   

Astfel am ajuns candidat din partea PSD Constanța pentru 

Camera Deputaților fiind prezentat oficial la o acțiune de 

partid atât la teatrul Fantasio din Constanța cât și la București 

la congresul de la Romexpo ( unii dintre voi  își mai aduc 

poate aminte cum candidații de la PSD Constanta inclusiv eu 

am apărut îmbrăcați în salopete de muncitori  având  și căști 

de protecție pe cap ).  

Mai erau 2 săptămâni până la inceperea oficială a campaniei 

electorale și am fost căutat de Ionuț si  

Camelia Bazac , care mi-au  spus că  trebuie să  le dau urgent 

suma de 100.000 euro  pentru că altfel Mircea Geoană nu 

validează prezența mea pe lista de candidați ! ( pentru cei 

care nu știu , președintele de partid e cel care are ultima 

semnătura înainte de depunerea la Tribunal a listei nominale 

de candidaturi ) ! 
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În acea perioadă mă ocupam cu diverse afaceri în domeniul 

imobiliar destul de profitabile și fiind presat de cei 2 soți 

Bazac , am acceptat și am mers la banca Unicredit sucursala 

Dorobanți unde aveam contul și de unde am retras suma 

respectivă ! Bani pe care i-am înmânat în aceeași zi Cameliei 

Bazac ,întâlnindu-mă  cu aceasta chiar în apropierea vilei lui 

Geoană  din zona pieței Dorobanți ! Dovezile și documentele 

există  la DNA dar așa cum foarte bine știți sau încă nu , atât 

Mircea Geoană  cât și familia  Bazac beneficiază  de o 

,,imunitate specială " din partea acestei instituții !  

Cu 3 zile înainte de trimiterea la București a  listelor de 

candidați din  partea organizațiilor județene sunt apelat de 

Nicușor Constantinescu cel care se ocupa  de activitatea 

PSD Constanța .Acesta  mă invită în biroul lui de președinte 

al Consiliului Județean  Constanța unde îmi spune direct că  

a doua zi să  aduc 350.000 euro  ca și contribuție a mea la 

campania pentru alegerile  parlamentare pe județ !   

Pentru moment recunosc că m-am blocat, neștiind cum să 

reacționez dar după câteva zeci de secunde i-am spus că  eu 

îmi plătisem singur materialele de campanie și nu aveam 

nevoie de altele. Degeaba am încercat să-i spun că eu 

contribuisem inclusiv la nivel central,cât mai pe ocolite că nu 

puteam să dezvălui înțelegerea mea cu Geoană ... Nicușor 

Constantinescu a rămas neclintit în ceea ce privește poziția 

exprimată , mai mult decât atât dându-mi  chiar un ultimatum 

până  a doua zi ca,  în  caz de neplată să dispună înlocuirea 

mea de pe lista de candidați PSD a județului Constanța !  

Am ieșit din biroul lui destul de îngândurat și imediat l-am 

sunat pe Ionuț Bazac explicându-i ce se întâmplase !   

Acesta mi-a spus să stau liniștit că în câteva minute mă va 

suna Mircea Geoană !  
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Cred că au trecut 20 minute și primesc un telefon de la 

Geoană  care îmi spune să îmi iau bagajele ( eram deja mutat 

în județul  Constanța pentru  perioada de campanie ) și să  

merg la Brăila unde mă aștepta Gheorghe  Bunea Stancu 

președintele PSD Brăila , pentru că voi candida acolo !  

Când am ajuns  acolo , mi s-a  spus că  Mircea Stănescu ( fiul 

lui Sorin Roșca Stănescu ) care fusese trimis de Geoană  la 

Brăila făcuse ,,rocada" cu mine, eu venind în locul lui iar el 

mergând în locul meu la Constanța !   

Astfel am candidat la Brăila unde până la urmă am și câștigat 

în timp ce la Constanța  , Mircea Stănescu pierduse ....  

Concluzia mea atunci fusese, că spre deosebire de Nicușor 

Constantinescu , Bunea Stancu chiar asculta de Mircea 

Geoană !   

Apropo de Mircea Stănescu și lucruri care nu au fost 

dezvăluite niciodată în mod public :  

El  este cel care a însoțit-o  pe Ana Birchall în biroul lui Mircea 

Geoană  când aceasta i-a  înmânat suma de 5000 USD , 

filmarea fiind făcută chiar de către el ! Totodată  tot Mircea 

Stanescu este cel care a filmat și lansat în spațiul public acea 

SEX TAPE cu Ana Birchall în rolul principal și pentru publicarea 

căreia  ziaristul Iosif Buble a plătit daune morale în urma unui 

proces ....total nedrept pentru că știm cu toții că acea filmare 

a fost reală ! Dar fiind maritată cu Martyn Birchall, un 

cetățean englez  foarte bine conectat relațional  la nivelul 

serviciilor de intelligence britanice a reușit să ajungă chiar 

ministru al justiției în ciuda  unui asemenea trecut tenebros… 

despre soțul Anei Birchall, regretatul Dan Fischer (fost 

Frâncu) povestindu-mi chiar câteva afaceri pe care aceștia  le 

făcuseră împreună și cu Dan Pazara  în timpul guvernării 

Vacăroiu…din câte înțelesesem,foarte profitabile… 
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În aceeași perioadă  Mircea Stănescu fostul ei amant,  lansase 

zvonul că va arunca pe piața media o nouă  filmare cu Mircea 

Geoană  având ca subiect o șpagă de 400.000 euro primită de 

acesta !  

Coincidență sau nu ,la câteva zile de la apariția acelui zvon , 

Mircea Stănescu este găsit mort în apartamentul său ! Cauza 

morții : sinucidere ....  

 Imediat după alegeri când se stabilise o guvernare PSD - PD și 

se discuta cine să ocupe portofoliile ,  mi s-a  confirmat faptul 

că Geoană era un politician  corupt și câțiva din PSD îl aveau 

la mână !   

La o intâlnire cu Mircea Geoană  care a avut loc in biroul său 

de proaspăt președinte al Senatului României , Radu Mazăre 

a țipat la el și i-a  reamintit lui Geoană  că îi dăduse 400.000 

euro insistând ca la Ministerul Mediului să ajungă  protejatul 

său Nicolae Nemirschi ( viceprimar al municipiului Constanța 

în acel moment),ceea ce s-a și  întâmplat ! Să fi fost aceasta, 

șpaga de care vorbea Mircea Stănescu înainte de a muri ?....  

Geoană îi promisese acel minister lui Bazac care avea anumite 

interese în zona de mediu dar după acea discuție cu Mazăre , 

l-a  rugat pe Bazac să accepte Ministerul Sănătații !   

Astfel că Ionuț Bazac ,cel cu care îmi petrecusem vacanțele în 

ultimii 4 ani , ajungea ministrul Sănătății !  

Imediat în acea seară după anunțul oficial cu titularii 

propuși la ministerele alocate PSD primesc un telefon de la 

Dorin Cocoș pe care îl cunoșteam de ceva timp, mai precis 

de prin 2001 !  Acesta îmi spune că după ce a sunat în tot 

orașul ca să  afle cine e Ionuț Bazac , pentru că nu-l  

cunoștea nimeni , a aflat că e foarte bun prieten cu mine și 

m-a  rugat să trec  să ne vedem la el la hotel în ziua 
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următoare , locație aflată  în imediata apropiere a Arcului 

de Triumf !   

La întâlnire Dorin Cocoș  m-a  rugat să  i-l  prezint pe Bazac 

pentru că vrea să continue să-și  vândă  reactivii pe care-i  

furniza diferitelor spitale  și să discute diverse alte achiziții de 

aparatură medicală de către minister !   

I-am  aranjat această întâlnire cu Ionuț Bazac și din câte am 

aflat mult mai târziu de la aghiotantul ministrului ,pe numele 

său Mihai Alexandru ,( pe care eu îl recomandasem lui Ionuț 

Bazac pentru a-l  angaja ) fusese o colaborare foarte bună  

pentru amândoi , de ordinul milioanelor de euro !! Înțeleg că 

deși există dovezi la DNA despre această ,, colaborare " 

,inclusiv declarația aghiotantului care a fost martor la acele 

întâlniri nocturne pentru a duce gențile cu banii primiți ca 

șpagă de ministrul Bazac ,acesta așa  cum vă spusesem 

anterior beneficiază  de același gen de ,, imunitate “ ca și 

Mircea Geoană !  Îmi aduc aminte cum, în decembrie 2011 

am plecat împreună cu familia Bazac pentru a face sărbătorile 

de iarnă la  Monaco .  Avionul companiei Blue Air cu care 

călătoream spre Nisa având întârziere la decolare , am tot 

avut timp să discutăm diverse lucruri ,Ionuț Bazac arătându-

mi  foarte mândru la un moment dat  sms-ul  primit de la 

Laura Codruța Kovesi care îi urase Sărbători Fericite ! 

Peste ani de zile aveam să înțeleg cât de important era acel 

sms și legătura directă pe care acesta o avea cu Kovesi încă 

de când zeița anticorupției era Procuror General al României ! 
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Capitolul 4 
 

Chiar în aceste zile de criză generată de COVID 19 în România 

, ONAC (Oficiul Național Pentru Achiziții Centralizate ) 

cumpără  pe banda rulantă la suprapreț  prin încredințare 

directă  tot felul de produse necesare statului în lupta cu 

coronavirusul!    

Ce nu știți voi , pentru că  incisivii ziariști de investigație care 

vin cu aceste dezvăluiri nu vor să vă spună tot adevărul , e că  

șeful acestei instituții  Cornelia Nagy a fost numită în funcție 

de Viorica Dăncilă  la recomandarea celor din SIE !  Presupun 

că o să mă întrebați de unde știu ?     

Întâmplarea face că  între anii 2005 și 2008 în vacanțele 

petrecute cu familia Bazac aceștia să mi-i prezinte pe bunii lor 

prieteni  Cornelia și Ferdinand Nagy zis Ferdi ,    actual 

ambasador al României în Muntenegru și bineînțeles  ofițer 

acoperit  SIE  ,  care erau și ei prezenți de fiecare dată  în 

aceste vacanțe în străinătate ! Așa cum alături de ei și de 

familia Bazac se afla mereu și familia lui Tiberiu  Dinu consul 

general al României la Milano foarte mulți ani ,  până de 

curând când cei din Sistem  cred că nu au mai tolerat ,, 

combinațiile cu vize ” și escapadele regulate ale acestuia la 

bordelurile discrete din  Lugano departe de ochii curioșilor 

dar nu atât de departe pe cât credea el pentru cei din SIE!  

Soția lui Tibi Dinu pe nume Liliana Carmen Dinu ajunsă și ea 
consul tot la Milano iar  între timp după scandalul permiselor 
false în care a fost implicată, chiar promovată consul șef la 
Consulatul  General din Catania ,  este  sora Cameliei Bazac 
soția fostului ministru al sănatății Ionuț Bazac cel căruia DNA 
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i-a acordat imunitate pe viață pentru toate faptele penale 
savârșite atât  pe vremea când fusese secretar de stat la 
ministerul Sănătății ( 2000-2002 și 2004 ) cât și  pentru 
perioada din  decembrie 2008 până în  septembrie 2009    
când fusese ministru al Sănătății !  Dovada relației foarte 
strânse între  Ionuț Bazac și Tiberiu Dinu o reprezintă și 
achiziția pe care aceștia au făcut-o  împreună la Snagov în 
vecinătatea Vilei 23 unde și-au  construit o vilă  imensă în 
curtea căreia și-au  amenajat și o piscină de dimensiuni 
olimpice în apropierea pontonului de bărci ! Deși această  
investiție începuse încă din 2005 și înainta destul de greu ,în 
2009 odată ce Bazac a ajuns ministru al sănătății ,ca prin 
minune vila a fost foarte rapid finalizată pentru ca  cele 2 
familii să  se poată bucura pe timpul verii de toate facilitățile 
oferite !  

Și iată cum gașca veselă cu care eu și soția mea îmi 

petrecusem vacanțele de vară și de iarnă între anii 2005-2008 

este la putere și azi , ce-i drept mai din UMBRĂ ...  

Acum cred că am clarificat si pentru cei din presă care ori nu 

știu, ori le e frică să scrie, că Oficiul Național Pentru Achiziții 

Centralizate este de fapt condus direct de către cei din 

SISTEM !  

Nimic nu trebuie să scape ochiului vigilent al celor care fac 

parte din Noua Securitate , nu-i așa ?  Mai ales oportunitățile 

de a face și ei ,niște bani negri….   

Era să  uit un cuplu celebru care câteodată  participau și ei la 

aceste vacanțe : Gino Iorgulescu și soția sa , însoțiți mereu de 

familia lui Valentin Sălăgean patronul restaurantelor iL Calcio 

! 
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Despre Gino Iorgulescu am aflat ulterior de la un prieten de-al 

său stabilit în  străinătate că fusese un pion important al 

Vechii Securități folosit  mai ales pe plan extern unde ca 

fotbalist ieșea foarte des din țară  având permisiunea 

acestora , rămânând și azi din câte înțeleg de la connaisseuri 

un om de încredere al Sistemului!  

Și pentru că venise mai devreme vorba de Dorin Cocoș , nu o 

să uit discuția pe care am avut-o  în 2003-2004 când 

Alexandru Athanasiu ( ministrul educatiei în acel moment ) , îi 

dăduse afară din birou pe el și pe Bogdan Chirieac( celebrul 

deontolog) care încercaseră să-l mituiască cu 50.000 USD ca 

să accepte să semneze un contract privind celebrele licențe 

Microsoft !  

Imediat Dorin Cocos mă  chemase și mă rugase să-l  conving 

pe Athanasiu să accepte acei bani , lucru pe care l-am refuzat 

,explicându-i că  Alexandru Athanasiu , era diferit de restul 

politicienilor din acest punct de vedere !  

Nu stiu dacă a înțeles dar știu că până la urmă Dorin Cocoș și-

a rezolvat această problemă cu noul guvern condus de 

Tăriceanu mai ales ca soția sa Elena Udrea devenise chiar șefa 

cancelariei prezidențiale fiind foarte apropiată de noul 

președinte al României , Traian Băsescu !  

E  de apreciat  insistența cu care   Dorin Cocoș ,, se bătea” 

pentru șpăgile lui  , inclusiv în ziua în care se vota guvernul 

Tăriceanu în Parlament , apelând  la prim ministrul interimar, 

prietenul său de sprițuri  și afaceri Eugen Bejinariu pentru a-l  

presa pe Alexandru Athanasiu încă ministru  în funcție  pentru 

câteva ore  până la instalarea noului Guvern, să semneze o 

plata în lei reprezentând facturi în valoare 96 milioane de 

dolari !  Cu toată această presiune, ministrul Athanasiu a 

rămas ferm pe poziții și nu a acceptat acest compromis ,în 
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condițiile în care Eugen Bejinariu făcuse un grav abuz în 

serviciu   aducându-l cu o mașină de acasă chiar pe directorul 

economic al ministerului educației, celebrul Mihai Paunică   

,care condiționase semnătura sa și  implicit plata din bugetul 

ministerului către furnizor, de aprobarea prealabilă a 

ministrului !   

Din păcate pentru Eugen Bejinariu și Dorin Cocos , acea plată 

nu s-a  mai făcut în acel final de an 2004 și guvernare PSD !  

Câți oare intre ceilalți ministri ar fi făcut la fel ? Vă las pe voi 

să apreciați.... 

Cu toate că Adrian Năstase și PSD , pierduseră alegerile , 

Dorin Cocoș era pe cai mari și partenerii lui de combinații 

puteau sta linistiți !   

Atunci s-a  ,,cimentat” contractul prin care statul a dat pe 

nimic baza Cutezătorii lui Dinu Pescariu ( contract semnat 

inițial de Ecaterina Andronescu ) , și coordonat minuțios de 

un alt protejat penal al  

SISTEMULUI , Mihnea Costoiu din poziția de secretar general 

al ministerului Educației la acea vreme !  

Țin minte că drept recompensă pentru ajutorul dat de noua 

guvernare PD-PNL , Dinu Pescariu îi oferise câteva spații 

comerciale lui Alin Cocoș ( fiul lui Dorin Cocoș) în incinta bazei 

Cutezatorii ,unde acesta deschisese o cafenea și un 

restaurant , bineînțeles fără a plăti vreo chirie sau vreo taxă 

pentru acele locații !  

Astăzi după toată ,,tevatura Microsoft” cred că nu mai e în 

vigoare parteneriatul Cocoș- Pescariu  dar Eugen Bejinariu 

partenerul lor de business și de tenis își continuă  viața de 

huzur într- un mod cât mai plăcut și discret pe cât  posibil 
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....un fost cadru militar știe că discreția e ordin de zi pe 

unitate ....Dar câteodată o mai dă în bară și unii mai reușesc 

astfel  să afle de escapedele din străinatate alături de 

tovarășul său de distracții și combinații , celebrul Gheorghe 

Stelian  ( Stelu) , Barosanul cu retrocedările de la ANRP ! Ce 

să-i faci BEJE ? (apelativul pe care-l  folosesc amicii lui )… Așa  

se întâmplă   când zbori cu avioane private  în locații 

exclusiviste din lume ....și alături de niște prezențe feminine 

care adoră postarile pe rețelele de socializare ....( păstrăm 

numele acestora cât și al celei care a primit de la generosul 

Stelu nu mai puțin de 7 genți Hermes Birkin, pentru ce-a  de-a  

doua carte… unde vom prezenta și câteva detalii foto de la un 

prânz organizat la celebrul restaurant Cap Horn din luxoasa  

stațiune montană Courchevel , unde  șampaniile,, au zburat”  

într-o  veselie la masa VIP din interior cu vedere la pârtie , 

prânz la care au participat 8 persoane  pentru care generosul 

Stelu a achitat o notă de plată de 32.000 euro !!!  ) 

Mi-aduc  aminte că după ce a încasat suma uriașă de 

aproximativ  100 milioane euro de la ANRP , Stelu umbla cu 

extrasul de cont la el arătând   tuturor cunoscuților cum dintr-

un  simplu sofer angajat la firma care deținea sălile de   jocuri 

CONTI ,  ajunsese peste noapte  ditamai milionarul în euro ! 

Era exact pe vremea când Traian Basescu și Emil Boc 

deciseseră să taie salariile și pensiile în România !   

Apropo de celălalt partener de șprițuri și afaceri cu bani 

publici al lui Dorin Cocoș, e vorba de Bogdan Chirieac ,acesta 

știu că și-a  dorit foarte tare să ajungă secretar de stat la 

ministerul de externe în guvernul Adrian  Năstase , lucru care 

din păcate pentru el nu s-a  mai concretizat în ciuda 

,,sprijinului” unei anumite părți a SISTEMULUI  !  Anii au 

trecut iar conturile lui Bogdan Chirieac au crescut exponențial 
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în urma unor contracte de zeci de milioane de euro primite 

de firma acestuia chiar de la Serviciul   de Telecomunicații 

Speciale ( STS) ! Intrat în rândul milionarilor ,Bogdan Chirieac 

își petrece acum liniștit weekendurile călduroase de vară la 

malul mării ,unde altundeva decât la Caelia celebra locație 

exclusivistă de la Mamaia unde preferă mai mult să simtă 

briza mării de pe terasa apartamentului său de la etajul 5 

decât să coboare pe plajă ...  

A urmat perioada guvernării Tăriceanu , cel care a ,,scăpat" 
de fiecare dată fiind protejat și el de acest  Sistem , chiar dacă 
în ultimii ani a jucat uneori rolul  Justițiarului ! Înca din 1997 
de pe vremea guvernării C.D.R.  era susținut , când în calitate 
de ministru al Industriilor a acordat prin încredințare directă 
fără licitație contractul de retehnologizare pentru Porțile de 
Fier 1  firmei Sulzer Hydro AG ,societate preluată de noua 
companie elevețiană a lui Bogdan Buzăianu, VA TECH !  
Bineînțeles că  ,,ștafeta șpăgii” a fost predată cu succes de 
Tăriceanu urmașului său de la minister Dan Ioan Popescu  
care tot fără licitație i-a  oferit aceluiași Băiat Deștept 
Buzăianu și contractul de retehnologizare pentru Porțile de 
Fier 2 ! Inutil să mai spunem că pentru aceeași lucrare vecinii 
noștri sârbi au plătit 100 milioane euro în timp ce VA TECH și 
Buzăianu au primit de la șmecherii noștri politicieni 700 
milioane euro ! DNA bineînțeles că după ce s-a făcut că 
cercetează aceste hoții,a îngropat ulterior acest dosar…. 
Mă gândesc că dacă ar fi vrut , DNA ar fi putut să-l  întrebe pe 

Tăriceanu măcar  cu ce bani a construit sediul acela de birouri 

și vânzări auto din sticlă  atât de frumos de lângă mall 

Băneasa  pe terenul oferit cu generozitate de Puiu Popoviciu 

? ( acum cred că e sediul Ford ) sau vila luxoasă de pe malul 

lacului Snagov unde s-a  autoizolat de COVID 19 ?  

Vă spun eu : au fost gratis , mă rog nu chiar ....în schimbul 

construirii acelui sediu , Tăriceanu i-a  dat lui Sorin Crețeanu ( 
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miliardarul constructor) patronul societății Comnord ,terenul 

deținut de Poșta Română  pe Calea Victoriei unde acesta 

vroia să construiască un complex de lux care să includă 

birouri ,spații comerciale și un hotel care urma să facă parte 

din celebrul lanț la nivel internațional  Le Meridien !  

Din păcate pentru Sorin Crețeanu , unii au ,,săpat " mai adânc 

decât el și au descoperit că prețul de achiziție al terenului 

fusese mult subevaluat !!  

Așa că a existat un proces penal în urma căruia au fost 

condamnați câțiva printre care și Tudor Chiuariu , excepție 

făcând bineînțeles Sorin Crețeanu !( prietenii știu de ce )  

Același DNA care i-a  acordat imunitate afaceristului Sorin 

Crețeanu, nu l-a  întrebat niciodată  ce legături a avut cu Radu 

Aurel pe vremea când acesta era mare șef la Metrorex 

....chiar dacă aceștia își petreceau vacanțele  împreună la 

Monaco , Val Gardena sau Courchevel , îmbinând de multe 

ori utilul cu plăcutul în diverse companii feminine ....  

Că așa e în tenis.....vorba celebrului Toma Caragiu !    

Același Sorin Crețeanu care de fiecare dată nu ezită să se 

laude apropiaților săi cât de mult a contribuit el financiar la 

ascensiunea politică a lui Traian Băsescu și ce relații apropiate 

are cu acesta !  

Faptul că de ani de zile miliardarul Crețeanu folosește exclusiv 

serviciile notarului public Ioana Băsescu pentru tranzacțiile 

sale private ,inclusiv achiziții imobiliare de lux din  România 

sau din străinatate , spune multe....  

Coincidență sau nu ,Sorin Crețeanu este cel care în baza 

prieteniei strânse cu Puiu Popoviciu și Radu Dimofte ( 
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asociatul acestuia ) , a și obținut contractul de a construi Mall 

Băneasa cât si ansamblul imobiliar rezidențial !  

Iar Ioana Băsescu pe lângă celebrul penthouse primit de la 

Puiu Popoviciu pe vremea când Traian Băsescu era primar al 

Capitalei și îsi dăduse acordul pentru lucrările de 

infrastructură atât de necesare acestei investiții din nordul 

Capitalei ,lucrări continuate și finalizate pe mandatul lui 

Adriean Videanu , a primit și o vilă monument istoric situată 

chiar pe amplasamentul terenului pe care îl deține  același 

Puiu Popoviciu, vila unde își desfășoară și azi exclusiv 

activitatea notarială !  

Iar atunci când au apărut problemele penale pentru aceștia , 

curios sau nu , fiecare dintre ei ( Traian Băsescu , Ioana 

Băsescu , Puiu Popoviciu și Sorin Crețeanu )și-au ales același 

avocat : Dan Apostol !!  

Prietenii știu de ce ...    

CÂTE COINCIDENȚE SURPRINZĂTOARE ÎN ACEASTĂ LUME A 

POTENTAȚILOR ZILEI ....  
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Capitolul 5 
 

Și pentru că gândurile m-au purtat în această perioadă 2001-

2005, permiteți-mi să extind paranteza temporală, aducându-

vă la cunoștintă și începutul meu ca angajat al administrației 

centrale: imediat după instalarea guvernului Adrian Năstase 

în decembrie 2000, am fost numit șef de cabinet al 

ministrului tineretului și sportului Georgiu Gingăraș.   

Pentru mine în calitate de fost component al naționalei de 

juniori la polo a României (1985-1986) , a fost dacă vreți o 

,,întoarcere acasă" ,ceva special , având ocazia să-mi  și revăd 

o parte din foștii coechipieri sau antrenori și să fiu aproape 

din nou de marea familie a sportului românesc...  

Totodată am avut și responsabilitatea de a fi reprezentant al 

Guvernului prin Ministerul Tineretului și Sportului în 

Comitetul Executiv al Federației Române de Fotbal !   

Astfel am avut ocazia să cunosc ,,foarte bine " această  

,,pestriță " ( ca să nu spun altfel ) lume a fotbalului , 

interacționând timp de aproape 2 ani de zile cel puțin 1 dată  

la 2 săptămâni cu personaje precum Mircea Sandu și Mitică 

Dragomir ,cei care conduceau destinele fotbalului  românesc . 

Pe atunci Ministerul  Tineretului și Sportului  încă avea un 

drept de veto pe care și-l  putea exercita în Comitetul 

Executiv  al Federației Române de Fotbal  pentru că Legea 

Sportului fusese adoptată oficial dar ea nu putea fi aplicată 

fără acele Norme care legiferau modul de aplicare al Legii !   

După 2002  ,odată  cu adoptarea Normelor de aplicare a Legii 

Sportului toate federațiile căpătaseră personalitate juridică 

proprie , fiind practic independente !   
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Îmi aduc aminte când am intrat pentru prima oară în MTS  ,cu 

ministrul desemnat Gingăraș înainte de votul de investitură 

din Parlament și ne-am  întâlnit cu Crin Antonescu  încă 

ministru al tineretului și sportului în acel moment  :era în 

primele zile ale lui decembrie 2000 și mersesem pentru o 

discuție protocolară în biroul ministerial care funcționa 

temporar în zona tribunei a-2-a de la Stadionul Național , 

sediul din Vasile Conta fiind în acel moment în renovare .  

Ce m-a  frapat atunci  când am intrat în acel birou ministerial , 

a fost numărul de sticle goale de bere pe care l-am  văzut sub 

birou și atitudinea foarte relaxată a lui Crin Antonescu și a 

șefului său de cabinet Valentin Vasilescu !   

Mai târziu am aflat de la angajați ai ministerului că ceea ce 

văzusem era de fapt din păcate un lucru normal…  

În afara de faptul că reușise  adoptarea Legii Sportului pe 

ultima sută de metri , doar 2 lucruri mai ieșisera în evidență 

după ce și eu și Gingăraș ne familiarizasem cât de cât cu 

activitatea de până atunci a ministerului :   

1) achiziția unui BMW seria 5 de culoare vișinie luat din 

showroom-ul de la Auto Bavaria  la un preț  supraevaluat ( 

afacere prezentată în mass media la acea vreme ) pe care 

neavând ce să facă și ministrul Gingăraș a fost obligat să-l  

folosească !  

2) un contract de închiriere  pe o perioadă de 49 ani 

,care automat în ultimele 6 luni în lipsa oricarei notificari de 

reziliere se prelungea automat cu aceeași perioadă de 49 ani( 

!!!) contract încheiat cu firma  TRIGRANIT reprezentată de 

Michael Loyd , în spatele căreia se afla Puiu Popovici și care 

avea ca obiect o suprafață foarte mare de teren 11.000 mp 

din zona Ștrandului Tineretului din nordul capitalei pentru 
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care firma respectivă plătea o chirie  foarte mică în raport cu 

prețul de piață din acel moment !  

Mi-aduc  aminte că imediat ce am aflat de acel contract ,Puiu 

Popoviciu ne-a  invitat la sediul firmei sale , actual sediu 

Artmark azi , să ne prezinte macheta viitorului proiect de la 

mall Baneasa ( tocmai reușise să ,, rezolve" într-un  mod 

similar atunci cu Universitatea de Agronomie ) cât și o 

eventuală proiecție de investitie pentru terenul  închiriat  de 

la MTS cu ajutorul lui Crin Antonescu !  

Am ascultat și am ,, înțeles" încă de atunci că Puiu Popoviciu 

era foarte bine ,, ancorat politic " …Însoțindu-l la inceputul 

lunii  mai 2002 pe Ion Iiescu în calitatea sa de președinte al 

României cu ocazia manifestărilor legate de ,,Zilele României 

în SUA " eveniment desfășurat la New York , am participat la 

hotelul Intercontinental la o recepție dată în onoarea 

președintelui României , recepție la care și-a  făcut apariția în 

mod inopinat chiar Puiu Popoviciu care încerca să obțină și 

,,binecuvântarea prezidențială " pentru proiectul Mall 

Băneasa !   

Se pare că așa fusese sfătuit, după ce din spusele lui obținuse 

deja ,,acordul " Guvernului dar așa cum ne amintim cu toții 

începuse un adevărat ,, război rece”  între cele 2 palate în 

acel moment..... Dovadă și componența delegației care-l  

însoțea în acea vizită pe președintele României Ion Iliescu: 

Ecaterina Andronescu în calitate de ministru al educației , 

Daniela Bartos în calitate de ministru al sănătății (ambele 

fiind considerate apropiate de palatul Cotroceni ) și ministrul 

de externe Mircea Geoană , eu înlocuindu-l  pe ministrul 

tineretului și sportului Georgiu Gingăraș care de teamă ca 

Adrian Năstase să nu-l  considere în ,, tabăra Iliescu " a 

preferat să mă trimită pe mine în locul său!   
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Atunci îmi aduc aminte că l-am  cunoscut pe Mircea Geoană 

cu care am socializat la acea recepție ,observând totodată 

relația de prietenie pe care acesta o avea cu Puiu Popoviciu !  

  

Chiar în acea perioadă Viorel Păunescu și Gigi Becali puneau 

la cale preluarea în mod fraudulos a echipei de fotbal Steaua 

București !  

Știu și îmi dau seama că foarte mulți se vor inflama , îmi pare 

rău de Gigi Becali dar știe și el că ceea ce spun este perfect 

adevărat ! Coincidență sau nu , fără să fi discutat cu ei 

vreodată în viața mea pe acest subiect , același lucru l-au  

spus la acea vreme în mai 2002 și Gheorghe Hagi și Victor 

Pițurcă !  Eram în jur de 21-22 mai 2002 ,iar eu tocmai 

revenisem din SUA , când Alexandru Athanasiu m-a chemat la 

el să-mi spuna ceva foarte important :   

Peste 2 zile urma să fie Adunarea Generală a Asociației de 

Fotbal Steaua București în fruntea căreia fusese ales în data 

de 9 mai 2002 într-un  mod care generase numeroase  

divergențe , Viorel Păunescu …   

Pentru că deja existau mulți contestatari , Viorel Păunescu s-a  

gândit să organizeze rapid în 2 săptămâni, mai precis în 24 

mai 2002 o nouă Adunare Generală pentru a nu mai putea fi 

contestat ,oferind diverse funcții în conducerea Asociației de 

Fotbal Steaua București celor care puteau să-i confere și să-i 

garanteze legitimitatea în fruntea Asociației !   

Viitorul meu naș de cununie , președinte al Consiliului 

Național al PSD   și vicepreședinte al Senatului României  în 

acel moment , mi s-a  confesat la acea întâlnire , spunându-mi 

că îl rugase Viorel Hrebenciuc ( decident politic foarte 

important  și lider de grup parlamentar al PSD ) să vorbească 

neapărat cu ministrul tineretului și   sportului  Georgiu 
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Gingăraș pentru a participa și a-l  susține pe Viorel Păunescu 

în data de 24 mai în funcția de președinte al Asociației de 

Fotbal Steaua București , eveniment care urma să se 

organizeze chiar într-o  sală de  la stadionul Ghencea !   

Am înțeles mesajul primit  și a doua  zi  i-am  transmis 

ministrului Gingăraș ceea ce trebuia să facă , adică să fie 

prezent și să fie de acord în calitate de ministru cu 

propunerea care va fi făcută în cadrul Adunării Generale 

,aceea ca Viorel Păunescu să fie ales președinte al asociației !!  

Gingăraș a înțeles , știa foarte bine că mesajele de la mine 

erau de fapt transmise de la alt nivel , așa că s-a  conformat 

fără a pune prea multe intrebări  , mai ales că fusese propus 

în funcția de ministru chiar de Alexandru Athanasiu  !  

Astfel în 24 mai 2002 primul pas pentru preluarea 

frauduloasă a echipei de fotbal Steaua București fusese făcut 

, Viorel Păunescu pregătind astfel ,,terenul " pentru Gigi 

Becali !  

Dovadă în acest sens sunt și funcțiile de vicepreședinți la 

nivelul conducerii Asociației de Fotbal  Steaua primite  de 

Viorel Hrebenciuc și Alexandru Athanasiu ,aceștia fiind și ei 

prezenți la acea celebră ședință de alegeri !  

De ce se grăbise atât de tare Viorel Păunescu să facă o nouă 

Adunare Generală la mai puțin de 2 săptămâni de cea 

precedentă ??  

Pentru că Gigi Becali pe care Viorel Păunescu îl convinsese să 

sponsorizeze echipa de fotbal începând cu 2001 , nu mai avea 

răbdare să aștepte promisiunile acestuia și vroia să aibă  

garanția că își  va intra cât mai rapid în drepturile de a deveni 

patronul echipei de fotbal Steaua !  

Nimeni nu știa exact  câți bani din cei dați de Gigi Becali lui 

Viorel Păunescu ajunseseră  la echipă, că doar știm cu toții că 
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un fost barman ( meserie de altfel foarte apreciată ) care ,, 

îndoia băuturile “ de pe vremea anilor 70 -80 , știa să facă 

bani așa cum o dovedise atât la barul  Atlantic cât și la barul 

Melody , dar  în cele din urmă a reușit să-l  împace pe Gigi 

Becali și să-l  mai tapeze de niște  

,,mărunțiș" pe latifundiar căruia i-a  pus pe tavă în anul 2003 

echipa de fotbal mult râvnită de acesta !  

După marile lovituri finaciare cu barurile Melody( București și 

Mamaia) , hotelurile Lido și  

Intercontinental din București și hotelul Rex din Mamaia ( 

obiective însușite  într-un  mod ilegal  dar vândute sau cedate 

cu un profit uriaș pentru buzunarele sale ),  

Viorel Păunescu se dovedise încă odată un mare combinator 

și reușise o lovitură de proporții , manevră în urma căreia Gigi 

Becali i-a și oferit pe viață  funcția de președinte de onoare al 

AFC Steaua ! 

  

 Nu l-am cunoscut pe Florin Talpan dar îl admir pentru 

tenacitatea cu care se luptă de ani de zile pentru aflarea 

Adevărului ! Fără falsă modestie ,cred că acum ,prin rândurile 

de mai sus are și ultima piesă lipsă din  acel  puzzle  pe care a 

încercat mereu să-l construiască  pentru a demonstra modul 

fraudulos de preluare al  echipei de fotbal Steaua București 

de  către Gigi Becali  și Viorel Păunescu ! 

Știu că aceștia din urmă , atunci când cineva își permite să 

aducă vorba despre aceasta HOȚIE, folosesc un limbaj 

suburban la adresa respectivei persoane plin de jigniri și de 

invective , asa că îmi asum riscul de a fi  și eu ca mulți alții o 

altă ,,victimă " a celor 2 !  Dar îi asigur că mă voi coborî și eu 

la același nivel de abordare mai ales că mai știu atât de multe 

lucruri care nu au fost făcute publice niciodată ....  
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Așa  cum  am avut ocazia să-l  cunosc pe Gigi Becali chiar  în 

1989  la celebrul club Paradis din Jupiter de pe litoral și am 

fost de față chiar și în 1990 la barul Internațional din Olimp 

când înainte cu 1 zi de nunta lui Hagi cu prima sa soție Leni 

Celnicu ,   Gigi  poreclit pe atunci Țânțarul , se ruga punându-

se chiar în genunchi  în fața lui Adrian Motoi zis Cioacă ( un 

jucător celebru de jocuri de noroc) să-i dea înapoi ,,  acaretele 

“ pierdute la barbut , pentru că nu vroia ca Hagi, căruia îi 

jurase că nu va mai juca astfel de jocuri , să-l  vadă cumva fără 

brățările și lanțurile de aur pe care Gigi le purta !    

Asta fusese condiția pusă de Hagi iar Gigi făcea orice ca să nu-

l supere pe atunci  , mai ales că Gică era pe ,,val “ și tocmai 

semnase cu Real Madrid !  

Pe vremea aceea eram student în anul 1 la Politehnică în 

Bucuresti  și începusem să-mi  câștig existența făcând comerț 

cu diverse lucruri cumpărate mai ales de la polonezii  care 

veneau în număr mare pe  litoralul românesc și schimbând 

valuta cumpărată de la strainii care ajungeau în stațiunile 

Neptun – Olimp pentru a o vinde ulterior constănțenilor care 

lucrau  pe vapoare și care aduceau spre vânzare blugi,cafea 

sau țigări   din afara țării așa cum făcea și marinarul nr 1 al 

României în acele timpuri,Traian Băsescu  !   

Mi-aduc  aminte că după nunta care a avut loc la restaurantul 

Miorița din Mamaia și  înainte să  plece la noua sa echipă din 

capitala Spaniei , Hagi i-a  făcut cadou lui Gigi , Mercedesul 

model 190 pe care îl avea atunci adus din străinătate ,   cu 

care făcea furori  în București  și  pe litoral ! Ăsta era motivul 

pentru care Gigi îi jurase lui Hagi că nu va mai juca...dar 

bineînțeles că și-a ținut promisiunea doar până și-a văzut 

interesul ,intrând în posesia Mercedesului ! După acest 
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episod,Gigi nu doar că a continuat să joace  dar devenise 

chiar unul din cei mai buni jucători de table,rummy  sau  

barbut ! 

Dar voi păstra mult mai multe detalii privind viața 

tumultuoasă a lui Gigi Becali pentru a doua carte , cea 

destinată exclusiv zonei de CANCAN !   

Unde sunt sigur că veți rămâne surprinși să aflați ce mare 

iubitor de frumos este Gigi chiar și în zilele de azi cand vrea să 

pară doar un SFÂNT...  

Coincidența face ca după 13 ani de la acele evenimente, firma 

la care eu am fost pentru o scurtă perioadă administrator ,să 

achiziționeze în sistem leasing pe o perioadă de 7 ani prin 

Garanti Bank  ,un apartament de 2 camere în suprafață de 90 

mp în celebrul bloc Caelia din stațiunea Mamaia chiar de la 

Viorel Păunescu !   

Atunci am aflat că acest desavârșit combinator , reușise să-l  

,,convingă" pe Radu Mazăre primar la acea vreme în 

Constanța , să-i vândă o  bucată de plajă de aproximativ 5000 

mp de la malul marii la un preț derizoriu ,cu mult subevaluat( 

dovadă și dosarul penal deschis pentru această afacere) și 

autorizându-i în afara oricăror norme urbanistice construcția 

acestui bloc direct pe plajă !  

În schimbul acestui serviciu , Viorel Păunescu oferindu-i  lui 

Radu Mazăre unul din cele 3 penthouse -uri în suprafață de 

1000 mp fiecare , situate la ultimul etaj al imobilului !   

( celelalte 2 fiind  în  proprietatea lui Dan Voiculescu  și  Viorel 

Păunescu ) .  

Pentru Radu Mazăre totuși  era destul de riscant să folosească 

acel penthouse de la malul mării pentru că s-ar fi expus foarte 

mult ,mai ales în condițiile în care  DNA începuse deja 
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cercetările  privind prețul subevaluat la care Primăria 

Constanța îi vânduse acest teren lui Viorel Păunescu ,dosar 

nefinalizat nici până astăzi !    

Așa că a luat decizia să-l vândă și el  însă unei persoane față 

de care avea anumite obligații pe nume Daiana Voicu !   

Prețul tranzacției : 500.000 eur în condițiile în care acel 

apartament valora cel puțin 2 milioane de euro !  

Se pare însă că afacerile care îi leagă pe cei 2 constănțeni , 

Daiana Voicu și Radu Mazăre sunt mult mai importante, iar 

ele includ ( spun gurile rele), închiderea unor dosare pentru 

gruparea lui Radu Mazăre la nivelul județului  Constanța ,în 

perioada în care tatăl Daianei Voicu,  Marin Voicu era 

președintele instanțelor de judecată  ,ulterior membru CSM , 

Judecător la ICCJ și chiar la CEDO pentru o perioadă !   

,,O MÂNĂ  SPALĂ  PE ALTA ȘI AMÂNDOUĂ  OBRAZUL " spune 

un vechi proverb românesc ...  

Așa că Daiana Voicu achiziționează acel penthouse de 1000 

mp la malul mării pentru o sumă de 500.000 euro , preț cu 

care putea să cumpere cel mult un apartament cu 3 camere 

de 150 mp în același bloc !!  

După o perioadă de câțiva ani Daiana Voicu divorțează de 

soțul ei Ziv Tetelman,  care între timp se ,,combinase” cu 

Raluca Sandu   și decide să împartă acel penthouse așa că 

rămâne cu un apartament de aproximativ 500 mp .  Dar fiind 

o business woman desăvârșită , la finalul lui 2017 decide să 

divizeze și această suprafață de 500 mp în  2 apartamente de 

câte 250 mp , mai ales că nici nu venea prea mult vara la 

mare  decât maxim 1 lună de zile !   

Așa că după divizare , vinde 250 mp la prețul pieței obținând 

exact 500.000 euro  de la un om de afaceri destul de 

controversat Lucian Moșteanu !   
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Astfel Lucian Moșteanu posesor de Rolls Royce și un bun 

cunoscător al afacerilor cu fier vechi ,motiv pentru care a 

fost și condamnat ,devenea vecin cu Adriean Videanu, Raul 

Doicescu ,Dan Voiculescu , Vasile Blaga ,Mitică Dragomir , 

Horațiu Nicolau, Dragoș  Bîlteanu, Florin Muntean , Gigi Iaciu 

, Dan Drăgoi ,Gioni Popescu fost director adjunct  al SRI 

decedat în 2019 sau Marius Vorniceanu om de bază al 

Sistemului și care prin prisma pozițiilor oficiale deținute la 

nivelul instituțiilor ministerului de finanțe l-a  scutit de multe 

taxe și impozite datorate statului român pentru afacerile 

derulate chiar pe Viorel Păunescu ,ajutându-l  atât pe acesta 

cât și pe alți smecheri ai vremii inclusiv cu celebrele returnări  

de TVA ! Așa că după faptă și răsplată , Viorel Păunescu 

oferindu-i în schimb 2 apartamente de câte 2 camere în 

suprafață de 90 mp GRATIS în blocul Caelia !   

Marius Vorniceanu mai are în prezent doar un apartament pe 

care-l folosește foarte rar , celălalt vânzându-l acum 2 ani 

pentru suma de 350.000 euro ! 

Un personaj interesant acest Marius Vorniceanu foarte 

apropiat de Cristi Borcea pe vremea când acesta era la 

Dinamo și nelipsit din tribuna oficială  alături de diverși 

afaceriști controversați ai vremii și aflat în ultimii 5 ani chiar 

în siajul fostului lider PSD Liviu Dragnea cel care l-a și 

promovat în anumite funcții !  

Combinatorului Viorel Păunescu nu putea însă  să-i scape   o 

altă afacere bănoasă cum era  exploatarea plajei rămase 

libere după finalizarea celebrului bloc , astfel că s-a  asociat în 

acest proiect cu fostul fotbalist  Ciprian Marica , acesta din 

urmă investind în ceea ce presa mondenă numește ,,Caelia   

plaja milionarilor “ !  Este foarte curios cum în condițiile în 

care în fiecare vară există profituri uriașe , oficial  în acte 
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firma este pe pierdere ...Practica binecunoscută  celor care 

nu vor să plătească  taxe la stat și fac astfel Evaziune Fiscală !  

Ce nu stiți voi este că această afacere este protejată chiar de 

către unul din foștii locotenenți de la ANAF ai lui Sorin 

Blejnar, care permanent în fiecare vară este prezent pe litoral 

pe cheltuiala bineînțeles a bunului său prieten Ciprian Marica 

! Mai mult decât atât , bugetarul de la Fisc  pe numele său  

Dan Pulbere exercită în mod direct abuzuri în serviciu în 

formă continuată prin presiunea pusă asupra unor persoane 

fizice sau economice atunci când situația o cere ! Atunci când 

să spunem ,unul din cei 2 prieteni este interesat de o achiziție 

imobiliară sau de preluarea unei afaceri iar vânzătorul nu e 

dispus să negocieze un  preț mai mic , bugetarul de la Fisc,, 

sare” în ajutorul prietenului său Ciprian Marica și în mod 

abuziv începe să-i creeze numeroase probleme potențialului 

vânzător mergând până la blocarea conturilor firmelor pe 

care acesta le deține sub diverse pretexte fiscale imaginare ! 

Astfel cel care vrea să vândă este la mâna lor iar în cele mai 

multe cazuri acceptă o diminuare a prețului doar pentru a 

scăpa de problemele pe care cuplul Ciprian Marica – Dan 

Pulbere i le pot face ! O să ma întrebați de unde știu aceste 

amănunte ? din păcate chiar eu  în condițiile în care nu eram 

în țară ,era să fiu victima acestor șmecheri acum 1 an de zile 

dar spre norocul meu am reușit să scap ...  

Sunt curios domnule Hellvig dacă veți reacționa la aceste 

dezvăluiri în condițiile în  care acest individ Dan Pulbere se 

laudă peste tot că de fapt e ofițer  SRI și nimeni nu se poate 

atinge de el ? Înțeleg că există chiar un dosar vechi pe numele 

bugetarului de la Fisc de  pe vremea când acesta era  șef al 

Vămii Constanța , dosar ținut încă la sertar ...  
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Multe secrete nespuse ascund valurile care se sparg la malul 

mării pe celebra plajă a milionarilor de la Caelia ...  
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Capitolul 6 
 

Apropo de simpaticul și celebrul Mitică Dragomir , devenit 

peste noapte un prosper om de afaceri !  Prin 2001 -2002 în 

perioada în care activam la Ministerul Tineretului și Sportului  

l-am  cunoscut pe Horațiu Nicolau( și el proprietar al unui 

apartament  în blocul Caelia la fel ca și Mitică  Dragomir) ,  

fost voleibalist care se implicase într-un  proiect interesant, 

dorind să  înființeze o televiziune exclusiv de sport !   

Așa a apărut canalul Telesport care foarte surprinzător 

obținuse de la Liga Profesionistă  de Fotbal condusă de Mitică 

Dragomir  transmisia exclusivă a meciurilor din Divizia A( Liga 

1 ) în anul 2004 pentru o perioadă de 3  ani prelungită 

ulterior fără  licitație pentru încă 1 an !  

 

Atunci am înțeles că Mitică Dragomir devenise neoficial 

patronul canalului Telesport ! Perioadă în care ,coincidență  

sau nu, același Mitică Dragomir se lansează ca businessman în 

industria hotelieră deschizând hotelul Crystal Palace!  

Astfel un post de televiziune obscur fără a fi prezent în vreo 

grilă  de programe a  operatorilor de cablu ,obținea  

exclusivitatea drepturilor  TV din partea Ligii Profesioniste  de 

Fotbal  condusă  chiar de același Mitică Dragomir !   

Telesport neavând capacitatea financiară  de a  achita 

contravaloarea acestor drepturi TV, le vinde bineînțeles altor 

televiziuni ( păstrând doar ultimele  opțiuni 7 și 8 )care își 

doreau aceste drepturi TV și aveau și capacitatea financiară  

necesară dar la licitația organizată  de LPF avuseseră ghinion !  
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În felul acesta Mitică Dragomir și Horațiu Nicolau puneau 

presiune pe cabliști să includă în grilele lor și canalul 

Telesport !  

A venit și anul 2008 și Liga Profesionistă de Fotbal era 

obligată să organizeze o nouă licitație , deja erau voci care își 

dăduseră seama că Mitică Dragomir era ,,pe mână” cu 

Horațiu Nicolau și nu mai tolerau o altă manevră  de 

prelungire pe 1 an așa cum reușiseră aceștia  în 2007 

păcălindu-i pe toți președinții de cluburi !  

 Chiar înainte de licitația din 22 martie 2008  , Horațiu Nicolau 

și Mitică Dragomir dau o lovitură financiară  de proporții 

vânzând  cu 1 ora înaintea începerii licitației canalul Telesport 

lui Sorin Ovidiu Vântu care în acel moment deținea  

Realitatea TV !  

Tranzacție realizată  pentru suma de aproximativ 9 milioane 

euro , chiar dacă oficial s-a  spus că e vorba de o sumă mult 

mai mică de doar 5 milioane euro ,Horațiu Nicolau solicitând 

și chiar primind o parte din bani cash  înainte de începerea 

licitației !   

Cu tot traficul de influență  făcut de Mitică  Dragomir și 

Horațiu Nicolau ca Realitatea TV să câștige licitația așa cum îi 

garantaseră  aceștia lui Vântu , acesta din urmă  se oprește în 

mod inexplicabil la suma de 84,5 milioane euro   pierzând la o 

diferență de doar 500.000 euro  adjudecarea drepturilor TV 

pentru Liga 1 în favoarea consorțiului  ANTENA 1-RCS&RDS  

care oferiseră  suma 85 milioane euro fără TVA !  

Vedeți fraierilor cum se fac afacerile adevărate în România ?  

Luați exemplu de la acești baieți deștepți deveniți milionari 

peste noapte !  
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Credeți că i-a întrebat cineva vreodată ceva ? Mai ales ca 

Sorin Ovidiu Vântu în postura în care se află și cu talentul său 

remarcabil de povestitor sunt sigur că nu ar rata o astfel de 

ocazie în cazul în care i- ar solicita cineva mai multe 

amănunte.... Inclusiv și acea  întâmplare din 2008 (PSD 

intrase la guvernare alături de PD) când  Mircea Geoană  l-a  

trimis pe Mihai David să-l  viziteze în Delta Dunării pe   Vântu  

pentru a avea de la acesta ,,binecuvântarea” pentru a fi 

numit de Geoană ca șef la Hidroelectrica !  De atunci Mircea 

Geoană era deja sluga lui Sorin Ovidiu Vântu !  Dacă 

procurorii DNA  ar fi respectat Legea , am fi aflat și noi ,, 

pulimea “ câte contracte de vânzare cumpărare energie la 

prețuri preferențiale  a prelungit pe o perioadă  de 9 ani  

,,închizând în mod  complice ochii “ bugetarul milionar Mihai 

David , favorizându-i  pe ,, Băieții Deștepți din Energie” : 

Bogdan Buzăianu, Mihai Tufan,  și  alții ! Nu întâmplător zi de 

zi în biroul său din clădirea de lângă piața Rosetti   unde își 

avea sediul pe atunci  Hidroelectrica  era mereu prezent  

celebrul avocat șpăgar-denunțător Doru Boștină  îmbrăcat la 

4 ace care mai primea niște contracte ,,grase” de consultanță 

juridică unde avea de fapt rolul de a ,, mima”  bătălia juridică 

în care chipurile Hidroelectrica se angrenase pentru a rezilia 

contractele încheiate tot de această  instituție în favoarea ,, 

Băieților Deștepți” din Energie !  Unii dintre voi își aduc 

aminte că după ce, detalii din aceste contracte au apărut 

public , chiar fratele lui Traian Basescu , Mircea Băsescu  fiind 

surprins participând la ziua de naștere a lui Bogdan Buzăianu 

organizată  cu mare fast la clubul Bamboo unde le cântase 

chiar celebrul Joe Cocker , s-a  cerut public rezilierea acestor 

contracte păguboase statului român !  Totul a fost doar praf 

aruncat în ochii fraierilor cei mulți ca noi și pentru a da bine în 

fața opiniei publice că iată chiar el Traian Basescu  imediat 
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cum a aflat , a și luat măsuri drastice ! Dar ce să vezi ? Chiar ,, 

Baieții Deștepți “ îl recomandaseră  bugetarului milionar  

Mihai David să-l  angajeze pentru această ,, bătălie juridică”  , 

pe avocatul lor de casă, Doru Boștină tocmai pentru a deține 

controlul și a lungi cât mai mult această dispută !    

Credeți că marii luptători anticorupție de la DNA s-au implicat 

cu ceva când toată presa vuia de acele contracte 

preferențiale acordate ,, Băieților Deștepți” din Energie ??   

Bineînteles că NU,  nici Kovesi , nici Marius Iacob , nici Călin 

Nistor nu au vrut să  cerceteze aceste cazuri de corupție ! Ei 

și-au ,, umflat”  mereu  mușchii doar cu cei care nu aveau 

proptele în SISTEM și cărora le ,, înscenau dosare” pentru ca 

la bilanțul de sfârșit de an să arate ce ,,recoltă” bună 

avuseseră....  

Nici măcar cei de la DNA Brașov care îl cercetează  în prezent  

pe bugetarul  milionar Mihai David exact pentru perioada în 

care a condus Hidroelectrica  ,nu au curajul să se uite pe 

contractele ,,Băieților Deștepți “din Energie , cercetând doar 

sumele aprobate pentru investițiile, marea majoritate fictive 

derulate prin Hidroserv , unitate aflată sub directa 

coordonare a șefului Hidroelectrica !  
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Capitolul 7 
 

Acum când vă aștern aceste rânduri și văd cine a ajuns prim 

ministru în România ,mi-aduc  aminte de anii 2006-2007 când 

neavând nici o funcție publică ,l-am  rugat pe un coleg din 

PSD Sorin Bota care fusese secretar de stat la ministerul 

transporturilor să-mi  faca și mie rost de 1 ecuson de trecere 

pentru a putea staționa în parcarea de la aeroportul Otopeni 

pentru că acestea se schimbau la o perioadă de 1 an ( acum  

la 6 luni)   și cel pe care îl avusesem expirase !  

Acesta m-a  trimis la cel de la PNL care îi luase locul ,Antonel 

Tănase ,actual secretar general al guvernului condus de 

Ludovic Orban care a răspuns pozitiv solicitării mele!  

Ca și acum , si atunci Antonel Tănase îl avea ca șef direct pe 

Ludovic Orban !  

Ceea ce mi-a  atras atenția atunci când am intrat în sediul 

Ministerului  Transporturilor a fost că, urcând la etajul 1 unde 

se aflau birourile demnitarilor ( în stânga secretarii de stat și 

în dreapta ministrul ) în holul mare care despărțea cele 2 

zone de birouri l-am  văzut pe Mișu Popescu consilier al 

ministrului transporturilor Ludovic Orban în acel moment , 

luându-și   la revedere de la un celebru asfaltator de la care 

primise câteva ,,cărămizi de bani " pe care se  chinuia să le 

ducă  în direcția cabinetului ministerial ,  amuzându-se  chiar 

că unele ,, cărămizi “ îi căzuseră din mâini  și se aplecase să le 

ridice !   

Interesant acest  personaj Mișu Popescu sau Mișu Pricopsitu 

așa cum îl mai alintă presa mondenă , tot el  e cel care pe 

vremea guvernării PNȚCD a ,, rezolvat " privatizarea fostului 
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hotel București , actualul  hotel Radisson , bagându-si  în 

buzunare o sumă cu multe zerouri !!!  

Iar după mandatul de ministru la transporturi al lui Ludovic 

Orban ,unde a fost consilier personal al acestuia și  din câte 

spun gurile rele , s-a  ocupat de preluarea și predarea șpăgilor 

către șeful său , ( o mare parte pierzându-se  pe drum în 

buzunarele personale), s-a  retras în Cuba chiar pe plaja de la 

Varadero unde și-a  întemeiat o frumoasă familie ! În prezent 

acesta locuiește la Miami unde se ocupă cu pescuitul , 

participă  la party-uri  și mai nou s-a  apucat să joace și în 

filme ...gen Miami Bici ...  Sunt sigur însă că nu și-a  pierdut 

instinctul de prădător al bugetului public și așteaptă ca și alți 

băieți de oraș, ca fratele său Cristian Popescu să ajungă  

primar la sectorul 2 ! Atunci să vezi party-uri la Miami !!     

Apropo de acel mandat de ministru la Transporturi al lui 

Ludovic Orban,de notorietate sunt și  șpăgile primite  via  

Nelu Iordache ( cel căruia Ludovic Orban îi dăduse OK-ul  

pentru a  face  aeroport pe terenul deținut de acesta  la 

Adunații Copăceni  )care a scris romane întregi despre 

,,colaborarea” bogată în comisioane și șpăgi  cu ministrul 

Orban ! Degeaba , romanele stau bine mersi la sertar iar între 

timp SISTEMUL a reușit să închidă și celebrul dosar 

TRANSALPINA mai ales că astăzi omul a ajuns Prim Ministru și 

președinte PNL ,așa că  trebuie protejat !   

Acum Nelu Iordache descurcăreț așa cum îl știm , a ,,revenit” 

lângă premierul Orban dar nu direct ci printr-un  interpus 

vechi prieten de-al  lui , pe numele său Adrian Iliescu fiul 

fostului primar de Giurgiu ,Lucian Iliescu !   

Astfel brigada de la Giurgiu formată din Adrian Iliescu ,Nelu 

Iordache și nelipsitul Mădălin Stan vor să și-l  pună primar la 
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alegerile locale acum în 2020 pe Dumitru Beianu , marioneta 

lor ! Din câte au aflat și cei din SRI , Ludovic Orban ar fi 

acceptat această solicitare cu condiția ca Adrian Iliescu să 

finanțeze   PNL Giurgiu, și o parte din mass media locală ! Iată 

cum Adrian Iliescu ,cel care acum 10 ani de zile era cercetat 

penal pentru  mai multe furturi de mașini , ajuns între timp  

om de afaceri după ,,tunurile” date în timpul celor 4 mandate 

de primar ale tatalui său , va trebui să stea mai mult pe 

plaiurile mioritice și să  renunțe la deplasările periodice spre 

Miami unde deține un apartament de lux venit ,,la pachet” cu 

un Rolls Royce Phantom cu care   se deplasează mereu la 

restaurantul său favorit ,Carpaccio din Bal Harbour  ...  

Ce nu înteleg giurgiuvenii care vor fi chemați la urnele de vot  

, e că brigada de la Giurgiu a făcut deja  BLAT cu Bădălău , 

cedându-i  acestuia șefia Consiliului Județean pentru finul 

său, actual președinte C.J. Giurgiu Marian Mina  , având 

asigurată  în contrapartidă câștigarea Primăriei pentru 

Dumitru Beianu !   

Marea ,,Famiglie “ de la Giurgiu ,fie că vorbim de Bădălau 

,Nelu Iordache ,Adrian Iliescu sau Mădălin Stan   își va 

continua nestingherită afacerile pe bani publici ca și  până 

acum ...  

Dovada acestei înțelegeri parafate o avem chiar în aceste zile 

critice când COVID 19 face ravagii în  

România , unde profitând de starea de urgență decretată ,o 

firmă obscură înființată în 2019  

Romwine& Coffee din satul Uzunu, comuna Călugăreni , 

județul Giurgiu primește ATENȚIE !!!  12 milioane euro pentru 

a livra 1,75 milioane măști de protecție ( prețul unei măști de 

protecție în acest caz fiind de 3 ori mai mare ) !  Iată cum 
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premierul Ludovic Orban care în campaniile  pentru alegerile 

europarlamentare și  prezidențiale nu mai putea de dragul 

românilor din Diasporă , îi face cadou 12 milioane de euro  

pesedistului  Niculae Bădălău  aflat în spatele acestei firme  

(chiar dacă l-a   băgat pe unul  Cătălin Hideg  în față ) și cel 

care a folosit mereu declarații jignitoare la adresa românilor 

din Diasporă !  

Acum când s-a  aflat public de acest contract , premierul 

Orban se face că nu a știut nimic  mimând perfect naivitatea 

și arătându-se  chiar indignat chipurile  de această,,  achiziție 

penală” made in Giurgiu !   

Sunt foarte curios să aflu ce părere aveți voi cei care munciți 

în Italia și Spania departe de cei dragi aflați în România și care 

ați votat la alegerile europarlamentare și prezidențiale din 

2019 candidații PNL ???  

Tot județul Giurgiu știe că acolo nici aerul nu-l poți respira 

fără să achiți o taxă de protecție clanului Bădălău !   

DNA bineînțeles că doarme ,e  normal , așa s-a întâmplat  și 

atunci când l-au  făcut,, scăpat”  pe  cel  poreclit ,, Senatorul 

Ficățel “   din dosarul de evaziune fiscală de 50 milioane euro 

unde era implicat cu niște cetățeni arabi ,la fel cum același 

DNA nici nu a vrut să vadă traficul de influență făcut de 

Bădălău pentru firma Gecor al cărui proprietar  este chiar 

nașul de cununie al fiului său ,societate abonată la 

contractele ,,grase “ oferite de finul lui Bădălău , președintele 

Consiliului Județean Giurgiu, Marian Mina sau Ministerul 

Transporturilor până când Bădălău s- a certat cu Răzvan Cuc  

cel pe care îl promovase chiar el în funcție !  

TRĂIASCĂ DNA ȘI CUMETRIILE DIN GIURGIU !   
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DNA ar trebui de fapt să se numească  DNC adică  DIRECȚIA 

NAȚIONALĂ  A CORUPȚIEI , cred că ar fi mult mai nimerit, că 

nici de traficul de influență  făcut de același Bădălău în 

calitate de ministru al Economiei pentru firma de armament 

BERETTA nu au auzit în condițiile în care toată presa a vorbit !  

Sau de mita primită de la Horia Constantinescu pentru ca 

acesta să fie numit în fruntea A.N.P.C ( Autoritatea Națională  

pentru Protecția Consumatorilor ) ,lucru care s-a  și întâmplat 

dar din păcate pentru ei  doar pentru 4 luni până când PSD a 

pierdut guvernarea ! Îmi aduc aminte că încă din 2017 Horia 

Constantinescu încerca prin tot felul de interpuși 

parlamentari să ajungă la Dragnea pentru a-i oferi 3 Milioane 

euro ca să fie numit în acea funcție !   

Dragnea ar fi vrut să accepte dar după ce a aflat că acesta e 

asociat la clubul Bonton Palace pe care-l  deține în parcul 

Herăstrău cu unul din băieții fostului premier Adrian Nastase 

,fiind și nașul de cununie al acestuia ,  a renunțat la idee . 

Când unul din interpușii parlamentari ai lui Horia 

Constantinescu a ajuns și la mine , l-am  întrebat cum va 

putea să-și  recupereze acesta sumă atât de generoasă pe 

care vroia să o ofere pentru a fi numit în fruntea Autorității 

Naționale pentru Protecția Consumatorului ?  

Aflasem astfel  că  acesta, imediat ce ar fi ajuns  în funcție  și-

ar  fi recuperat rapid investiția  , făcând și un profit uriaș  din 

combinațiile cu cei care dețin hipermarketurile , lucruri bine 

cunoscute celor familiarizați cu domeniul ! Pe mine mă 

mirase faptul că șeful Oficiului de Protecție al Consumatorilor  

din județul Constanța , care dorise să ajungă și primar la 

Costinești dar pierduse alegerile în 2016, dispunea de astfel 

de sume de bani !   
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După, am aflat că și la Constanța reușise cu greu după ce  

generozitatea  sa fusese ,,apreciată” de senatorul  Nicolae 

Moga cel care-l  susținuse pentru acea funcție la nivel  

județean  !  

Suma oferită fiind foarte tentantă pentru oricine ,imediat ce 

Dragnea a ajuns după gratii , premierul Viorica Dăncilă a și 

semnat ordinul de numire al  lui Horia Constantinescu în 

funcția de  Președinte  al Autorității Naționale pentru 

Protecția Consumatorului  ! 

Traficul de influență pentru noul șef ANPC fusese exercitat de 

cei mai apropiați sfătuitori ai Vioricăi Dăncilă, e vorba de 

Cristian Burci  , Dragoș Dobrescu și  Niculae Bădălău ! Semn 

că generozitatea lui Horia Constantinescu fusese pe măsură !  

Sunt de notorietate prânzurile  săptămânale dintre Cristian 

Burci și Viorica Dăncilă desfășurate unde altundeva decât la 

restaurantul Diplomat  în separeul VIP,restaurant  deținut de 

Dragoș Dobrescu sau prezența premierului Dăncilă la nunta 

fiicei lui Bădălău !   Ce ziceți domnule Crin Bologa ?  Aveți 

curaj să aplicați Legea și pentru acești șmecheri ai României 

sau băgați capul în pământ ca struțul  așa cum facea  

predecesoarea dumneavoastră ? 

  

Trebuie să vă spun că Bădălau chiar dacă în 1988 a fost 

condamnat penal pentru că furase 4 saci de grâu de la țăranii 

care îl munciseră , SISTEMUL  totuși l-a  preluat,  protejându-l  

de toate problemele cu iz penal , el fiind și cel care a stat 

lângă  Dragnea permanent, fiind și asociați la niște terenuri 

agricole prăduite împreună și  punându-i   mereu o vorbă 

bună la băieții din pădure cu care încă are relații strânse ! 
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Până la un anumit moment când Dragnea a început să viseze 

cu ochii deschiși că poate fi El Lider Maximo , iar unii au decis 

să-l  aducă  rapid cu picioarele pe pământ ...   

Într-o zi îmi amintesc ,eram cred în 2013 ,când Ludovic Orban 

în calitate de deputat îl critica de la tribuna  Parlamentului  pe 

Victor Ponta !  Nimerisem în banca din Camera Deputaților 

chiar lângă Viorel Hrebenciuc , care văzându-l  pe acesta cât 

de vehement era în declarația sa contra PSD , mi se 

confesează spunându-mi  că în 2007 când Orban era ministru 

l-a  salvat  ,anunțându-l  telefonic printr-un  intermediar că  i 

se pregătește un flagrant de către DNA!  30 de minute dacă 

mai întârzia Hrebenciuc cu celebrul telefon , ministrul Orban 

ar fi fost înhățat de SISTEM ...Așa se scrie istoria iar azi același 

SISTEM îl protejează oferindu-i  imunitate pentru toate 

,,combinațiile financiare la pungă” făcute împreună cu 

secretarul general adjunct al Guvernului , Cristi Barbu  ,fost 

primar de comună și client fidel vara pe celebra plajă de la 

Caelia în anturaje destul de dubioase !  
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Capitolul 8 
 

Dar să revenim la perioada cu care îmi începusem povestirea 

înainte să deschid această lungă paranteză temporală ...  

După această trecere în revistă a perioadei 2000-2008, mi-am 

început activitatea ca deputat în Parlamentul României !  

A urmat anul 2009 și toată lumea se gândea la evenimentul 

major al sfârșitului de an ,alegerile prezidențiale !   

Era o guvernare PD-PSD cu Emil Boc premier care nu putea 

rezista foarte mult ...  

Eram deja deputat de Braila și considerat un apropiat al 

președintelui PSD Mircea Geoană , cel puțin așa înțeleseseră 

cei de acolo , mai ales că le spusese asta chiar președintele 

organizației Gheorghe Bunea Stancu !   

Acesta în calitate și el de apropiat al lui Geoană vroia să aibă 

un cuvânt de spus în PSD la nivel central după alegerile 

prezidențiale în speranța că Mircea Geoană va ieși Președinte 

!  

În acest sens s-a  implicat pentru a sponsoriza campania lui 

Geoană , convingându-l  pe vechiul său prieten ,omul de 

afaceri Ioan Niculae să dea 1 milion de euro pentru Mircea 

Geoană !  

Din păcate pentru ei , au fost și condamnați penal cu 

executare  pentru asta iar Geoană bineînțeles când a venit în 

fața instanței ca martor a spus că el nu știa nimic!     

TIPIC PENTRU GEOANĂ...  

M-a  surprins câțiva ani mai tarziu ,fostul meu coleg din PSD 

Eugen Teodorovici care într-o  emisiune tv i-a  luat apărarea 
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lui Mircea Geoană chiar dacă dovezile prezentate că e un om 

corupt ,erau indiscutabile ! Pe de o parte l-am înteles ulterior 

când am aflat că amândoi reușiseră în carierele politice cu 

ajutorul SIE , făcând parte împreună din marea Famiglie a 

Sistemului !  

Din acest motiv Eugen Teodorovici la primul mandat de 

ministru al fondurilor europene nu a fost deranjat de DNA cu 

privire la șpaga de 400.000 euro primită de la Dragoș Bîlteanu 

și Najib el Lakis proprietarii clădirii unde își avea birourile și 

încă le mai are în baza unui contract foarte,, consistent” din 

punct de vedere financiar , Ministerul Fondurilor Europene !  

O să mă întrebați de unde știu ? Păi chiar de la proprietarul 

clădirii din Cotroceni unde funcționa unitatea de 

management respectivă și căruia i s-a reziliat rapid contractul 

,angajații fiind relocați în cladirea în care își avea deja biroul 

ministrul Teodorovici !   

Astfel sub acest pretext al comasării ,Teodorovici a mai 

închiriat câteva etaje care rămăseseră neînchiriate din acea 

clădire impunătoare de sticlă ! Totul a fost parafat pentru un 

PREȚ DUBLU DECÂT CEL PLĂTIT DE MINISTER PENTRU 

CLĂDIREA DINCOTROCENI !  

,,EFORTUL “ făcut de Teodorovici  fiind  răsplătit ulterior 

semnării contractului,  de cei 2 proprietari ai clădirii cu suma 

de 400.000 eur !!!  

Așa că acesta și-a  savurat în continuare trabucurile cubaneze 

ediție limitată și foarte scumpe din humidorul pe care îl ținea 

în partea dreaptă a intrării,  în biroul său de la minister !  
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Ce ziceți domnule Crin Bologa ? Cercetăm și noi ceva sau 

puneți batista pe țambal la fel ca predecesoarea 

dumneavoastră ?     

Dovada că Teodorovici este un alt politician corupt se află 

chiar în declarațiile sale de avere completate de-a lungul 

anilor ,în cazul în care cineva ar dori să pună cap la cap niște 

elemente !   

S-a  întrebat vreo instituție a statului vreodată care era 

dobânda cu care de exemplu se împrumuta statul român de 

la bănci pe vremea când Ministerul de Finanțe era condus de 

Teodorovici ?   

Vă spun eu că NU ,pentru că aici este o altă mare afacere a 

Băieților Deștepți din Sistem care de fiecare dată și-au  luat 

comisioane ,,grase” în urma acestor împrumuturi  contractate 

periodic de către cei numiți cu sprijinul lor ca Miniștri ai 

Finanțelor Publice !  

Teodorovici a fost unul dintre ei așa cum a fost și Bogdan 

Drăgoi pe mandatul căruia au luat un avânt foarte serios 

acest tip de ,,combinații” !  

Dacă cineva vreodată ar face o analiză a dobânzilor acestor 

împrumuturi și-ar da imediat seama că există mari semne de 

întrebare privind prețul plătit de NOI TOȚI ROMÂNII ,pentru 

hotărârile luate de aceste MARIONETE ale Sistemului puse 

vremelnic în poziții decidente!  

Dar nimeni nu va face asta pentru că  Eugen Teodorovici  este 

și EL protejat  de Sistem  

 ,beneficiind ca si alții de IMUNITATE la DNA ! La fel ca și 

Bogdan Drăgoi fiul generalului  
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Dan Drăgoi ,unul din acei Băieți  Deștepți ai  Sistemului, 

implicat pe vremuri în căpușarea Sidex  Galați sau achiziția la  

prețuri supraevaluate de către ministerul Apărării a fregatelor 

second hand ,,,REGELE FERDINAND „ și  ,,REGINA MARIA” ,ca 

să vorbim doar de două dintre afacerile încă  neelucidate 

până în prezent unde responsabil  din partea Ministerului 

Apărării Naționale de această achiziție fusese chiar George 

Maior secretar de stat atunci ! Câte coincidențe ....  

Nu întâmplător în comunitatea de informații se vorbește pe la 

colțuri, că de fapt încă de pe vremea când activa ca și 

însărcinat cu afaceri  la ambasada  României din Dublin ,  în 

Irlanda , George Maior ar fi fost racolat de serviciile britanice 

de intelligence , de aici și promovarea sa ulterioară la șefia 

S.R.I în  2006 !   

Acum fostul  partener de business al lui George Maior , 

generalul Dan Drăgoi  își  vede liniștit de viață , relaxându-se  

pe timpul verii pe celebra plajă a milionarilor de la Caelia , 

unde acesta împreună cu fiul său Bogdan Drăgoi dețin 2 

apartamente de lux !  

În fiecare luni dimineața celebrul general dă câte o fugă în 

București la bordul uneia din mașinile sale preferate ,un 

Ferrari  599 de culoare bleu ciel ,   pe care acesta îl folosește 

pe timpul verii  iar după ce-și  mai rezolvă din afacerile pe 

care încă le controlează , revine  cel târziu în fiecare zi de joi 

cu aceeași poftă de viață și de relaxare la malul mării !    

Și pentru că vorbim de PROTEJAȚII SISTEMULUI DE PE PLAJA 

DE LA CAELIA ,nu putem să nu amintim de multimilionarii  

bugetari , adică Vasile Blaga și Florin Muntean ,personaje care 

cred că nu  mai au nevoie de nici o prezentare ...poate doar 

câteva ajustări asupra ,,averilor incomensurabile  ale celor  2 
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tovarăși “ ,  am citat dintr-un  clasic în viață  pe nume Mitică 

Dragomir !  

Păi dacă vorbim de Vasile Blaga celebrul politician nu putem 

să nu vorbim de afaceristul  din zona CFR , Călin Mitică și dacă 

vorbim de Călin Mitică nu putem să nu vorbim de Vasile Blaga 

!!  

În zona serviciilor se cunoaște faptul că afaceristul Călin 

Mitică este săgeata lui Vasile Blaga , adevăratul proprietar al 

afacerilor derulate în domeniul CFR !  

În septembrie 2016 după ce presa a relatat despre acel 

accident auto în care fusese implicată chiar mașina lui Vasile 

Blaga un BMW cu nr. de înmatriculare  BH-20-ASW condusă 

de chestorul Liviu Popa ,omul de casă al,, Buldogului “  ,  fiind 

la o cafea  în cartierul Stejarii cu omul de afaceri Gruia Stoica 

,cel care controlează cealaltă jumătate a zonei de business 

din transportul feroviar ( practic acest  domeniu fiind  

împărțit între Călin Mitică și Gruia Stoica) , acesta într- un 

moment de sinceritate îmi spune de fapt că  acel accident nu 

fusese întâmplător , traseul pe care se deplasa chestorul Liviu 

Popa fiind cunoscut în amănunt , mai ales că nu era prima 

oară când acesta făcea astfel de deplasări pentru Vasile Blaga 

!   

Gruia Stoica mi-a  mărturisit  , că Liviu Popa omul de casă al 

lui Blaga venea de fapt din Ucraina unde ,,Buldogul”  își ține 

cei 50.000.000 (milioane) EURO din afacerile lui cu  Călin 

Mitică !!  

Pe moment am rămas surprins dar Gruia Stoica avea mina 

unui om care știa foarte bine ceea ce spune , fiind informat  

că  în acea mașină se afla și suma de 700.000 euro !!!  
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Sunt convins că  Gruia Stoica știe foarte multe  detalii ascunse 

despre relația celor 2 , pentru că și el și Călin Mitică au fost 

până acum câțiva ani , foarte buni prieteni și chiar asociați !    

Ce s-a întâmplat fusese de fapt un avertisment la adresa lui 

Vasile Blaga care în acea perioadă avea probleme penale cu 

unitatea DNA de la Ploiești !  

Din câte știa Gruia Stoica , Vasile Blaga era foarte supărat că 

tocmai el, cel care o ajutase pe Kovesi și-i  netezise  drumul 

carierei profesionale spre  București , chiar el era acum 

hărțuit de DNA !  

Cu experiența vastă pe care o are , Buldogul a înțeles mesajul 

și chiar dacă ar fi vrut să spună anumite lucruri despre 

trecutul plin de mistere al lui Kovesi , și-a  înfrânat imediat 

acele porniri...  

Banii au rămas în portbagaj iar chestorul Liviu Popa a predat 

,,coletul” direct acasă la Vasile Blaga ,așa cum o făcea de 

obicei !  

Toată lumea se liniștise , negocierea tacită dăduse rezultate , 

astfel că nu peste mult timp Vasile Blaga fusese  absolvit de 

orice vinovăție fiind achitat ,scăpând basma curată din toate 

dosarele în care fusese implicat !  

Astăzi Buldogul își vede liniștit de mandatul de 

europarlamentar ,banii sunt în siguranță  în Ucraina  ,iar plaja 

de la Caelia îl găzduiește cu generozitate vară de vară....  

ASTA ÎNSEAMNĂ SĂ FII BAROSAN   
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 Cât despre partenerul său de plajă și de table Florin Muntean 

,nașul de cununie al fiicei lui Vasile Blaga , se pot spune la fel 

de multe ....  

Fost Director General la Transgaz până de curând când a dorit 

să rămână doar cu titulatura de businessman ,  susținut 

permanent de SISTEM ,acest personaj foarte influent a dus 

sintagma,,conflict de interese” la rang de mare artă ...  

În timpul cât a fost director general Transgaz din șpăgile 

făcute din diverse contracte atribuite prietenilor , a cumpărat 

mereu fără să atragă atenția  acțiuni ale celui mai mare 

prestator de servicii pentru Transgaz , societatea comercială  

BAT MEDIAȘ ,ajungând azi să dețină  aproximativ 80% din 

acțiunile acestei companii cotată la Bursă la o valoare de 

aproximativ 20  MILIOANE DE EURO !  

Coincidența face ,ca Florin Muntean  să-și  fi  început cariera 

profesională ca inginer în 1982 chiar la  S.C. BAT MEDIAȘ !!!  

Dacă până de curând din cele 2 poziții ,cea de DIRECTOR 

GENERAL TRANSGAZ și cea de ACȚIONAR MAJORITAR S.C. 

BAT MEDIAȘ ,el era și cel care centra și cel care  dădea cu 

capul , azi la sfatul celor care l-au  protejat mereu, a ales să 

fie doar prestator de servicii pentru Transgaz pentru că deja 

lucrurile scăpaseră de sub control  și cred că nici Florin 

Muntean  numai  știa săracul de el  unde să semneze facturile 

și contractele ,ori ca FURNIZOR ori ca BENEFICIAR? ! 

O să vă întrebați de ce DNA i-a tolerat toate aceste abuzuri 

,conflicte de interese , incompatibilități??  

Pai DNA și KOVESI direct erau implicați în toate aceste 

furăciuni de la Transgaz , pentru că pe una din funcțiile de 
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director ale societății, Florin Muntean  îl angajase pe Sergiu 

Lascu chiar fratele Laurei Codruța Kovesi ! Acesta imediat 

după ce a fost angajat a și dat contracte de zeci de milioane 

de euro firmei SUTECH din Mediaș unde era angajată chiar 

soția acestuia, Adriana Lascu !!  

Acum sper că înțelegeți cu toții ÎNCĂ O DATĂ că DNA a fost și 

este o instituție profund coruptă iar Laura Codruța Kovesi 

NUMAI ZEIȚA ANTICORUPȚIEI NU E !  

Iată cum într-un timp relativ scurt ,de doar câțiva ani , cei 2 

vechi tovarăși de pahar ,au devenit niște multimilionari 

veritabili !  

Vedeți fraierilor cum se fac banii în România??   

Ăștia adevărați oameni de afaceri ,nu voi cei care luați și 

credite uneori ca să vă plătiți datoriile la stat ....,și nu puteți 

ajunge câteodată ani la rândul nici măcar într-o  vacanță la  

mare....  
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Capitolul 9 
 

Dar revenind la anul 2009 , a venit vara și bineînțeles și 

candidatului prezidențial PSD i se făcuse dor de Monaco !  

Astfel că și-a făcut timp să vină iar 1 săptămână alături de 

familia sa !  

Bineînțeles așa cum îl știm cu toții, pe cheltuiala altora , adică 

a mea ca simplu deputat   și a lui Bazac proaspăt ministru al 

sănatății  !  

Acolo bineînțeles că Geoană  s-a  mai văzut și  cu alte 

persoane care obișnuiau să-și  facă vacanțele pe Coasta de 

Azur ...unii membri ai grupului de la Monaco așa cum este și   

singurul român care își serbează acolo ziua de naștere de 

vreo 13 ani  organizând de fiecare dată niște petreceri 

fastuoase !  

E vorba de mogulul de presă și afaceristul Cristian Burci, un 

om atât de drag parții EXTERNE A SISTEMULUI !  

Recunosc că începând din anul  2008 am fost și eu în mod 

constant, unul din cei aproximativ 100 de invitați români și 

străini  participând în fiecare an la aceste petreceri  până în 

anul 2015 inclusiv !  

Aici am văzut oameni de toate culorile politice și din diferite 

domenii de activitate: oameni de afaceri, ziariști , oameni de 

televiziune ,oameni din servicii de informații  românești și 

străine !  

Cristian Burci e un personaj pitoresc foarte cunoscut și 

apreciat pentru generozitatea sa în Principatul Monaco !  
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Dintre  politicienii nelipsiți de la sindrofiile din Monte Carlo  

organizate de Cristian Burci îi vedeam pe Marian Oprișan , 

Șerban Mihăilescu , Mircea Geoană , Elena Udrea , Nicolae  

Bănicioiu , Cristian Bușoi ,Emanoil Savin  sau Mihai Văcăroiu  

fiul fostului Prim Ministru Nicolae Văcăroiu !  

Toți aceștia erau de obicei cazați de Cristian Burci la hotelul 

Monte Carlo Bay, acolo unde totul era bineînțeles achitat de 

mogul! Excepție făceau Șerban Mihăilescu poreclit,, Miky 

Șpagă”  care de fiecare dată   locuia la vila lui Nicolae 

Dumitru( Niro ) aflată  pe malul Mediteranei în Roquebrune -

Cap- Martin ( la 1 km de Monaco ) și Nicu Bănicioiu care  de 

fiecare dată când venea , locuia   chiar în penthouse-ul   pe 

care Burci îl deține în Monte Carlo , semn că acesta și soția sa 

Mihaela se bucură  de un tratament special fiind și singurii 

invitați atunci când Cristian Burci alege să-și petreacă 

weekend-urile la vila din Provence achiziționată  acum 6 ani !  

Interesele de afaceri din domeniul sănătății l-au făcut pe 

mogul să  fie atât de generos cu Bănicioiu încât i-a angajat 

chiar și soția  pe un salariu foarte atractiv la  firma sa de 

publicitate Graffiti BBDO , agenție celebră pentru contractele 

,,grase” primite de fiecare dată din zona guvernamentală ! 

Revenind la discretul personaj Mihai Văcăroiu ,trebuie să 

spunem că acesta trăiește de foarte mulți ani în principatul 

Monaco unde deține un apartament de lux evaluat la 7 

milioane euro ! Acesta și soția sa Cristina ( un personaj 

monden foarte apreciat cu ceva ani în urmă  în lumea bună a 

Bucureștiului )sunt într-o  permanență  vacanță neavând în 

nici un fel grija zilei de mâine , fiind chiar  rezidenți în 

principatul monegasc !  
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E și normal să ai o viață lipsită de griji când trăiești  lună  de 

lună  dintr-un  cont alimentat permanent cu milioane de euro 

printr-un  offshore  fantomatic !  

Despre ce este vorba ??  

Păi foarte puțini își mai aduc aminte că în 1993 Prim Ministrul 

Nicolae Vacaroiu a dat cel mai mare  

,,TUN” financiar României, vânzând pe NIMIC cu o sumă 

ridicolă de 130 milioane dolari (din care doar 45 milioane de 

dolari plătite în ziua vânzării iar restul de 85 milioane în 15 ani 

) zăcământul petrolier NC 115 din prolificul bazin Murzuk din 

Libia pe care regimul Ceaușescu ni-l  lăsase moștenire !  

Nici până azi România nu a mai văzut nici 1 dolar din cei 85 

milioane dolari iar Firma Repsol proprietarul zăcământului 

petrolier obține în fiecare an ca profit de aici aproximativ 1 

MILIARD DOLARI ,amănunt care apare chiar în rapoartele 

anuale ale companiei spaniole !  

ASTFEL UN ZĂCĂMÂNT CARE CONFORM  EXPERTIZELOR  

OFICIALE ALE REPSOL VALOREAZĂ  70 MILIARDE DE DOLARI A 

FOST VÂNDUT PE NIMIC  DE PRIM MINISTRUL  NICOLAE 

VĂCĂROIU ȘI NIMENI NICIODATĂ    NU L-A  DERANJAT   NICI 

MĂCAR CU VREO ÎNTREBARE !  

Vedeți fraierilor cum se fac banii adevărați in România ?  

SĂ NU VĂ MAI ÎNTREBAȚI VREODATĂ   DE CE ALȚII FURĂ DIN 

ACEASTĂ ȚARĂ ORICE ȘI NU PĂȚESC ABSOLUT NIMIC !   

Așa că Mihai Vacaroiu a rămas cum era și normal ,,AGĂȚAT PE 

VIAȚĂ “ în acest business de 70 MILIARDE DE  DOLARI 

,amănunt cunoscut foarte bine și  de  Cristian Burci   care nu a 

uitat că și-a  început ascensiunea financiară  prin diverse 
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contracte cu statul obținute chiar cu  sprijinul  lui Nicolae 

Văcăroiu  așa că  de fiecare dată când acesta  își face timp să 

viziteze Principatul Monaco  , miliardarul  este mereu o gazdă 

deosebit de primitoare oferindu-și  chiar sprijinul pentru 

diverse probleme medicale pe care fostul premier le are  în 

ultima perioadă !  

Chiar acum  5 ani de zile  Cristian Burci s- a implicat 

ocupându-se  de tot ce era necesar ,pentru ca Nicolae 

Văcăroiu să fie operat de cel mai bun chirurg cardiolog din 

Principatul Monaco ,operație realizată cu succes ,costurile 

fiind acoperite bineînțeles de celebrul afacerist !  

Mi-aduc  aminte de revelionul 2010 -2011 pe care l-am  

petrecut împreună cu Cristian Burci și  invitatul său 

permanent la Monte Carlo  , Nicu Bănicioiu la celebrul 

restaurant SASS CAFE unde printre invitați s-a  aflat și un 

partener de afaceri italian foarte cunoscut în Monaco , 

Giovanni Calabro . Știam că Burci și Calabro petreceau foarte 

mult timp împreună zburând foarte des cu privat jetul 

italianului fie la Milano fie de la București la Monaco și retur 

fiind implicați în derularea unor afaceri cu un fond de 

investiții !  

Ulterior la una din descinderile italianului la București  ,invitat 

fiind de Burci ,acesta a fost  reținut de autoritațile române 

pentru 24 de ore , afaceristul român ajutându-l  și 

intervenind,  ulterior acesta  scăpând de arest ! Ce se 

întamplase de fapt : Giovanni Calabro falsificase un contract 

de furnizare de nichel  în  baza căruia statul român trebuia să-

i achite o sumă de aproximativ 465 MILIOANE DE EUR !  

Nu știu dacă și Cristian Burci fusese implicat dar cert e că 

după o perioadă de câteva luni , întâlnindu-ne  ,acesta îmi 
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dezvăluie că Giovanni Calabro îi dăduse o țeapă financiară 

destul de consistentă de 600.000 euro  , spunându-mi  că abia 

atunci aflase  că acest Calabro făcea parte din celebra 

organizație masonică secretă PROPAGANDA DUE ,așa numita 

LOJA P 2 ,organizație implicată în acte de corupție și crimă 

organizată pe teritoriul Italiei !   

Sincer era prima oară când îl vedeam puțin speriat pe Cristian 

Burci după ce aflase de la prietenii săi din SIE aceste detalii 

despre italianul Calabro !  

Astăzi chiar dacă nu-și mai vorbesc la fel ca înainte ,se mai 

văd doar  întâmplător prin restaurantele din principatul 

monegasc !  

Dar să nu îi uităm nici pe ceilalți invitați ai miliardarului la 

aniversările acestuia, așa cum ar fi europarlamentarul Cristian 

Bușoi pe care îl vedeți mereu în studiourile TV dezbătând 

foarte afectat situația politică din România ! Acesta ,  poate 

nu știți , dar e un împătimit al petrecerilor de pe Coasta de 

Azur ,fie că  vorbim de Monte Carlo sau Saint Tropez , acolo  

unde locuiește doar în locații exclusiviste ca și iarna la 

Courchevel !  

Chiar acum 3 ani când eu eram încă în control judiciar m-a   

sunat din Saint Tropez să mă roage să apelez la cunoștințele 

mele de la celebrul club Bagatelle să-i rezerv o masă, pentru 

că nu mai erau locuri disponibile mai ales că în acea zi de 

vineri era programată celebra White Party , petrecere la care 

își anunțaseră prezența mai multe vedete din showbizul  

internațional ! Am decis să-l ajut apelând la unul din cei care 

dețin acea locație , astfel că europarlamentarul Cristian Bușoi 

s-a  putut distra pe cinste , exersând chiar niște dansuri pe 

mese și achitând o notă de plată de nivelul unui adevărat 
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oligarh ! Pozele de la Bagatelle le păstrăm pentru următoarea 

carte dedicată exclusiv mondenităților !    

La un moment dat Bușoi a  fost chiar  sprijinit de președintele 

Iohannis ca și  candidat al  PNL la Primăria Capitalei dar după 

ce au apărut informații   despre dosarul  penal pe care acesta 

l-ar  avea     la DNA , s-a  renunțat la această inițiativă , 

președintele Iohannis distanțându-se  în mod diplomatic de 

Cristian Bușoi ! Asta în ciuda lobby-ului pe care actualul șef al 

SRI Edi Hellvig și foarte bun prieten cu Bușoi , i-l  făcuse la 

Cotroceni!  

A fost vreo instituție a  STATULUI  de DREPȚI  interesată de 

legătura dintre Cristian Bușoi și Gruia Stoica și de vacanțele 

petrecute împreună vara la complexul Marina Regia 

asezonate cu  șprițurile lungi  și reci de la Loft ? Legătură 

bazată din câte știu pe multe milioane de euro ...știți cumva 

ceva mai multe despre această relație de afaceri domnule 

Hellvig ?  

Sau l-a întrebat cineva vreodată pe Cristian Bușoi de unde a 

făcut milioanele de euro specificate   în declarația de avere ? 

Cumva din retrocedările cu iz penal de la ANRP?  

Sau ne spune nouă marele procuror Kovesi de ce i-a ținut lui 

Bușoi dosarul în  nelucrare la sertar atația ani de zile ?  

Se știe că este beton acel dosar în urma denunțului făcut de 

Tiberiu Urdareanu ,mai ales că există dovezi clare că pe 

vremea când fusese în fruntea  Casei Naționale de Asigurări 

de Sănătate ( CNAS ) primise diverse comisioane pentru 

contractele IT aflate în derulare și care trebuiau finanțate în 

continuare !  
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CRISTIAN BUȘOI ESTE UN ALT POLITICIAN CORUPT PROTEJAT 

DE SISTEM ! 

La aniversarea lui Cristian Burci din 2015 au fost și câteva VIP-

uri de pe plan extern : celebrul general  

Wesley Clark ,cât și nu mai puțin celebrul Elliot Broidy  

partenerul său de afaceri în domeniul  armamentului ,  (vezi 

contractul  Circinus-Romarm) cu ajutorul căruia Burci  i-a și 

aranjat mult mediatizata vizită  lui Dragnea în SUA la 

investirea președintelui Donald Trump dar si un alt personaj 

important tot de peste ocean ,o doamnă  de origine chineză  

bună  prietenă  cu Nicolae Dumitru poreclit Niro (nelipsit și el 

de la aceste party-uri ) și pe care Cristian Burci se lăuda că o 

va ajuta să fie nominalizată ca ambasador al SUA în România ! 

Din păcate pentru el, această combinație nu i-a  reușit așa 

cum în trecut îi reușiseră  toate marile afaceri din zona 

Transporturilor atâta timp cât acolo fusese ministru bunul său 

prieten Miron Mitrea !  

Oricum de apreciat faptul că și azi la aproape 20 de ani de 

când reușise devalizările de la CFR , nu l-a  uitat pe complicele 

său Mihai Necolaiciuc de care  are grijă ca în continuare să 

nu-i lipsească nimic , acesta ispășindu-și  o condamnare chiar 

pentru ,, combinațiile” făcute cu Cristian Burci !  

Nu degeaba l-au protejat atâția ani generalul SIE Șerbănescu 

și fostul șef SIE  Ioan Talpeș care este și azi nelipsit din biroul 

lui Cristian Burci ! Mogulul a știut mereu să facă slalom 

printre procurori în ciuda gabaritului său impresionant !   

Chiar dacă în 2016 a primit în mod neașteptat o lovitură de la 

Sistem prin acea reținere a sa și a câtorva complici    de către 

DIICOT , ( DNA neavând curaj să se atingă de Burci ) , acum 

stă relaxat pentru că știe că peste  dosarul  său de mare 
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evaziune fiscală și constituire de grup infracțional s-a  

așternut un praf destul de gros si culmea , nimeni chiar nu are 

curajul să-l  șteargă ...  

Apropierea de MIHAI RĂZVAN UNGUREANU și conflictul pe 
care acesta îl avea cu Laura Codruța Kovesi , l-au  costat pe 
Cristian Burci  scurta  arestare  din 2016  care mai mult s-a  
dorit a fi  o mică atenționare pentru mogulul de presă 
...prietenii știu de ce ....   Astăzi mogulul miliardar își continuă 
viața de lux nestingherit de nimeni , autoizolându-se  de 
teama COVID 19  tocmai  în însoritul Dubai ,una din 
destinațiile sale preferate ! 

Apropo de  Emanoil Savin în prezent senator un alt obișnuit al 

petrecerilor din Principat,care pe vremea cand era primar  

mai mult stătea la Monaco  decât la Bușteni la primărie , era 

și  este în continuare un înrăit jucător de poker !  

Nu există turneu de poker în Monte Carlo care să-i scape și să 

nu participe !   

Chiar începusem să mă întreb de unde are totuși atâția bani 

primarul de Bușteni Emanoil Savin?!  

Auzisem că înainte de a fi primar fusese om de afaceri dar nu 

știam să fi fost totuși vreun Donald Trump !  

Curând aveam să dezleg și acest Mister....pe care niciodată 

instituțiile statului nu au dorit sau au fost neputincioase să-l 

dezlege ...  

Tot la Monaco își făceau veacul de ani de zile alături de 

Emanoil Savin , 2 afaceriști foarte discreți rezidenți în Monaco 

și  care dobândiseră  o avere fabuloasă  din ce credeți ?? DIN 

RETROCEDĂRI IMOBILIARE ÎN JUDEȚUL PRAHOVA , MAI 

PRECIS CHIAR ÎN ZONA BUȘTENI -SINAIA !  
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O să vă dau doar un singur exemplu : CASTELUL 

CANTACUZINO din Bușteni , pe care cei 2 afaceriști Călin Cîrjoi 

și Răzvan Petrovici imediat după ce le-a  fost retrocedat de 

către primarul Emanoil Savin pe niște acte discutabile din 

punct de vedere al  legalității, aceștia  l-au  vândut pentru 

multe milioane de euro unor oameni de afaceri din Rusia !   

Nu mai vorbim de zecile de terenuri retrocedate de primarul 

Savin celor 2 afaceriști ,terenuri pe care aceștia împreună  cu 

asociatul și partenerul  lor de vacanțe Cristi  Stratan  au 

construit numeroase blocuri de apartamente pe care le 

regăsiți la vânzare pe diferitele site-uri  ale agențiilor 

imobiliare !  

Metoda prin care Brigada  Savin-Cîrjoi-Petrovici  a reușit să 

facă zeci de milioane de euro fusese brevetată  cu mare 

succes în regiunea  București -Ilfov  încă de la începutul anilor 

2000  de Brigada Dobrescu-Savulescu-Bălcăcean  !  Era  foarte 

simplu : primarul primea conform legii toate aceste solicitări 

de  revendicări de la adevărații proprietari pe care începea să-

i  ,, plimbe”  și să-i  ducă  cu vorba   până când la ușa lor 

apărea un interpus al celor din brigăzile respective de 

combinatori , cu lecția deja știută de la complicele lor -

primarul, și le oferea acestora o sumă derizorie pe care 

adevarații proprietari în cele din urma o acceptau,  mulți 

dintre ei fiind și foarte în vârstă și dându- și seama că existau 

șanse foarte mici să mai apuce să-și soluționeze aceste 

revendicări legale  în  timpul vieții...  

Astfel imediat ce șmecherii cumpărau acele drepturi litigioase 

pe nimic de la adevărații proprietari , primarii respectivi fie că 

vorbim de Savin de la Bușteni sau Poteraș  de la sectorul 6 din 

București,asta   ca să dăm doar 2 exemple de primari corupți , 
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își dădeau imediat acordul ca acele proprietăți să revină celor 

care solicitaseră restituirea lor ! Așa că șmecherii care erau 

acum proprietari de drept intrau în posesia proprietaților pe 

care le vindeau cu sume uriașe făcând profituri chiar și de 

1000% ( o mie la sută ) !!!  

Dacă de Călin Cîrjoi nu cred că ați auzit prea multe , el fiind un 

personaj foarte discret ,evitând să fie fotografiat chiar și când 

soția sa postează pe instagram  viața de huzur  în care trăiesc 

, în schimb despre Răzvan Petrovici cu siguranță  ați auzit : un 

personaj foarte  apropiat de PNL și în special  de  Radu Stroe 

,Daniel Chițoiu ( acum la ALDE) sau  celebrul,, UNCHIUL” pe 

numele său Radu Rușanu ,aceștia fiind parteneri cu Petrovici 

în drumul său rapid spre îmbogățire !  

Același Răzvan Petrovici care   începând din 1996 până în 

2004 , a fost supranumit chiar Regele activității de DUTY FREE 

din România deținând controlul pe această zonă  de mare 

interes financiar !  

Odată  cu venirea lui Emil Constantinescu la putere acesta și l-

a  luat ca partener de afaceri chiar pe Dragoș  Constantinescu 

fiul președintelui cu care și acum a rămas în relații foarte 

apropiate de business !  

Fiul lui Camenco Petrovici fostul președinte CEC și finul lui 

Virgil Magureanu fostul șef SRI , iscusitul Răzvan Petrovici știa  

foarte bine cu cine să se asocieze pentru  a prospera!     

Datorită  acestor conexiuni , nimeni nu l-a  deranjat niciodată   

în legătură  cu ,,tunurile” date bugetului Romaniei , fie că  a 

fost vorba de contrabandă cu țigări din perioada 1996-

2000,sau falimentarea rețelei de supermarket-uri  Univers’All 

!  
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Totodată  Răzvan Petrovici își întinsese tentaculele și pe 

RAPPS obținând de acolo numeroase vile impunătoare din 

centrul Bucurestiului , adevărate monumente istorice și 

terenuri foarte valoroase pe malul lacului Snagov ,făcând 

încercări repetate ,până la urmă reușite  de a pune mâna  pe 

cele 450 ha de la Ferma Vlăsiei (fostul amplasament Dracula 

Park ) prin firma ,,Dacia Compania de Investiții” pe care 

acesta o controla din umbră !  

Cred că vă aduceți cu toții aminte de scandalul mediatic din 

ianuarie 2007  cu privire la RAPPS , între Elena Udrea și 

Răzvan Petrovici....  

Dar așa cum vă spuneam, chiar  dacă ulterior a pierdut titlul 

de Rege al activității de duty free , în favoarea lui Cătălin 

Lăscuț ,un alt protejat al Sistemului , astrele s- au aliniat 

mereu pentru Răzvan Petrovici ...  

Vorbind de acesta nu pot să nu-mi aduc aminte de bunul său 

prieten și partener de vacanțe la  

Monaco și Courchevel ,   Ionuț Costea,cumnatul lui Mircea 

Geoană   cel  care atunci când Răzvan Petrovici a avut  nevoie 

să investească  într-o  nouă  afacere,parcul de distracții Terra 

Park , i-a  acordat imediat un credit de 20 milioane de euro , 

din poziția sa de  președinte al Exim Bank ,  credit care din 

câte am aflat nu a fost rambursat nici până astăzi...  

Vă întreb câți dintre voi ați beneficiat pentru afacerile pe care 

ați vrut să le porniți de o finanțare atât de generoasă din 

partea Exim Bank ,o bancă 100% românească  având exclusiv 

obligația de a credita firmele românești pentru diverse 

activități de import-export ??  
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DA ,știu răspunsul vostru : Nici unul dintre voi nu a reușit să 

obțină  vreun sprijin de la Exim Bank  și nici nu veți obține 

pentru că nu sunteți atât de ȘMECHERI CA RĂZVAN 

PETROVICI!  

DNA DOARME ,CA DE OBICEI...SOMN UȘOR !  

Iscusitul Răzvan Petrovici își folosește și astăzi pârghiile 

guvernamentale prin prisma intereselor financiare pe care le 

are la Transelectrica prin omul său de încredere Andreea 

Lambru care trece periodic pe la biroul acestuia pentru a-și 

lua șpaga binemeritată pentru diversele activități prestate în 

favoarea lui Petrovici care între timp se ocupă dacă nu știați și 

cu vânzarea de energie electrică produsă de instalațiile 

eoliene pe care le deține !  

Se pare că a fost cu noroc acea canapea din biroul lui Crin 

Antonescu de la PNL, Andreea Lambru ajungând să 

controleze toate combinațiile băieților deștepți conectați la 

Hidroelectrica și Transelectrica ...  

Puțină  lume știe   de prietenia strânsă dintre Răzvan Petrovici 

și Mihai Răzvan Ungureanu care în calitatea sa de șef al SIE 

era de multe ori invitat de către acesta să se relaxeze pe 

Coasta de Azur pe yachtul  afaceristului  în largul Meditarenei  

pentru a fi cât mai discreți ,acolo unde MRU beneficia de 

protocol ZERO ,adică  organizare impecabilă , protocol din 

care pe lângă  vita  Kobe atât de dragă  lui MRU , nu lipseau 

nici alt gen de,, cărnițe” de lux pregătite special de Răzvan 

Petrovici  ,care avea deja o vastă experiență  în acest 

domeniu atât de familiar lui...mai ales că unul dintre 

locotenenții săi , Alexandru Mavrocordat făcea o ,,selecție 

riguroasă” a domnișoarelor care urmau să primească  sejurul 

câstigător  la Monte Carlo, acesta fiind și ,,furnizorul” pe 
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vremuri al cuplului Cătălin Harnagea-Dorin Marian !  Detalii 

pe care le  vom,, dezvolta”  ulterior în volumul dedicat high-

life-ului din România !     

ASTA ÎNSEAMNA SĂ FII ȘMECHER !  

Vedeți fraierilor cum se fac afacerile ?  

Voi credeați că dacă învățați, primiți burse și stați în biblioteci 

, veți reuși în viață ca băieții ăștia ?  

Din păcate , aveți puține șanse....  

Apropo,  

Știți pe cine din actualii politicieni susține puternic financiar 

Răzvan Petrovici ?   

PE NICUȘOR DAN !! Și nu de ieri, de azi , ci de vreo câțiva ani 

în care a făcut donații consistente în ONG-ul   ,,Salvati 

Bucurestiul” ca și alți numeroși milionari ! De aici și porecla 

bine cunoscută a acestuia de  ,,PLICUȘOR DAN “ ,    Direcția 

Națională  Anticorupție  lăsându-l   să-și  facă de cap fiind 

,,GARANTAT FLORIAN COLDEA “ ! Nu credeți că ar fi chiar un 

logo bun de pus pe afișele lui Nicușor Dan în campania pentru 

Primăria Capitalei ??!!    

ASTFEL  DACĂ  SONDAJELE DE OPINIE PENTRU PRIMĂRIA 

CAPITALEI  SE CONFIRMĂ  IAR NICUȘOR DAN VA CANDIDA 

DIN PARTEA PNL,  RĂZVAN PETROVICI VA TRAGE DIN NOU 

LOZUL CÂȘTIGĂTOR !   

Așa cum l-a  tras și când a trait o intensă ,aprinsă și 
costisitoare relație pasională cu cea supranumită ,,Prințesa 
Instagramului “ despre care vom  detalia mai multe în ce-a  
de-a  doua carte ,dedicată exclusiv mondenităților !  Când 
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vom vorbi și despre  ,, norocoasele” care au primit câte o 
geantă  Hermes model Birkin pentru,,  prestațiile” apreciate 
de iscusitul afacerist sau despre bigamia în care trăiește 
acesta ,locuind de foarte mulți ani în aceeași vilă din strada 
Polonă atât cu soția cât și cu amanta ,performanță  neegalată  
încă , de nimeni dintre ceilalți șmecheri ai României !  

Motiv pentru care , dorind să arate cât mai  bine , Răzvan 

Petrovici a dat fuga   la doctorul Cătălin  

Copăescu de la spitalul Ponderas unde și-a făcut celebra 

operație de tăiere a stomacului , topind cu această ocazie 

kilogramele în plus !  Exemplul său a fost urmat cu succes și 

de Dragoș Dobrescu și Călin Cîrjoi mai ales că șprițurile lungi 

și dese lăsaseră urme adânci ... Astăzi însă toți se simt foarte 

bine din punct de vedere fizic și chiar dacă doctorul Copăescu 

i-a sfătuit că trebuie să urmeze un regim special ,  contrar 

indicațiilor medicale , acestora le-a   crescut în mod 

inexplicabil,   apetitul pentru combinațiile pe bani publici  !    
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Capitolul 10 
 

Revenind la petrecerile lui Cristian Burci trebuie să vă spun ca 

la acestea   veneau și importanți afaceriști români ,mulți 

dintre ei rezidenți în Principatul  Monaco la fel ca și Răzvan 

Petrovici ...  

Celebrul grup de la Monaco era în fiecare vară acolo fie că 

vorbim de Dragoș Dobrescu , Puiu  

Popoviciu ,Nicolae Dumitru ( NIRO), Radu Dimofte, Lucian 

Vlad, Remus Truică  ,Elan Schwartzenberg, Călin Cîrjoi ,Lucian 

Mateescu, Dragoș Nedelcu sau de  mai noii rezidenți 

monegasci , foștii bugetari Robert Neagoe și Bogdan Neidoni ( 

săgeata lui Florian Coldea ) !  

Până la dispariția lui misterioasă din peisaj, din primăvara lui 

2012 , Codruț  Marta  fusese  și  el un obișnuit al acestor 

sindrofii !  

Totodată erau prezenți și importanți oameni din presă care își 

făceau an de an vacanțele la Monaco ,  Dan Andronic ,Radu 

Budeanu și Victor Ciutacu .  

Pe Budeanu îl vedeam de multe ori în serile de weekend vara 

în compania lui Bogdan Buzăianu la restaurantul Zebra pe 

atunci , ulterior Zellos , locație  unde se țineau   petrecerile 

organizate de Burci ! Astăzi acolo funcționează noua locație 

TWIGA deschisă de Flavio Briatore !  

Victor Ciutacu era și el prezent  în fiecare vară  , la început 

mereu în compania lui Elan Scwhartzenberg și Codruț Marta  

fiind clienți  permanenți la restaurantul  Avenue 31 de pe 

Princesse Grace . Ulterior după dispariția lui Marta , 

Buyer: Sorina Matei (sorinamatei@protonmail.com)
Transaction ID: j-q9nko2924089620



75 
   

jurnalistul   fiind mai mereu invitatul lui Dragoș Dobrescu ,ori 

în penthouse-ul  de lux din rezidența Houston Palace sau  în 

vila din Beausoleil din piscina căreia  putea admira direct 

peisajul monegasc în toată  splendoarea lui și de unde își 

făcea mereu selfie- uri pe care le puteți admira chiar pe 

contul său de facebook !   

Mi-aduc  aminte că în 2008   Dan Andronic și-a  organizat 

chiar  nunta  acolo ,naș fiindu-i   miliardarul Nicolae Dumitru ( 

Niro ) ! Atunci i-am  văzut   întâmplător pe o parte dintre  

invitații săi  bălăcindu-se  în piscina de la Monte Carlo Beach 

printre care Călin Popescu Tăriceanu ( premier în funcție în 

acel moment) însoțit și de SPP , Bogdan Olteanu ,Cristian 

David și Vlad Moisescu .  Aceștia roiau în jurul lui Tăriceanu 

atât la Guvern cât și în timpul liber ,,VĂMUIND” toate 

combinațiile care apăreau cu bani publici !  Alături de ei și un 

om de afaceri discret dar foarte apropiat de Călin Popescu 

Tăriceanu și de interesele sale imobiliare și financiare ,pe 

numele său Lucian Mateescu foarte bun prieten și cu Dan 

Andronic, dovadă chiar dosarul de retrocedări în care au fost 

implicați ! Deloc intâmplător pe Lucian Mateescu îl regăsim 

chiar în cercul de afaceri al celebrului Gigi Iaciu,unde printre 

altele , se implicase foarte tare în listarea la Bursă a 

companiei IMPACT ! Aflați în prim planul politicii în acea 

perioadă , Bogdan  Olteanu , Cristian David și Vlad Moisescu 

își amenajaseră în birourile de la Palatul Victoria în perioada 

2005-2008 când toți 3 aveau calitatea de miniștri ( Bogdan 

Olteanu preluând în 2006 șefia Camerei Deputaților ) chiar un 

teren de minigolf , că deh ajunseseră și ei Barosani și 

văzuseră multe filme americane ...  

Călin Popescu Tăriceanu era deja un obișnuit al Coastei de 

Azur, el revenind și în vara lui 2011 alături de Dinu Patriciu și  
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Sorin Roșca Stănescu pentru o croazieră cu fabulosul yacht de 

60 metri pe care Patriciu și-l  achiziționase și tocmai îl lansase 

la apă  preluându-l  de la Ancona din Italia acolo unde fusese 

construit ! Mi-aduc  aminte că  i-au  impresionat pe toți cei 

prezenți când au ancorat yachtul botezat ,, Darlings Danama “ 

în apropierea restaurantului Paloma Beach de unde au fost 

preluați cu un tender ( ambarcatiune mica ) de personalul 

restaurantului aflat în  celebra locație din Cap Ferrat !  

Apropo de Tăriceanu, păstrăm pentru următoarea carte 

detaliile picante despre întâlnirile  pasionale pe care acesta și 

le programa mereu , cu tinerele hostesse prezente la 

standurile reprezentanțelor auto atunci când vizita   salonul 

auto   din București , pe care după ce le cerea numărul de 

telefon, le invita la sediul Auto Italia deținut de prietenul său 

Herbert Stein decedat între timp  în 2018  ! Și totul se 

întampla chiar în perioada în care era Prim Ministru!     

Tot din acea perioadă Vlad Moisescu devenise STĂPÂNUL 

SECTORULUI 1, primarul Andrei Chiliman fiind doar un 

subordonat al său ...  

Așa a început să crească în mod impresionant averea 

acestuia, totul din banii generosului buget al Primăriei Sector 

1 , firma Straco fiind perla averii sale ! Prietenii știu de ce... 

Toate contractele de asfaltări, de reabilitări termice sau 

curățenie, contracte cadru pe mulți ani de zile, toate aveau 

OK- ul lui Vlad Moisescu ! Dacă  DNA NU AR FI FĂCUT PE 

ORBUL ȘI SURDUL ,sunt sigur că azi ACELEAȘI  FIRME CARE DE 

15 ANI TRĂIESC EXCLUSIV DIN ACELE CONTRACTE 

SUPRAEVLUATE BUGETAR  AR FI FOST DEJA ÎN FALIMENT... 

așa cum este și Romprest căreia actualul primar Dan 

Tudorache îi acceptă la plată  orice facturi suplimentare 
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pentru activități de fapt neexecutate , motiv pentru care 

acesta se bucură mereu de o presă pozitivă pe site-urile  

ziarelor Gândul și  Cancan !   

Dar după ce DNA s-a jucat puțin de-a Hoții și Vardiștii acum 

câțiva ani, mai mult de ochii fraierilor ca noi, Vlad Moisescu 

își fumează liniștit trabucurile pe celebrele coline de la 

Cannes unde deține o vilă impresionantă și se implică în noua 

afacere cu produse farmaceutice a firmei Pharma Health 

International unde s-a asociat cu cetățeanul libanez Ahmed 

Murad , fratele deja celebrului Mohammad Murad !  

Că așa e în tenis … 

Apropo de cel mai nou venit în rândul rezidenților monegasci 

,  fostul bugetar Robert Neagoe ,care după ce a condus 

Direcția Juridică din  O.P.S.P.I ( Oficiul Participațiilor  Statului 

și Privatizărilor  în Industrie ) în anii 2005 -2006  din cadrul 

ministerului  Economiei, a fost SALVAT DE SISTEM,  fiind 

transformat după  ce a decis să ,,toarne tot”,  din inculpat  în 

martor, în celebrul dosar penal în care au fost condamnați  

Zsolt Nagy  și Codruț  Seres la ani grei de închisoare, Neagoe 

scăpând astfel de pușcărie !  

Din acest motiv în momentul în care și-a depus actele pentru 

a obține statutul de rezident în Monaco, a întâmpinat câteva 

probleme la nivelul autoritaților de acolo tocmai datorită 

trecutului său controversat în cele din urmă reușind cu greu 

să obțină acest statut doar după ce a apelat la serviciile unui 

avocat specializat pe acest gen de spețe juridice!  

Astfel peste noapte, Sistemul l-a preluat pe Robert Neagoe 

devenit între timp om de afaceri de mare succes bazat 

bineînțeles pe contracte cu companiile de stat cărora le 
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vindea gaz natural sau ulterior energie electrică la prețuri 

supraevaluate!   

Astăzi dintr-un  bugetar discret a devenit chiar un mare 

iubitor de fashion , neratând nici o colecție excentrică  a 

celebrului brand Phillippe Plein , obiecte vestimentare sau 

genți pe care și le achiziționează  de la magazinul din Monte 

Carlo aflat în  incinta Metropole Shopping Center,  lăsând 

acolo de fiecare dată  sume cu cel puțin 5 cifre !     

Milionarul discret Robert Neagoe era și este și azi un apropiat 

al PNL ,prin această  susținere politică soția sa Mona Lisa 

Neagoe fiind de fiecare dată  foarte  bine ancorată  în 

sistemul de putere judecătoresc , fie ca președinte al 

Tribunalului București, fie ca membru CSM !  

Mai mult ca sigur  că  foarte curând o vom vedea ca și 

candidat pentru Curtea Constituțională  a României susținut 

de PNL (așa cum s-a  întâmplat și în 2016 dar fără succes) 

imediat ce unul din cei 9 actuali judecători își va încheia 

mandatul !  

Chiar dacă între timp Robert Neagoe a divorțat, relația cu 
fosta soție e la fel de bună mai ales când se discută despre 
intervenții în zona de justiție pentru a ”albi” pe cineva și nu 
numai ....SISTEMUL ȘTIE DE CE....   Chiar în ziua în care au 
apărut  informații publice că și acesta este unul dintre ,,eroii” 
acestor dezvăluiri , un prieten din Monte Carlo cu care fostul 
bugetar  ține  permanent legătura, mi-a  telefonat spunându-
mi  că Robert Neagoe mi-a  transmis,  citez,, să am grijă că voi 
avea probleme cu mafia  ‘’ !  Văd că  după ce acum vreo 4 ani 
unii l-au  păcălit să  bage banii într-un film  cu Michele Placido 
, micuțul bugetar milionar și mai nou producător de filme , a 
început să joace în propriul său film acum, crezându-se  chiar 
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el un mare mafiot ! Îi transmit că abia îl aștept și că o să aibe 
o mare surpriză atunci când va trimite pe cineva ...el marele 
mafiot...l-aș  sfătui mai bine să vadă  ce face , că din câte am 
înțeles cei de la Poliția din Monte Carlo nu mai vor să-i  
prelungească permisul de rezident monegasc după ce expiră 
cei 5 ani  ,cel puțin asta au spus în prima saptamână  a lunii 
aprilie în convorbirea telefonică pe care am avut-o cu un 
oficial de acolo  , că nu îi agreează în Principat  pe cei care au 
fost acuzați în trecut de infracțiuni care aduc atingere 
securitații naționale a unei țări europene sau își arogă 
calitatea de mafiot , amănunt pe care sunt sigur că-l  poate  
verifica pentru a se convinge !  Dar despre alte combinații 
erotico financiare   ale micuțului mafiot fost bugetar acum 
milionar , în cea  de-a  doua carte ….surprize,surprize…..când 
vom dezvălui și motivele vizitelor scurte și dese pe care 
acesta le face la Chișinău începând din 2018 ,cazându-se  de 
fiecare dată  la hotelul Radisson Blu Leogrand !   
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Capitolul 11 
 

APROPO DE ADMINISTRAȚIA PUBLICĂ LOCALĂ   

Am observat că din 2016 încoace ,nu a ,,răsuflat “ nici măcar 

o faptă cu iz penal de la vreunul dintre ordonatorii principali 

de credite de la sectoarele Bucureștiului, adică primarii sau 

de la cea mai mare administrație locală din țară,primăria 

Capitalei !  

Chiar sunt toți așa de inocenți și de integri ???   

Măi să fie !!!  

Ce nu stiți voi , este că în mai 2016 cei care au hotărât cele 6 

candidaturi pentru sectoare au fost Dragnea și Coldea , pe 

vremea aceea foarte buni prieteni ,aceștia dându-și girul și 

pentru Gabriela Firea !  

Domnule Coldea care a fost PREȚUL PRIMIT în noaptea 

alegerilor când ați decis împreună cu Dragnea , să-l  dați 

câștigător pe Dan Tudorache ?  Poate unii își mai amintesc că 

la sectorul 1 rezultatul s-a decis în dimineața zilei urmatoare 

la o diferență foarte foarte mica  iar ,,connaisseurii” știu ce 

spun....Acolo de fapt  câștigase  Clotilde Armand de la USR ...  

Ăsta să  fie motivul pentru care cele 3 dosare penale pe care 

Dan Tudorache le avea încă  din 2015 la DNA să fie ținute la 

sertar ? Dosare constituite în urma unor denunțuri făcute de 

fostul lui colaborator ,viceprimar și primar interimar al 

sectorului 1 Vasile Motoc??!! Dosare despre care chiar Liviu 

Dragnea l-a informat pe Tudorache în prezența mea pe holul 
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de la mezanin al hotelului Mara din Sinaia la reuniunea 

parlamentarilor PSD de la sfârșitul lunii ianuarie 2016 ! 

Despre banii primiți constant ani de zile la rând de către 

Tudorache din partea lui Mohammad Murad patronul lanțului 

hotelier Phoenicia , locații unde actualul primar  ca și pe 

vremea când era un simplu consilier local sau viceprimar își 

făcea și își face în continuare toate întâlnirile private ferite de 

ochii curioșilor sau vacanțele atunci când ajunge pe litoralul 

romanesc nimeni nu l-a  întrebat  niciodată nimic ! Se pare 

că,, investiția „ patronului de la Phoenicia de-a lungul anilor în 

politicianul Dan Tudorache a dat în sfârșit roade ....mai ales 

că și vila din cartierul rezidențial în care locuiește de foarte 

mulți ani Tudorache , a fost ridicată tot de omul de afaceri 

libanez ....dar bineînțeles că  DNA nu a fost și nu va fi 

niciodată  interesată de astfel de amănunte....  

Apropo de Mohammad Murad pe care mi-l  amintesc din 

1992 când în spatele blocului din Piața Victoriei unde 

deschisese primul Spring Time ( în același loc unde se află și 

astăzi )negocia la sânge cumpărarea de la niște cetăteni 

italieni a numeroase mașini declarate de aceștia furate în 

Italia dar pe care Mohammad Murad le punea pe containere 

și le vindea cu un profit foarte bun direct in Liban unde chiar 

dacă  erau ulterior identificate ca fiind furate  , legea din 

Liban nepermițând   recuperarea lor și   lăsându-le  în 

folosință  cetațenilor libanezi ca și cumpărători de bună 

credință ! Astfel italienii își luau banii de la asigurările din 

Italia declarând mașinile furate în România și toată lumea era 

mulțumită ! 
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Iar acum acest chipurile , onorabil om de afaceri libanez , este 

chiar unul din LEII  care dă și  lecții de business într-un  format 

tv celebru prezentat la PRO TV !  

Despre cum a reușit acesta  în anii 2003-2004 să ia câteva 

hoteluri pe litoral în urma unor licitații MĂSLUITE coordonate 

de SP-AGATHON( Dan Matei Agathon ,ministrul turismului de 

atunci ) , așa cum au luat și Cristi Borcea și alții ca ei , nici o 

instituție a statului nu a dorit vreodată să facă lumină !   

Întâlnindu- mă cu SP-AGATHON destul de des în acea 

perioada acesta fiind chiar șeful pentru campania de alegeri 

parlamentare și prezidențiale din 2004 ,acesta nu mai 

prididea cu diversele plicuri cu bani negri pe care le primea în 

biroul său de la etajul 1 al sediului PSD din strada  Ion Ionescu 

de la Brad , recunosc fiind și eu unul dintre,, clienții “lui ! 

Avea experiență  în gestionarea acestor lucruri , experiență  

dobandită  mai ales la biroul său de ministru al Turismului 

aflat atunci chiar vis-a-vis de Parlamentul României unde 

înainte de faimoasele  licitații chiar televizate( chipurile 

pentru transparență) primea ,,cărămizi”  întregi de bani direct 

de la cei care participau și doreau să adjudece  activele 

scoase la licitație! Mai mult acesta își angajase în cabinetul 

său numeroși ziariști, adevărați formatori de opinie în acea 

perioadă ,pentru a avea garantată ,,liniștea” atât de necesară 

în mass media pentru un politician atât de important ca el ! 

Revenind la Sectorul 1 ,ne poate spune DNA ceva   despre 

conturile din Japonia unde își ascunde banii din șpăgi Dan 

Tudorache , acolo unde soția edilului  merge câteodată  

atunci când nu e ocupată să viziteze clinicile de chirurgie 

estetică din București ?  Dar despre  aventurile  răvășitoarei  

Adina care în 2015  îl părăsise  pe acesta  întorcându-se 
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imediat la el după ce a devenit primar  ,o să vă dau mai multe 

detalii  în următoarea carte ! 

De ce nu ne spune DNA care sunt motivele pentru care 

protejează anumiți politicieni ?  

Cum ar fi  de exemplu  și  Robert Negoiță, primarul sectorului 

3 al cărui dosar privind deturnarea a 10 milioane de euro din 

bugetul local, stă de ani buni ascuns prin sertarele de pe 

Știrbei Vodă nr. 78-91. Pentru cei care nu știu ,e vorba de 

lucrările făcute pe bulevardul  Unirii fără ca acest bulevard să 

fi fost în acel moment în administrarea Primăriei sector 3 , el 

fiind la momentul investiției ilegal făcute în administrarea 

Primăriei Capitalei !  

Ce să facă și Gabriela Firea că doar nu era să continue 

acțiunea juridică inițiată de fostul primar Oprescu , nu ???  

Doar știm cu toții relația de FAMIGLIE dintre Pandele , Firea și 

Negoiță ! Apropo de Gabriela Firea ,observ că  pe  timp de 

criză  generată  de COVID 19 curg achiziții de zeci de milioane 

de euro  de la Primăria Capitalei către numeroși prieteni ai 

acestei mari FAMIGLII ,contracte care pe lângă  niște ,, 

parandărături” generoase ,îi  asigură  fostei ziariste și ,, 

LINIȘTEA” unei anumite părți din mass media atât de 

prietenoasă  de-a  lungul primului mandat de primar general !  

La fel  cum a dat despăgubirea aceea de 50.000.000  euro  în 

2019 , pentru câteva fâșii din parcul Verdi  din sectorul 2 ,bani 

care au ajuns în buzunarele adânci ale celor 2 șmecheri 

Dragoș  Săvulescu și Radu Budeanu !!  Dar despre alte detalii 

picante privind aceste contracte cât  și trecutul tumultuos al  

Gabrielei Firea ,în  cea de-a  doua carte,  unde vom parcurge 

întregul drum de la Bacău spre București ,drum pe care 

aceasta l-a  parcurs cu ajutorul lui Răzvan Haritonovici, un 
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personaj  controversat  care nu ezită să se laude oricui cu 

secretele din trecutul Găbiței (așa cum o alintă acesta) , după  

care vom ajunge și la cel care fiind într- o  importantă  

demnitate publică o aștepta mereu cu cada plină cu 

trandafiri….. ce poveste plină de romantism …    Revenind 

totuși la agramatul nostru de la sectorul 3 observăm că DNA 

NU VREA să se autosesizeze nici măcar la TUNUL dat de 

Robert Negoiță care în 2018 cu complicitatea lui Marius 

Mihăiță ,secretarul primariei sector 3 a vândut cele 4 (patru) 

noi locații comerciale amenajate pe malul Dâmboviței chiar 

lângă Biblioteca Națională !  

Prețul combinației ??  

500.000 euro / LOCAȚIE ,deci un total de 2 milioane euro 

,bani care s-au  împărțit frățește :  

Robert Negoiță – 1 milion euro   

Marius Mihăiță – 1 milion euro   

Despre Marius Mihăiță și despre combinațiile sale imobiliare 

cu puternic iz penal pe care acesta le-a făcut și le face cu 

anumiți băieți de oraș printre care și Andrei Ceaușescu ,presa 

a scris mereu dar proptelele acestuia din SISTEM se pare că 

sunt rezistente din moment ce de vreo 15 ani nimeni nu îl 

poate clinti din funcția de secretar al Primăriei  sector 3 ! O să 

mă întrebați cu siguranță de unde știu ? Chiar de la Marius 

Mihăiță care într-unul din desele sale peripluri la muntele 

Athos , i s-a  confesat unui bun prieten al meu pe care chiar 

atunci îl cunoscuse și căruia îi propusese o afacere similară !   

Așa procedează acest SISTEM PUTRED care conduce România 

de ani de zile , mai precis din anul 2000: dacă vă veți uita cu 

atenție în toate aceste funcții  apolitice ,  mă refer la cea de 
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secretar de primărie sau secretar general într-un  minister , 

au fost implantați cu regularitate doar slugi ale acestui 

SISTEM ,pentru ca aceștia să știe tot ce mișcă în instituția 

respectivă : decizii de primar sau ordine de ministru , plăți 

făcute de ordonatorul principal de credite ,hotărâri de guvern 

,licitații  și multe altele !  

 Astfel se explică longevitatea într-o asemenea funcție a 

acestui individ Marius Mihăiță , devenit între timp  chiar  cel 

mai bogat funcționar public din România ! 

Vedeți fraierilor cum se fac banii??  

Luați exemplu de la șmecherii aștia de România ....  

DNA DOARME....  

Prietenii știu de ce ....  

NU vom ști niciodată câtă șpagă a luat de exemplu Marius 

Iacob care alături de alți procurori DNA erau clienți fideli la 

RIN GRAND HOTEL ....bineînțeles că tocmai ei stâlpii 

anticorupției , nu plăteau niciodată notele de plată din 

restaurant sau serviciile hoteliere....înțeleg că totuși există 

diverse înregistrări audio -video  ,acesta fiind motivul pentru 

care dosarele fraților Negoiță sunt pentru moment la 

adăpost…  

De procurorul Dănuț  Volintiru și de șpăgile primite de acesta 

nu mai întreb , pentru  că oricine a fost la Putere ( PSD sau 

PNL )  , i-au  nominalizat de fiecare dată fratele pe Adrian 

Volintiru la conducerea celor mai bănoase companii naționale 

ca de exemplu  acum ROMGAZ !  
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Mai știe cineva ceva de dosarul constituit la DNA în jurul 

afacerilor pe bani publici ,  parte dintre ei primiți în calitate 

de notar de către soția acestui procuror afacerist Volintiru ??  

ALOOO DNA ! SE AUDE ?  SAU E DOAR ECOUL ?  

Sau acum îl lăsati să scape nepedepsit dacă între timp a 

acceptat să se pensioneze plecând de la DNA ??!!  

Aici îmi fac și eu mea culpa ,mă autodenunț dacă vreți pentru 

că în 2003  l-am  ajutat pe acest analfabet  pe nume Robert 

Negoiță să-și  ia Bacalaureatul la vârsta de 31 de ani la un 

liceu din județul  Ilfov !  

Acum aud că între timp a devenit și doctor !! Vai de mama 

noastră dacă unul care și-a  luat bacalaureatul pe pile la 31 de 

ani a ajuns să-și  finalizeze și facultatea și masteratul și 

doctoratul printr-un  plagiat bineînțeles , într-un timp atât de 

scurt încât i-ar  face invidioși și pe cei mai de seamă 

intelectuali ai României !   

Chiar Parchetul General deschisese o anchetă în acest sens 

acum 3 ani dar ea s-a închis rapid ,dovedindu-se  încă o dată  

protecția de care se bucură în continuare Robert Negoiță !  

Fostul  meu coleg  de  la  Academia Națională  de  Informații , 

actualul procuror general adjunct Bogdan Licu știe foarte bine 

la ce mă  refer ....  

Îmi amintesc de momentul când l-am adus și înscris în PSD pe 

acest Negoiță care pe atunci importa și vindea mochetă ! Mă 

autodenunț  că  imediat dupa ce a intrat în PSD l-am pus să 

schimbe mocheta de la Kiseleff  pe treptele de la intrare și în 

sala unde se ținea  celebra ședință de Birou Permanent !  Așa 

a apărut acea mochetă de culoare roșie ...  
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Chiar în acea perioadă din 2003 Negoiță a ales să facă parte 

din organizația Ilfov pentru că avea anumite interese de 

afaceri în Otopeni unde începuse construcția primului său 

hotel ! Chiar când a achiziționat terenul care era situat  în 

câmp initial,  fără  acces la DN 1, m-a  chemat să mi-l  arate , 

spunându-mi  ce vrea să construiască ! Poate nu știți dar în 

2004 chiar a candidat la Primăria Otopeni din partea PSD 

,reușind să obțină  însă doar 1% din voturile alegătorilor de 

acolo  ! Pe atunci organizația PSD Ilfov era condusă de Gabriel 

Oprea , un fel de tartor al județului ! De atunci începuse acest 

Gabi Oprea sa facă toate învârtelile imobiliare în comunele 

din Ilfov !  

Vă aduceți unii dintre voi aminte de scandalul de la alegerile 

locale din 2008 de la primăria comunei  Ștefăneștii de Jos 

unde primar era  Anghel Rababoc , scandal  generat de 

interesele imobiliare pe care le aveau de o parte Gigi Becali și 

de partea cealaltă Gabi Oprea !    

Nu o să-mi explic niciodată cum un individ atât de grobian a 

putut fi parte a Sistemului conducând chiar România în 

anumite momente ! Dorința lui de mărire nu a fost pe placul 

unora care   după vizita din SUA din 2015  au hotărât  că nu 

au nevoie de un prim ministru ca Oprea ( asta își dorea fostul 

ofițer de intendență ) și  a urmat îndepartarea acestuia .... 

Sunt curios ce mai spune acum de el , Rareș Bogdan cel care îi 

făcea discursurile în acea perioadă , în condițiile în care toți 

ne obișnuisem cu limbajul de lemn al generalului ! Nu cred că 

a fost în Armata Română vreodată cineva care prin modul său 

de a fi , să compromită atât de mult  imaginea  acestei  

instituții atât de solidă în încrederea românilor ! Și pentru că 

vorba aia ,,ce- și face omul cu mâna lui.....” cariera politică a 
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acestuia a culminat cu o adevărată tragedie : mortea 

polițistului  

Bogdan Gigină , un om nevinovat care din păcate fusese 

obligat să  accepte abuzurile acelui Gabi Oprea pe atunci 

ministru de interne ....nimeni nu v-a  spus niciodată adevarul 

,dar atunci generalul era grăbit să-și  ducă amanta în hogeac , 

pe celebra fată de oraș Cristina Bădănoiu...., pentru acest 

capriciu ,un om din păcate murind degeaba ...  

Dar despre aventurile sexuale ale lui Gabi Oprea cât și  

,,cazierul amoros “  impresionant al amantei sale , voi reveni 

pe larg în cea  de-a  doua carte, unde veți avea ocazia să aflați 

despre toate amantlâcurile șmecherilor care conduc din 

umbră România , fie ei politicieni, oameni de afaceri sau șefi 

de servicii secrete ! COVID 19 va fi nimic pe lângă dezvăluirile 

de acolo !  

Și pentru că am vorbit de județul Ilfov să rămânem  aici și să 

vă spun mai multe de un  alt protejat al SISTEMULUI   foarte 

apropiat de Robert Negoiță și Gabriel Oprea :Florentin 

Pandele primarul de peste 20 de ani al orașului Voluntari și  

totodată soțul Gabrielei Firea !  

Acum 5 ani m-am dus la el cu un prieten Ștefan Oprea care 

căuta un teren în zona Pipera pentru a deschide o școală 

elvețiană privată !  

Florentin Pandele încântat de idee ne-a invitat să facem un 

tur împreună cu el cu mașina, prezentându-ne câteva 

terenuri foarte bine amplasate și de suprafețe foarte mari 

care permiteau chiar construirea unui adevărat campus școlar 

,unele dintre ele chiar în vecinătatea autostrăzii sau a școlii 

americane !  

Buyer: Sorina Matei (sorinamatei@protonmail.com)
Transaction ID: j-q9nko2924089620



89 
   

După acest tur prin Pipera în care eu și prietenul meu ne-am  

făcut o idee, primarul Pandele ne-a  invitat la o pensiune din 

zonă ,aflată pe o străduța discretă adiacenta bulevardului 

Pipera  ,  unde am înțeles că acesta își făcea întâlnirile private 

legate de afaceri ,departe de ochii curioșilor !  

Nu mică mi-a  fost mirarea când la acea întâlnire ni l-a  

prezentat pe cel care deține acele terenuri ca fiind un bun 

prieten al său , Cătălin Todiriță poreclit Baronul un împătimit 

jucator pe Bursa și jocuri de noroc  , pe care îl știam din 

vedere .  

Din discuția care a urmat și eu si prietenul meu am înțeles că 

Pandele și Todiriță erau de fapt parteneri de afaceri iar toate 

acele terenuri erau proprietatea amândurora chiar dacă la 

Cartea Funciara ele apar intabulate exclusiv pe numele lui 

Cătălin Todiriță , interpusul de mare incredere al primarului 

Pandele !  

Atât primarul cât și Baronul erau foarte interesați să facem un 

parteneriat în vederea deschiderii acestei școli pe unul din  

terenurile deținute de ei ,ramânând ca prietenul meu să-i 

caute după ce va obține acceptul  școlii din Elveția pentru 

unul din amplasamentele oferite de cei 2 parteneri de afaceri 

, Pandele și Todiriță !  

Nu vă mai spun că azi unul din marii dezvoltatori din orașul  

Voluntari este chiar fiul primarului Pandele pe terenuri 

obținute într-un  mod dubios chiar de la Primăria Voluntari si 

Prefectura județului Ilfov acolo  unde Pandele și-a  pus mereu 

oamenii săi de casă ....  

DNA cică îsi face treaba ....dar se pare că și-au pierdut curajul 

pe drumul dintre Știrbei Vodă și primăria Voluntari....care să 
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fie oare motivul ? cumva terenurile din Pipera  atribuite unor 

procurori de primarul penal Pandele sau repartițiile ANL din 

Voluntari pe vremea când acestea erau acordate cu 

generozitate de mâna sa dreaptă și  atunci și acum  Speranța 

Cliseru ,chiar eu fiind unul dintre cei cei ofertați  cu  această  

propunere ,refuzată  însă   de  mine !  Dacă l-ați vedea pe 

acest Florentin Pandele cât de atent e când intră cineva la el 

în birou pentru a discuta chestiuni normale care țin de 

activitatea primăriei ,rugându-I pe cel în cauză să-i dea 

telefonul pe care-l duce în grupul sanitar din încăperea 

alăturată ,returnându-l acestuia după  finalizarea discuției !  

De ce oare îi este atât de frică primarului din Voluntari să-și 

facă activitatea dacă tot ne spune mereu cât de  cinstit și 

onest  este el ?? El care în orice dialog îl evocă mereu pe 

Dumnezeu ca să ne arate nouă ,fraierilor cât de evlavios este 

El  !  Câtă ipocrizie la acest individ care de fiecare dată când 

candidează folosește imaginea Bisericii pentru a specula 

încrederea de care se bucură această instituție în rândul 

românilor și a electoratului din Voluntari ! Nici nu a apărut 

bine public informația că este și el unul dintre protagoniștii 

acestor dezvăluiri, că imediat a doua zi a și început atacul la 

persoana mea pe câteva site-uri de știri pe care dacă nu știti, 

acesta le deține împreună cu partenerul său de ,,combinații” 

,Cătălin Todiriță !  Îi doresc success micului mogul în devenire 

și îl asigur că voi scoate curând la iveală  numeroase ilegalități 

făcute în timpul mandatelor sale de primar al orașului 

Voluntari cât și unele,,proaspete” din mandatul de primar al 

actualei sale soții ! 

Și pentru că suntem în județul Ilfov nu putem să nu-l amintim 

pe celălalt protejat al Sistemului , președintele Consiliului 

Județean Ilfov , Marian Petrache !  Acesta se bucură de 
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protecția șefului SRI  Edi Hellvig , astfel că  DNA nu e 

interesată  niciodată  de modul în care acesta alocă  fondurile 

bugetului public , lăsându-l  să-și facă de cap mai ales atunci 

când vine vorba de asfaltări și de firmele abonate la acest tip 

de  lucrări pe raza județului Ilfov !   

  

Poate unii dintre voi își amintesc de vizita făcută de Petrache 

la DNA acum vreo 2 ani de zile când a fost doar ,, atenționat “ 

pentru că cineva făcuse dovada că îi plătise acestuia niște 

bilete de avion reprezentând contravaloarea unei deplasări 

externe !   

Pentru exact același lucru Valeriu Zgonea a fost scos din 

politică definitiv , primind deja o condamnare de 3 ani cu 

executare în primă instanță ! Spre deosebire de Zgonea , 

dosarul lui Marian Petrache a fost clasat de DNA  dovedindu- 

se  încă o dată înalta protecție de care se bucură acest 

personaj  din partea Sistemului !   

Prietenii știu de ce ....     

Și dacă tot vorbim de administrația publică locală , crede 

cineva că  DNA a fost interesată  vreodată de corupția de la  

primăria sector 4 , unde tandemul Daniel Băluță / Florian Puiu 

introdusese chiar o taxă de protecție pentru toți cei care 

vroiau să construiască în acel sector ??!!   

Cum să vadă DNA corupția de la sectorul 4 când tocmai 

Florian Puiu în calitatea sa de lider al consilierilor locali ai PSD 

era chiar omul lor de bază care săptămânal la celebra 

braserie din rondul de la piața George Cosbuc , le înmâna 

câte un plic consistent trimișilor Laurei Codruța Kovesi pentru 
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a-l  lăsa să-și  facă în continuare combinațiile imobiliare ( 

autorizații, certificate de urbanism sau chiar PUZ- uri ) . Mai 

ales că DNA îl folosiseră pe Florian Puiu și în dosarul în urma 

căruia primarul Adrian Mladin de la comuna Jilava cât și 

primarul  comunei   Snagov  Apostol Mușat, fuseseră arestați 

! Pentru cei care nu știu Florian Puiu  fusese denunțătorul, 

care după ce și-a  rezolvat combinațiile imobiliare în județul 

Ilfov,combinații în urma cărora a câștigat zeci de milioane 

euro ,a făcut o înțelegere cu DNA care în schimbul colaborării 

sale i-a  lăsat lui Florian Puiu toate proprietățile obținute în 

mod ilegal ! L-au  lăsat  pe acesta  să-și  continue  activitatea 

infracțională  și la nivelul sectorului 4 unde de obicei  își 

primea fără nici un fel de nonșalanță  șpăgile  pentru el și 

primarul Daniel Băluță la spălătoria auto pe care o deține în 

sector  , amănunt care s-a  aflat la nivelul unor instituții ,de 

aici și decizia acestora de a-l  retrage  imediat pe Florian Puiu 

pentru a nu mai fi în vizorul tuturor !   

Cu toate acestea primarul Daniel Băluță știe că va trebui să 

execute în continuare ordinele primite de la acesta ,în caz 

contrar urmând a fi făcute publice anumite casete video în 

care actualul primar este protagonistul unor scene cu 

adevărat erotice ...  

Apropo știe cineva dacă Daniel Băluță  i-a  dat până la urmă 

școala  promisă  lui Gigi Becali pentru a o transforma  într-o  

academie de fotbal  așa cum i-a  garantat  nepotului  său 

Vasile Geambazi cel care s-a  ocupat  de acest mic trafic de 

influență la primarul sectorului 4 ?  Sau fiind sub protecția 

Sistemului e lăsat să-și facă de cap și el,  că ce mare problemă 

e cedarea unei școli de cartier? Mai ales că e disciplinat 

,dovadă fiind și cele 2 contracte în valoare de 500.000 euro 

pentru firmele DC News Media Group SRL și Agrafics 
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Communication SRL dați pentru organizarea unor conferințe 

adică un cadou oferit celor care i-ar  fi garantat  câștigarea 

celui de-al  doilea mandat de primar ! Bogdan Chirieac și 

prietenii știu de ce… 

În sfârșit Sectorul 5 ,un sector special  pentru mine prin 

prisma oamenilor deosebiți pe care i-am cunoscut și locuiesc 

acolo !   

Din păcate acest IUDA zis și COLDEA  nu cred că ne va spune 

vreodată   pe câți arginți mi-a  vândut LIBERTATEA !  

La  Liviu Dragnea știm  că a primit 1 milion euro, există chiar o 

înregistrare audio în care Daniel Florea se laudă unui coleg 

din PSD  Gheorghe Avram ,că i-ar  fi dat acești bani lui 

Dragnea pentru a-mi  lua locul de candidat și a mă ,,cadorisi 

“și cu titlul de INFRACTOR , pentru că  într-o  discuție privată  

pe care am avut-o  cu Dragnea și Marian  Neacșu( secretar 

general PSD atunci) , mai mult amenințare , eu nu am vrut de 

bună voie să renunț la candidatură !   

Bineînțeles că nici o instituție a statului nu a reacționat....  

Doamna Kovesi mai e nevoie să vă întreb de ce nu v-ați  

autosesizat așa cum obișnuiați să faceți de obicei ,când în 

presă  au apărut dovezile că firma de avocatură a lui Daniel 

Florea avea câștiguri foarte mari din consultanță  oferită  

exclusiv unor companii de asigurări din România ???  

Asta în condițiile în care ,TERIBILĂ  COINCIDENȚĂ , soția lui 

lucra în acea perioadă la instituția care aviza și controla 

funcționarea exact a acestor companii de asigurări , adică 

Autoritatea de Supraveghere Financiară ( ASF) !!!  
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V-au  interesat în mod real doamna Kovesi ,hoțiile patronate 

la nivelul sectorului 5 de către Daniel Florea în asociere cu 

Marian Vanghelie ( actual consilier local și fin cunoscător al 

funcționării în interes personal a primariei ) și un om de 

afaceri important din sector pe numele său Gigi Bulat 

patronul magazinelor PROSPER ??  

Om de afaceri care și-a impus pe lista PSD cu acordul lui 

Daniel Florea un număr de 5 consilieri locali pe poziții eligibile 

, unul dintre ei, Marian Țigănuș  devenind viceprimarul 

sectorului 5 ! Toți cei recomandați de Bulat fuseseră în trecut 

milițieni în sectorul 5 și îi protejaseră permanent acestuia 

afacerile ! Întâmplător sau nu ,aceștia lucraseră cu tatăl lui 

Daniel Florea ,vechi milițian și el ,acesta fiindu-le  chiar șef 

pentru o scurtă perioadă tot  în sectorul 5 !  

Aici mă simt și eu vinovat pentru că atunci când eram 

președinte PSD Sector 5 am acceptat la insistențele lui Adrian 

Thiess ( care vroia să faca și el un ban pentru a-și  savura în 

continuare prânzurile copioase zilnice de la restaurantul  

Isoletta )ca acest om de afaceri să sponsorizeze câteva 

evenimente pe care le organizasem   pentru locuitorii 

sectorului 5 !  

După ce nu am mai candidat , Gigi Bulat mi-a  dezvăluit  că 

înainte de alegeri i-ar  fi dat cash 100.000 euro  lui Daniel 

Florea , banii ajungând la acesta prin intermediul omului său 

de încredere Cătălin Zelenca zis și Polonezul !  

Totodată acesta mi-a relatat că l-a plătit și pe candidatul PNL 

Ovidiu Raețchi ,pentru că vroia să fie asigurat în cazul în care 

ar fi câștigat cei de la PNL !  
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BULAT mi-a spus că așa procedase și cu Vanghelie de fiecare 

dată și așa ar fi procedat și cu mine dacă aș fi rămas candidat 

!   

UN ȘMECHER CA GIGI BULAT JOACĂ ÎNTOTDEAUNA LA 2 

CAPETE !  

Apropo și-o fi rezolvat acesta problema cu blocul de lux 

ridicat în strada Agricultori din sectorul 2 fără autorizație de 

construcție ???  

Poate ne spune și nouă cineva  ,celor mulți și proști , dacă 

primarul sau viceprimarul de la sectorul 2 au acceptat șpaga 

generoasă oferită de Gigi Bulat ??  

  

Iar  acum știu că respectivul om de afaceri împreună cu alți 2 

dezvoltatori mari din sectorul 5 , Dorel poreclit Cartofaru și 

Marian Aliuță( fostul fotbalist)  se pregătesc  din nou de 

,,donații substanțiale “ că alegerile locale bat la ușă !  

V-au  interesat doamna Kovesi banii din taxe și impozite ai 

cetățenilor din sectorul 5 care au ajuns direct în buzunarele 

primarului Daniel Florea și ale lui Marian Vanghelie prin 

intermediul firmelor angajate de exemplu la renovarea 

școlilor ??  

Ați avut măcar curiozitatea să verificați cum după ce primeau 

banii pentru a face lucrările de renovare la școli , majoritatea  

firmelor  intrau în insolvență  iar lucrările din acest motiv nu 

se mai puteau executa ?  Ce ghinion pe cetățenii din sectorul 

5 ,care după ce 15 ani au avut parte de unul dintre  cei mai 

șmecheri hoți ca și primar ( Vanghelie), să fie conduși acum 

de un primar și HOȚ dar și NEBUN ! Da , cu siguranță  nu stiți 
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dar Daniel Florea are antecedente medicale grave fiind 

internat acum câțiva ani la spitalul de boli psihiatrice de la 

Palazu Mare din județul Constanța !!!   Cu toate că face 

eforturi mari să-și  ,,ascundă” aceste  probleme psihiatrice  

pentru care nici nu ar fi  avut dreptul să exercite funcția de 

primar, Sistemul îl ,, ține în brațe”  în continuare …  Vă 

intereseaza domnule Bologa ,achizițiile directe de milioane de 

euro făcute cu încălcarea legii de către Daniel Florea ? De la 

pixurile marca Montegrappa până la tot felul de manifestări 

artistice ,concerte,serbări și tot felul de,, șușanele “de genul 

ăsta plătite cu bani grei fără  nici un fel de respectare a legii 

achizițiilor publice ,cu deconturi supraevaluate de cel puțin 

10 ori ??? Cum e domnule Bologa ?  Sau măcar spuneți-ne   

dacă respectarea legii e cumva facultativă la primăria 

sectorului 5 ??  Să știm și  noi ,cei mulți și proști ,ca să nu vă 

mai deranjăm cu astfel de lucruri…    

Mai contează că din acești bani furați , Daniel Florea a 

cumpărat cu banii jos un autoturism BMW pentru Irina 

Tănase în semn de slugărnicie față de Liviu Dagnea ?  

Totul s-a  întâmplat în 2018  imediat după ce aceasta suferise 

acel accident mediatizat de presă , accident în care își 

șifonase destul de serios BMW-ul  pe care-l  conducea în acel 

moment !  

Îmi aduc aminte că de fiecare dată când ajungeam pe la 

ministerul Dezvoltării în perioada în care Dragnea își dăduse 

demisia din  funcția de ministru  lăsând-o  pe Sevil Shaideh 

interimar în locul său , rămâneam surprins că o simplă  

consilieră așa cum era încadrată Irina Tănase , își exercita 

autoritatea de parcă  ar fi fost ministru , Sevil Saideh părând 
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mai degrabă un simplu funcționar  care i se subordona 

acesteia!  

Relația foarte apropiată între Daniel Florea și Liviu Dragnea 

era de notorietate în PSD , acesta  reușind în urma unui trafic 

de influență să-l  convingă  pe Dragnea să o numească în 

fruntea  Secției de Investigare a Infracțiunilor din Justiție ( 

SIIJ) pe o rudă de-a  sa de la Constanța, procurorul Adina 

Florea !  

Doamna Kovesi , v-au   interesat vreodată  actele de corupție 

pe care Daniel  Florea le-a  făcut între anii 2009-2012 când 

ocupa funcția de  vicepreședinte AVAS și se ocupa de 

gestionarea creanțelor ??  

Pentru vânzarea unei creanțe aparținând unei fabrici de bere 

din București , comisionul a fost împărțit chiar cu cei 2 

martori provocatori puși de DNA și cablați cu tehnică  pe ei la 

întâlnirea cu mine ! E vorba de Costăchescu Cristinel  și 

Misăilescu Constantin foarte buni prieteni cu Daniel Florea 

cel care a făcut orice a fost nevoie  pentru a mă înlătura din 

poziția de candidat la Primăria Sector 5 ! Iată încă o dovadă a 

faptului că în dosarul meu lucrurile au fost premeditate ! Iar 

acum drept recompensă pentru ca au dat acele declarații 

mincinoase despre mine în fața instanței , SISTEMUL a închis 

ochii la evaziunea fiscală pe care o fac zi de zi  bugetului de 

stat ,detaliu care  se poate verifica foarte ușor dacă cineva ar 

fi interesat să aplice LEGEA și pentru activitatea clinicii 

stomatologice VELVET din cartierul Primăverii pe care cei 2 

tehnicieni dentari Costăchescu și Misăilescu o dețin!  

Apropo de acești 2 martori mincinoși ,prieteni la cataramă cu 

Marius Tucă celebrul ziarist devenit un prosper  om de afaceri 

! Acesta  în perioada 2000-2004 a fost unul din cei mai mari 
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profitori ai regimului Adrian Nastase , reușind să-și  

achiziționeze de la RAPPS inițial în chirie și în foarte scurt timp 

cumpărându-le  la un preț preferențial că deh ,era ordin de la 

premierul Năstase , 3 VILE : cea în care locuiește și acum din 

cartierul  Primăverii ( vis-a-vis  de clinica Velvet ) , 1 vilă la 

Snagov pe malul lacului bineînțeles și 1 vilă la Sinaia ! Nimeni 

nu s-a sesizat niciodată vis-a-vis de ilegalitațile comise de 

marele ziarist combinator Marius Tucă în achiziția acestor 3 

vile !!  

Vedeți ce inseamnă sa fii un ziarist incisiv?? totul are un 

preț...a fost unul dintre discipolii foarte buni ai lui Sorin Roșca 

Stănescu cel care era în acea perioadă  părintele  șantajului 

exercitat prin presă , model copiat cu succes ulterior și de 

finul său Radu Budeanu !   

Apropo de Sorin Roșca Stănescu , e celebru cadoul pe care 

acesta l-a  primit de la Dinu Patriciu pe care-l  ajutase cu 

multe în vremea aceea : la una din aniversările zilei sale de 

naștere  ROȘCA STĂNESCU  primind  o cutie în care erau 

ATENȚIE , 1 MILION DE  DOLARI CASH , detaliu care mi-a  fost 

relatat de un  participant la acea petrecere !  

Apropo doamna Kovesi v-ați   rezolvat problema locativă cu 

apartamentul pe care îl dețineți în zona parcului Sebastian ?  

Sunt sigur că primarul Daniel Florea v-a acordat tot sprijinul 

său inclusiv vecinului dumneavoastră de pe aceeași scară de 

bloc , procurorul Uncheșelu mai ales că acesta și- a dus la 

îndeplinire cu brio misiunea pe care a primit-o  , aceea de a 

obține condamnarea mea ?!  

După ce m-au  ,,eliminat” și nu am mai putut candida , un 

prieten bine informat mi-a destăinuit că dacă m-aș  fi retras 

atunci când Dragnea ,,mi-a  sugerat “ acest lucru , azi aș  fi 
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putut fi deputat în continuare fără nici un fel de probleme 

penale....  

Recunosc ,am fost mereu un om care a riscat în viață și chiar 

dacă nu mă credeți , în acel moment de cumpănă  când unii 

îmi negociau în spatele ușilor închise LIBERTATEA ,m-am  

gândit  și am luat decizia de a continua doar pentru a nu-i  

dezamăgi pe cei care crezuseră  în mine și în proiectele pe 

care le începusem....știu am greșit ...o tristă  experiență  din 

care am   învățat că în politică pentru a reuși ,trebuie să te 

gandești în primul rând la tine și din păcate ,apoi la alții....   

 Ajungând la sectorul 6 ,aici trebuie să vă spun că este parohia 

cea mai de suflet a lui Florian Coldea !   

Aici acționează ca un veritabil STĂPÂN AL SECTORULUI 6 , 

omul de afaceri Alin Niculae săgeata lui Florian Coldea și în 

celebra firmă  Oscar Downstream de care am putea vorbi 

câteva zile și tot nu am termina....pe ștatul de plată al căreia 

regăsim chiar si câțiva ziariști ...  

S-a  întrebat cineva vreodată cum  a obținut această firmă  

atât de multe contracte de la instituții și autorități publice din 

toată țara , ajungând la o cifră de afaceri de 1 MILIARD Euro 

???!!!  

Acum înțeleg că Alin Niculae și Florian Coldea au luat decizia 

să vândă această societate ,nemaiavând posibilitatea să 

obțină atât de multe contracte cu statul ca în anii trecuți ....  

De curând Rise Project a descoperit o tranzacție imobiliara 

interesantă prin care societatea Oscar Downstream i-a plătit 

lui Codrin Ștefănescu suma de 2 milioane euro pentru un 

teren aflat unde altundeva decât în sectorul 6 ! Pentru cine 

nu știe poate părea o tranzacție normală dar pentru cei care 

sunt connaisseuri , se știe că acest teren a ajuns la Codrin 
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Ștefănescu printr-o  retrocedare cu acte false făcută de fostul 

director al Institutului Pasteur , Sorin Stănescu cel care avea 

să fie mai târziu  chiar nașul de cununie al fiului lui Liviu 

Dragnea !   

O să vă întrebați de ce a acceptat Alin Niculae să cumpere 

acest teren cu un istoric cu probleme ?  

Din 2 motive : 

1) prețul subevaluat sub prețul pieței pentru un asemenea 

teren de mari dimensiuni  datorită acestor probleme legate 

de istoric   

2) siguranța că sluga lui ,primarul Gabi  Mutu îi va da rapid 

toate avizele necesare edificării unei construcții pe care o va 

vinde  făcând un profit uriaș , istoricul cu probleme urmând a 

fi albit de același Gabi Mutu !  

   Vedeți cum se fac toate  ,,combinațiile „ în  sectorul 6 ??  

Nu întâmplător pe vremea primarului Poteraș , Dragoș 

Dobrescu împreună cu Ramona și Rareș Mănescu au fost 

principalii beneficiarii de  retrocedări din acel sector al 

Capitalei , toate fiind ,, aranjate “ pentru a părea a fi legale ! 

Vă întreb cum vi se pare faptul că  după 15 ani de așteptare la 

ușa proprietarilor  apare un interpus  de-al  lui  Dobrescu pe 

numele său Felix Daniel Ungureanu care se oferă să le 

cumpere acestora  drepturile   litigioase ,afacerea parafându-

se  pentru suma de 327.000 euro ? Ceea ce nu se rezolvase 

timp de 15 ani , se rezolvă printr-o  veritabilă magie la doar 

câteva zile după ce Dobrescu și Ramona Mănescu intraseră în 

posesia acestor drepturi  litigioase ! Imediat după ce primarul 

Poteraș își pune semnătura pe dosarul retrocedării respective 

, Dobrescu și Ramona Mănescu vând acele terenuri pentru 
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suma de 17,8 milioane euro ! Vedeți fraierilor cum ajung unii 

miliardari ?  Voi de ce nu puteți ?  

Niciodată DNA chiar dacă l-a  băgat în  pușcărie pe Poteraș  

pentru alte retrocedări similare , în speța cu Dobrescu și 

Ramona Mănescu ,nici nu și-a   permis  măcar să-l  întrebe 

ceva știind că dacă ar face asta, atât  Dobrescu cât și  

Mănescu ar putea ajunge la pușcărie !   

Dar așa toată lumea e fericită, Coldea și Ciocîrlan își încasează 

șpaga pentru protecție de la Dobrescu iar afacerile merg mai 

departe !  

Mai ales că tot ei îl sprijină să-și multiplice profiturile 

ajutându-l să-și închirieze clădirile de birouri pe care le deține 

în cea mai scumpă zonă a Bucureștiului pe sute de mii de 

euro / lună , chiar unor companii de stat ca de exemplu 

Transgaz condusă de un vechi și actual colaborator al 

Sistemului , Nelu Sterian  prieten și el la cataramă cu 

Dobrescu !  

Să nu vă mai întrebați niciodată de ce sunt uneori zile când nu 

aveți ce pune copiilor ceva pe masă....   

Aduceți-vă aminte mereu de acești Șmecheri ai României care 

prin modul lor de a fi vă fac să vă simțiți în permanență umiliți 

...    

Aduceți-vă  aminte și de   acest Alin Niculae   dezvoltatorul nr 

1 din  sectorul 6 al Capitalei ,fără avizul căruia nimic nu se 

mișcă în sector fără taxă de protecție pentru el sau pentru 

partenerul său   Petre Niculae zis și Pepe cunoscut mai mult 

că, după ce a fost naș de cununie la o nuntă cu ștaif , a  

parasit-o pe nașa ( soția  sa ) fugind de acasă cu fina sa 
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proaspăt măritată cu Costin Băcneanu supranumit de presa 

mondenă ,,Regele Termopanelor „ și mutându-se  cu ea  în 

luxosul cartier Stejarii fiind vecini chiar cu soțul încornorat !  

Despre acest Alin Niculae și combinațiile sale amoroase de 

care nu ați auzit în Cancan pentru că acolo e ordin să nu 

apară nimic , vă voi spune eu mai multe în cea  de-a  doua 

carte dedicată exclusiv mondenităților , unde vom detalia pe 

larg în compania cui și-a  petrecut Niculae  prima sa vacanță 

de milionar  la Saint Tropez și alte aroganțe ale acestuia !  

Ce simbioză ciudată între Florian Coldea care toată viața a 

afișat o austeritate de fațadă și acest Alin Niculae care de 

când a scos capul pe șoseaua Nordului acum 6 ani de zile 

,emană acum o adevărată stare de bogăție încercând parcă să 

recupereze anii pierduți înainte când o făcea pe familistul 

convins...  
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Capitolul 12 
 

Ca o simplă concluzie amară ,că tot am  vorbit de acești 

primari de sectoare ,,neprihăniți “ ,  l-aș întreba pe acest 

IUDA zis și COLDEA ,că tot văd că e un mare iubitor de istorie 

a religiilor ,ce rău i-am  făcut eu vreodată ??  

Sau simplul amănunt ca știam de la cineva din fosta 

conducere a SRI anumite secrete ,,murdare “ din trecutul său 

,l-au  înverșunat atât de tare pe acesta ??  

Așa cum ar fi sustragerea a 4 milioane de euro din suma de 

13 milioane euro  oferite ca răscumparare pentru eliberarea 

jurnaliștilor răpiți în Irak ?  

Sau sprijinul acordat lui Traian Băsescu în 2007 , care  îl făcuse 

general și îi oferise funcția de prim adjunct SRI , prin 

încercarea de șantaj la adresa unor judecători CCR care 

urmau să ratifice decizia Parlamentului de a-l  suspenda pe 

Președintele României ?   

Cred că mulți dintre voi își amintesc de celebrele bilețele 

apărute public , unde Coldea își notase numele acelor 

judecători și anumite secrete ale acestora din viața personală 

.....  

DA ,TOATE ACESTEA SUNT ADEVĂRATE ȘI NICIODATĂ  ACEST 

IUDA zis COLDEA, NU A PLĂTIT ÎN FAȚA UNEI INSTANȚE 

MILITARE AȘA CUM AR FI FOST NORMAL ÎNTR- UN STAT DE 

DREPT !  

Dar așa cum poate v-ați obișnuit deja , în România legea și 

aplicarea ei sunt  doar pentru noi, cei multi și proști !  
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Astăzi vă pot spune că aceste întâmplări mi-au  fost relatate 

de fostul director adjunct SRI , generalul Ionel Marin , care în 

ciuda problemelor pe care acest Coldea a încercat să i le facă 

ulterior, a fost și a rămas un mare susținător al ADEVĂRULUI !  

Revenind la grupul de la Monaco , de multe ori în siajul lui 

Dragoș Dobrescu era văzut   Rareș Mănescu pentru care Crin 

Antonescu în 2012 era să rupă USL dacă Victor Ponta nu ar fi  

acceptat  candidatura acestuia la primăria sectorului 6 !  

Mi-aduc aminte cum Dobrescu și Mănescu îl alergau prin tot 

orașul pe Ponta ca să obțină acceptul acestuia ...  

Până la urmă Rareș Mănescu a candidat din partea USL și a 

câștigat spre bucuria lui Dragoș Dobrescu care își vedea 

liniștit mai departe de afacerile pe care le avea în sectorul 6 

pe bani publici bineînțeles: firma Pergola se pregătea să 

înghită și mai multe milioane de euro pentru amenajarea 

parcului Moghioroș ....Dragoș Dobrescu prospera ...  

Dupa ce  același  Rareș Mănescu ca președinte PNL sector 6  îl 

promovase în 2004 pe Cristian Poteraș ca primar al sectorului  

6  pentru ca acesta să ,,execute” retrocedările cu dedicație  

pentru el și  Dragoș Dobrescu,  în 2012 Rareș Mănescu la 

insistența lui Dragoș Dobrescu a decis să candideze pentru ca 

nu cumva altcineva să ajungă primar și să pericliteze afacerile 

,vărului său ( ați citit bine da , sunt și rude) Dragoș Dobrescu !  

Iar azi după ce Rareș Mănescu a decis la sugestia vărului 

Dobrescu să se,, autoexileze”   la Bruxelles , afacerile lor 

continuă prin mâna și semnătura lui Gabriel Mutu fost asociat 

vreme de 15 ani cu unul din foarte bunii prieteni ai lui 

Dobrescu , pe numele său Cătălin Iordăchescu celebrul om de 

afaceri, care ca să  nu mai fie deranjat de gălăgia de pe lacul 
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Snagov din vecinătatea vilei sale  , a cumpărat restaurantul El 

Capitan și l-a închis ! Acum e liniște și pe Snagov și în afacerile 

derulate în continuare între acesti Băieți Deștepți care 

gestionează o parte importantă din bugetul primăriei 

sectorului 6 ,cealaltă parte fiind gestionată așa cum ați aflat 

anterior de către gruparea lui Alin Niculae !  HOȚIILE  SE FAC 

CEL MAI BINE ATUNCI CÂND E LINIȘTE !   

Așă că pe Rareș  Mănescu îl puteți vedea zilnic( atunci când 

vremea permite) savurându-și  trabucul și coniacul la una din 

terasele din Grand Place , nimeni nici măcar  deranjându-l  

din partea instituțiilor statului pentru FURĂCIUNILE făcute din 

bugetul primăriei sector 6 pe mandatul său !  

Apropo de căpușarea banilor publici ...  

Firma Romprest pe care Dobrescu și Budeanu o controlează 

de la începutul lui 2014  ,moment în care au preluat un 

pachet semnificativ de acțiuni de la acționarii englezi, e vorba 

de 43% ,păcalindu-l  pe Florian Walter să-și  cedeze dreptul 

de preempțiune pe care-l  avea acesta ,  este  așa cum bine se 

știe abonată la contractele pe bani publici , fie că vorbim de 

București sau celelalte orașe mari din România , în 

acționariatul firmei regăsindu-l  chiar și pe Marian 

Măgureanu ,( fiul fostului șef al SRI Virgil Măgureanu ) pe care 

îl vedeam mereu la mesele organizate de Dobrescu , fiind un 

mare consumator de băuturi alcoolice !  

În ultima întâlnire  pe care  am avut-o   cu Dobrescu în vara lui 

2018 ,  pe litoralul românesc ,acesta  mi s-a  confesat la o 

cafea pe terasa vilei din complexul Marina Regia unde 

obișnuiește să locuiască  1 lună de zile vara , că avea anumite 

nemulțumiri de faptul că de 1 an de zile fusese obligat  să  
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accepte un nou acționar în spatele căruia se aflau  din spusele 

sale chiar noul adjunct al S.R.I , generalul Adrian Ciocîrlan dar 

și  celebrul Florian Coldea ĺ ! Mi-a relatat chiar faptul că 

generalul Adrian Ciocîrlan ar avea o relație amoroasă cu Dana 

Budeanu ,motiv pentru care acesta   ,își  părăsise și  familia ! 

Pe moment vă spun sincer nu l-am  crezut dar după ce mi-a  

întărit această afirmație pe care o făcuse ,spunându-mi   să-l  

întreb și pe Radu Budeanu dacă vreau pentru confirmare  am 

înțeles că așa stăteau lucrurile!  Era destul de supărat din 

cauza  conflictului pe care îl aveau și el și Radu Budeanu  în 

acea perioadă  cu  Dana Budeanu și Mihaela Rădulescu , care 

începuseră  să ,,dea din casă “ făcând dezvăluiri grele pe 

rețelele sociale , dezvăluiri  care nu erau deloc pe placul 

acestora ....  

Rămâne un mister prețul pe care cei doi afaceriști l-au plătit 

celor 2 dive pentru a le cumpăra tăcerea ....    

Într-adevăr  în acționariatul  Romprest apăruse din  2017  

înlocuindu-l  chiar pe Dragoș  Dobrescu  prin intermediul  

Europrest Invest un personaj pe nume Mihai Andrei Dracea 

un tip discret cu afaceri în zona medicală  al cărui profil nu 

justifica absolut deloc implicarea sa într-o  firmă cu atatea 

probleme penale !  

Acesta este de fapt veriga de legătură cu generalii SRI Adrian 
Ciocîrlan și Florian Coldea , Dobrescu  participând în 
continuare la masa deciziilor care se iau, chiar dacă nu mai 
apare ca și acționar !  

Cu sprijinul acestor 2 generali SRI ,  Dobrescu și Budeanu îi 

făcuseră  dosare lui Florian Walter și îl îndepărtaseră  din 

firmă până când au scăpat definitiv de acesta ....nici macar 

dupa ce acesta a decedat , copiiilor săi nu le este   permis 
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accesul  la Adunările Generale ale Societății în calitate de 

moștenitori a 43,5 % din acțiunile firmei , totul fiind ținut sub 

regim strict secret ! E și normal, Romprest a devenit deja în 

mod neoficial o anexă a S.R.I !    

Apropo de Radu Budeanu , mi-aduc  aminte că l-am  cunoscut  

în perioada anilor 98-99  când  și eu și el ca mulți altii, 

frecventam  noua cafenea Ambiance deschisă  pe strada 

Beller !   

În acea perioadă atât el cât și Bogdan Dumitrescu ( fratele 

fotbalistului Ilie Dumitrescu ) se ocupau cu furtul telefoanelor 

mobile , motiv pentru care a avut loc chiar un incident  în  

acea cafenea !   

Știu că a fost chiar o reclamație la Poliție dar până la urmă 

lucrurile s-au aplanat , Budeanu și  

Dumitrescu returnând câteva din telefoanele furate ! Tot în 

aceași perioadă și Budeanu si Orlando Valache erau parteneri 

de ,, combinații”  și  cu celebrul hoț de masini Radu Bolgiu 

care nu ,, ierta “   nici o mașină de lux apărută prin zona 

Dorobanți ! O parte din mașinile furate erau revopsite , 

numerele de înmatriculare schimbate inclusiv seriile de 

motor acolo unde era posibil și după ,revândute în străinătate 

sau în țară !  

Erau deja știute furturile brigăzii lui Bolgiu care uneori în 

schimbul unei răscumpărări de la proprietarul mașinii , îi 

returnau  acestuia autoturismul ! Aici își intrau în rol Budeanu 

și Orlando care cunoscându-i pe proprietarii mașinilor furate( 

pe care tot ei îi  aleseseră ca ținte )  se ofereau să-i ajute la 

recuperarea acestora , bineînțeles contra unei recompense ! 

Combinația a funcționat mult timp până într-o  zi când din 

greșeală  Bolgiu a furat din fața hotelului Lido mașina 
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celebrului Nicu Gheară, un Mercedes roșu cabrio nou nouț  ! 

În acel moment brigada a înțeles că făcuse o mare greșeală 

,returnând  mașina imediat în  locul  de unde o luaseră,  

cerându-și chiar  iertare de la proprietarul mașinii  ! Dar 

despre cum a reușit să ajungă mare milionar Radu Budeanu 

vă promit că vom detalia cu lux de amanunte curând.... ..cred 

că-și  aduce aminte și Dănuța Budeanu că făceau echipă bună 

la firma ,,ȘANTAJUL S.R.L „ alături de aghiotanții Orlando 

Valache și Radu Prunaru !  

Sunt surprins să văd ca și voi cum Dănuța Budeanu a devenit 

azi un mare luptător contra corupției povestindu-ne în fiecare 

zi de ,, combinațiile penale ale  guvernanților “ ! Ea care în 

vremea când inventase presa de scandal așa cum îi place ei să 

se laude , a fost complice cu fostul soț la multe operațiuni de 

șantaj ale VIP-urilor  din România !  Erau un fel de Mama și 

Tata la santaj, ca să folosesc  jargonul ei preferat ! Îmi dau 

seama că mulți dintre voi nu au curaj să  vorbească  din 

motivele binecunoscute că dacă  zici ceva de ei  te  trezești   

imediat ,,  TĂVĂLIT ÎN CANCAN “ și eu fiind  una dintre ,, 

victimele” acestui tip de șantaj  , dar o să vă ajut  .....începând 

de la revista Star ,dacă vă mai aduceți aminte , continuând cu 

ziarul ,,Averea” și după câteva escale pe la Monaco , Saint 

Tropez ,  sau Megeve în vacanțele pe care Budeanu și 

Dobrescu le petreceau împreună și unde era și Dănuța 

prezentă mereu ,  vom ajunge  și la Cancan !   

Când o să vorbim și de  secretele știute doar de Marcel Sârbu  

proprietarul celebrului club Dumars din Regie pe care mi le-a  

relatat cu lux de amănunte , sau despre  ceea ce s-a  

întâmplat într-o  noapte  de weekend ,,fierbinte” din 2009  în 

ascensorul de la hotel Fairmont din Monte Carlo !  
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De ce oare organele statului nu au luat niciodată atitudine 

față de șantajul exercitat de aceste persoane , rămâne  o 

enigmă încă nedezlegată .... în afara de câteva dosare penale 

la adresa lui Orlando Valache dar închise pe parcurs , nici o 

altă  persoană  nu a fost deranjată de vreun procurer…  

 Acum dupa ce și-au câștigat protecția oferită de cei 2 

generali SRI , chiar că nu-i mai  deranjează nimeni .....  

Mi-aduc  aminte  că în 2010-2011 Radu Budeanu a vrut să se 

extindă și să deschidă ,, Cancan”  chiar la Chișinău.... din 

păcate pentru el , odată ajuns în capitala Republicii Moldova a 

primit un ,, mesaj „ nu foarte plăcut  care l-a  făcut rapid să 

înțeleagă că acolo nu putea să faca ceea ce își permitea să  

facă  în România , așa că a luat decizia  imediat  să plece 

înapoi !   

O să mă întrebați de unde știu ? Chiar de la persoana care i-a 

transmis acel ,, mesaj” în Chișinău .....  

Sunt sigur că de atunci Răducu a înțeles că nu e bine deloc să 

te pui cu rușii....    

Apropo de Dana Budeanu , mi-aș   permite totuși să-i dau un 

sfat : ,Dacă tot te lauzi că știi multe ,hai spune-le  dacă ai curaj 

!    Pentru că doar așa băgând bațul prin gard de fiecare dată, 

riști să-ți  pierzi încet ,încet din audiență ....înțeleg acum de 

unde ai informații dar degeaba le ai dacă tot de acolo ți se 

spune să  mergi cu  frana de mână trasă .....    

Stii vorba aia ,, câinele care latră , nu mușcă”....  

Dar poate ne spui mai multe legate de motivele demisiei lui 

Victor Costache de la Ministerul Sănătății ? Connaisseurii știu 

că achizițiile în domeniul sănătății se fac doar cu acordul 
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,,băieților de la pădure” de când lumea  ....dacă  nu ai acordul 

lor și nu înțelegi regula jocului , ți se face imediat un dosar 

penal!  

 Sau ești supărată  că nu a reușit IUBI Ciocîrlan să-ți  dea și ție 

un contract cu încredințare directă pentru a face niște 

salopete sau măcar niște măști de protecție , așa cum a reușit 

Cătălin Botezatu ?   

Sau acest subiect e TABU ?     

Ce nu înțeleg cei care îi urmăresc postările , e că ea atunci 

când își exprimă intenția ,, vreau să fur și eu cu voi “ chiar o 

spune pe bune, fiind de fapt nemulțumită că nu e și ea parte 

la combinația guvernamentală !  Ăsta a fost și motivul pentru 

care tam nesam, a reușit să-i  intre rapid în grații premierului 

Viorica Dăncila acum 1 an de zile dar, ce păcat că PSD a 

pierdut guvernarea și odata cu ea au dispărut și o parte  din 

oportunitățile de business pe care Dana Budeanu le 

întrezărise deja la orizont ...  Spun o parte ,pentru că celelalte 

de la Primăria Capitalei merg șnur în continuare cu șanse de a 

prelungi  chiar înca 4 ani relația atât de bună cu bugetul celei 

mai mari administrații locale din țară ! Găbița și Dănuța știu 

cel mai bine că ,,femeia și banul sunt ochiul dracului”….  
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Capitolul 13 
 

Observ că imediat după demisia ministrului Costache a 

reacționat rapid și amicul Nicolae Bănicioiu care l-a acuzat pe 

acesta că fuge de răspundere !  Nu îl cunosc pe acest Victor 

Costache dar din câte înțeleg omul nu a dorit să-și pună 

semnătura pe niște contracte de achiziții pasibile de a ajunge 

curând pe masa procurorilor !   

Știu că ți-e dor de minister Nicule și de bugetul de acolo mai 

ales și ti-ai dori să revii la fel ca și o parte din cei din Sistem 

care te-au sprijinit și ți-au   tolerat greșelile pe care știm 

amândoi că le-ai făcut ....Totuși mă așteptam să fii mai 

echilibrat știind de fapt foarte bine motivele acestei demisii 

inopinate !  

Sunt printre foarte puținii care te cunosc mult prea bine ca să 

nu-ți recunosc ,, oportunismul  salvator “ ! M-aș  opri totuși 

aici fără să mai spun și alte lucruri pentru că  nu vreau să te 

știu foarte stresat mai ales acum de  când  ți-ai anulat 

programul de deplasări externe cu care te obișnuisei atât de 

mult în ultimii ani  ,cred că deja îți ,,pute” să stai cu ,,pulimea 

“ prin România dupa cum observă oricine din postările de pe 

Instagram atât ale tale cât și ale soției tale…  

Apropo ți-ai terminat deja renovarea vilei din strada Gârlei 

din sectorul 1 , cea care nu apare în Declarația de avere ?  

Știu că apelasei la prietenul nostru Dorin Popescu , fost 

consilier general PSD  la Primăria Capitalei  să-ți  facă un deviz 

estimativ ...  
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Dar revenind  la miliardarii noștri dâmbovițeni ....trebuie să 

amintim că Dragoș Dobrescu se specializase la începutul 

anilor 2000 pe retrocedări imobiliare în cele mai scumpe zone 

din București împreună cu Dragoș Săvulescu și Cosmin 

Bălcăcean , alcătuind cea mai redutabilă  brigadă pe această 

zonă de interes  , multe dintre ele făcute pe ACTE FALSE !  

A fost și a rămas unul din VIP- urile  căruia Sistemul și implicit 

DNA i-au  acordat permanent imunitate : fie că a fost vorba 

de dosarul Onțanu , fie de dosarul  Cristian Poteraș sau 

dosarul privind  dispariția lui Codruț  Marta unde din câte știu 

există  câteva denunțuri foarte detaliate depuse de Alina 

Petre  dar ,, pierdute” prin birourile instituției din strada 

Știrbei Vodă , acolo unde de fiecare dată când  

Dobrescu era invitat la câte o ,, cafea” , intra mereu pe ușa 

din spate fără a fi văzut de cei din presă !  

Singurul absolvit de orice acuzație din dosarele mai sus 

menționate , a fost mereu Dragoș  Dobrescu ! SISTEMUL ȘTIE 

DE CE…  

Lui i se ,, datorează” și eliminarea lui Crin Antonescu din 

politică !   

După ce i-a  dat banii necesari pentru achiziționarea 

celebrului apartament din Herăstrău, Dragoș Dobrescu a dat 

SISTEMULUI și înregistrarea audio video în care tot el îi dă lui 

Crin Antonescu suma de 1 milion euro !!!   

Asta este explicația dispariției din politică a lui Crin 

Antonescu!   
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Dragoș Dobrescu își făcuse datoria față de Sistem, iar acum 

Sistemul îl ajută să nu fie nici măcar trimis în judecată în nici 

unul din dosarele în care a fost implicat !  

Chiar un vechi și actual  oficial al ambasadei Kuweit la 

București , Mohammed Atta Elmanan  mi-a  povestit că  

fusese sfătuit de cineva din SRI să nu se întâlnească vreodată 

cu Dragoș  Dobrescu pentru că va fi înregistrat ! Asta se 

intampla acum cațiva ani când ambasada Kuweit era 

interesată de achiziția unui teren în zona Primăverii deținut 

bineînțeles de Dobrescu !    

Conexiunile lui D.D cu ,,gulerele albe” l-au  ajutat și pe  

prietenul și asociatul său  din Romprest  Radu  

Budeanu să-și rezolve problema dosarului în care este 

implicat alături de Elena Udrea , Bogdan Buzăianu și Dan 

Andronic , dosar care a fost disjuns doar   în ceea ce-l  

privește ! În limbajul procurorilor se știe că atunci când 

pentru 1 singur inculpat   iei o astfel de măsură ,înseamnă că  

vrei să-l  scapi ! Așa că după ce a luat 5 milioane de euro , 

Budeanu scapă Basma Curată ! Asta înseamnă să fii Șmecher !  

Vedeți domnule Crin Bologa cum îi ,, albește “ în mod 

premeditat DNA, instituția pe care chipurile o conduceți ,  pe 

unii infractori ?? Aș vrea să văd ce veți răspunde opiniei 

publice în legătură cu aceste dosare ?? E normal ca dosarul lui 

Radu Budeanu să ,, stea în lucru “de 5 ani  fiind acuzat de 

aceleași fapte ca și mine , trafic de influență și spălare de bani 

, iar în cazul meu DNA să îl,, lucreze în 3 luni de zile “?     

FELICITĂRI DNA !   

O să mă întrebați de unde știu atâtea lucruri despre Dragoș 

Dobrescu ?  
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În 2013 am acceptat ,  ca acesta să fie nașul de botez al fiului 

meu ,lucru pe care îl regret și astăzi și sper ca și fiul meu să 

mă ierte atunci când va înțelege ...În numeroasele  întâlniri pe 

care le-am  avut cu el, fie la vila din cartierul Primăverii, fie la 

vila de la Snagov unde acum s-a  autoizolat de teama COVID 

19,  , fie în penthouse-ul  de lux din Monaco din celebrul bloc 

HOUSTON  PALACE  situat pe cea mai scumpă  stradă din 

lume , Princesse Grace , auzeam și vedeam multe  ....  

De multe ori în locația din Primăverii îl vedeam pe Crin 

Antonescu iar raportul de forțe era vizibil : Dragoș Dobrescu 

părea șeful iar Crin Antonescu angajatul său!  

La fel era și la Snagov de unde era nelipsit Horia Georgescu ( 

anii 2013-2014) , un personaj sinistru pentru mulți atunci 

când era la Agenția Națională de Integritate , eu fiind chiar 

unul dintre cei cărora doar dintr-o   ambiție personală  îmi  

făcuse  dosar , dosar pe care l-am  câștigat ulterior  în 

instanță  !  

Țin minte că în  cursul anului 2014 omul se visa comisar 

european pe Justiție și  chiar îi rugase pe cei de la EURACTIV 

să dea,,  pe surse “ că el ar fi una din variantele  vehiculate 

pentru respectivul post de la Bruxelles !  

Chiar și George Maior îi promisese că dacă el va ajunge Prim 

Ministru ( în cazul în care Victor Ponta ar fi câștigat alegerile 

prezidențiale ) , Horia Georgescu urma să preia Ministerul 

Justiției !  

Înțelesesem de pe atunci că era și el una din slugile lui Dragoș 

Dobrescu!  Se pare că până la urmă asta a însemnat pentru el 

și achitarea în dosarul ANRP , astfel că liniștit fiind și-a  putut 

aniversa în ianuarie 2020 ziua de naștere într-un  mod  cu 
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adevărat  fastuos în prezența a peste 200 de persoane la 

restaurantul Diplomat ,deținut de Dobrescu , nota fiind 

achitată ca de obicei de acesta  !  

Celebre dar foarte discrete ,erau și partidele de vânătoare la 

care Dobrescu participa de multe ori ca invitat dar și ca 

organizator !   

Mereu într-o  companie selectă formată din importanți  

oameni de afaceri , oameni din servicii secrete sau politicieni , 

aceștia ,,puneau țara la cale “ stabilindu-și  chiar anumite 

,,obiective” politico – financiare ,totul finalizându- se și cu 

momente foarte plăcute în compania unor prezențe feminine 

celebre în high-life-ul Capitalei despre care vom detalia mai 

multe în cea  de-a  doua carte !  

Printre cei invitați de Dobrescu era și Dan Moldoveanu ,fost 

consilier pe zona de informații , al președintelui Traian 

Băsescu  !     Din ce îmi povestise Dobrescu, îmi dăduse de 

înțeles ca făcuseră multe combinații împreună legate de 

retrocedări și nu numai…!  

Totuși unul din cei mai buni organizatori de asemenea partide 

de vânătoare era conform spuselor lui Dobrescu pe lângă 

bunul său prieten Ion Țiriac , afaceristul   Gigi Iaciu proprietar 

DORALY sau mai nou ,dezvoltatorul și proprietarul cartierelor 

de locuințe IMPACT și GREENFIELD , miliardar controversat 

care își dovedise pe deplin abilitațile în câteva inginerii 

financiare care îi aduseseră  zeci de milioane de euro profit !   

Un adevarat maestru al combinațiilor , Gigi Iaciu își pusese gaj 

la o bancă acum câțiva ani complexul Doraly pentru o sumă 

apropiată de 100 milioane eur , răscumpărându-l  după câțiva 

ani printr-o  altă societate bineînțeles la o sumă de 4 ( patru ) 
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ori mai mică , asta după ce banca hotărâse că  acel credit era   

unul neperformant ! Astfel Gigi Iaciu făcea dintr-o singură 

lovitură un profit de aproximativ 70 milioane euro iar 

bancherul care îl ajutase își luase și el partea !!!   

Din acel moment a devenit și unul din cei mai buni clienți ai 

brandului de lux în moda masculine ,Stefano Ricci ! Sunt 

celebre shoppingurile acestuia la Londra unde angajații 

acestui boutique exclusivist închideau magazinul pentru ca 

Gigi Iaciu să se probeze liniștit fără a fi deranjat!   

Bineînteles că și notele de plată pentru aceste achiziții 

vestimentare ,erau pe măsură : niciodată mai mici de 50.000 

de euro !!  

Ingineriile financiare ale lui Gigi Iaciu produceau multe zeci de 

milioane de euro !  

Ca și suma primită de la ANRP ,pentru retrocedarea ATENȚIE 

,CHIAR A TERENULUI DE SUB COMPLEXUL DORALY DIN 

VOLUNTARI PE CARE ACESTA ÎL DEȚINEA DEJA !!!  

Cum s-or fi lăsat,, păcăliți “ într-un  asemenea hal ,membrii 

comisiei de despăgubiri din ANRP ??  

Bineînțeles că DNA nici nu a văzut,nici nu a auzit , nici nu l-a 

deranjat  pe Gigi Iaciu care  

în prezent după ce își  petrece vara  pe aceeași plajă  a 

milionarilor  de la Caelia unde  

bineînțeles deține un apartament de lux, se retrage mereu, 

cam 6 luni pe an la Miami  

unde din anul 2018  și-a achiziționat 2 apartamente  super 

luxoase  în celebra rezidenta Ritz Carlton  recent construită  

pe malul Oceanului  Atlantic ! Prețul plătit pentru cele 2 
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apartamente   : 8,5   MILIOANE DE DOLARI !!!  În cazul în care 

cineva dorește să devină vecin cu Gigi Iaciu la Miami , vă pot 

da oricând datele de contact ale agentului imobiliar prin care 

acesta și-a achiziționat cele 2 proprietăți de vis  ! 

O să vă întrebați poate de ce DNA nu a vrut să-l cerceteze pe 

acest Gigi Iaciu ?  

( l-au ,,mângâiat “  chemându-l  la câteva audieri și  

,transmițându-i  astfel  câteva semnale ,pe care se pare că le-

a  înțeles...)    

Enigma poate fi dezlegată  prin faptul că  partenerul de 

retrocedări al  acestuia a  fost chiar  MIHAI ROTARU ,  un alt 

miliardar controversat și proprietar  al echipei de fotbal 

C.S.U.CRAIOVA ,mare investitor în agricultura din Oltenia ( 

imediat după  ce Olguța Vasilescu a  ajuns primar la Craiova) 

și naș  de cununie al lui Andrei Hrebenciuc pe care l-a  

propulsat  în Consiliul de Administrație al SIF Moldova unde 

bineînțeles avea și are interese financiare !  

Acesta chiar dacă nu mai e decât acționar minoritar în acte, 

cedând majoritatea acțiunilor de la club unui alt partener de 

retrocedări dubioase via ANRP  și coincidență,  partener de 

afaceri chiar  cu Gigi Iaciu, Adrian Andrici implicat și el în 

câteva dosare DNA închise subit , conduce în continuare cu 

mână de fier echipa  de fotbal !  

Chiar dacă a fost și el luat pe sus de DNA , în vârtejul  ANRP 

,totul a fost doar o furtună într-un  pahar cu apă , Mihai 

Rotaru având chiar în DNA relații foarte strânse din punct de 

vedere financiar cu celebrul procuror Doru Țuluș cât și cu 

soția acestuia procurorul Claudia Roșu ,cărora cu ceva timp în 

urmă le achiziționase creanțele salariale !! A naibii 
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coincidență ,ar spune unii..... Ăsta să fie motivul pentru care 

procurorul Claudia Roșu nu a mai ,,lucrat deloc” dosarul 

Olguței Vasilescu?? 

Astfel că afaceristul Rotaru a știut cum să iasă din hățișul DNA 

,oferindu-i și partenerului de retrocedări Gigi Iaciu ,,rețeta” 

miraculoasă , reușind astfel  amândoi să scape basma 

curată.....  

Între timp ca să fie sigur că scapă  ,Gigi Iaciu a făcut-o  puțin 

chiar pe NEBUNUL , la propriu , alergând acum vreo 3 ani într-

o  noapte gol pușcă ,ca un adevărat exhibiționist prin cartierul 

Primăverii unde deține o vilă somptuoasa evaluata la 20 

milioane euro ! Zvonul s-a propagat rapid , acesta obținându -

și chiar si acte medicale care să-i ateste această ,,rătăcire 

premeditată” .....prietenii știu de ce …    

Chiar în acea perioadă făcuse un denunț la adresa lui Dragoș 

Dobrescu care, cu sprijinul Sistemului ,vroia să-i preia,, cu 

japca”  afacerile ! Datorită acestui fapt , se simțea amenințat 

că ar putea fi chiar asasinat ...  

 Revenind pe malul lacului Snagov pentru o întâlnire cu 

același Dobrescu am avut ocazia să  cunosc  un personaj 

foarte discret și influent , Mihai Tufan unul  dintre  Băieții 

Deștepți din Energie , un protejat foarte vechi al Sistemului 

,pe care îl  mai văzusem întâmplător de câteva ori prin Monte 

Carlo unde înțelesesem că deține o proprietate de lux !  

Observasem că  Dobrescu avea un respect deosebit pentru el 

, ceea ce rar se întâmpla față de cineva , aceștia întâlnindu-se  

foarte des pe malul lacului Snagov unde sunt chiar vecini , 

Mihai Tufan achiziționându-și  cea mai scumpă  proprietate 

vândută  în acea zonă în ultimii 10 ani de zile în valoare de 3 
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milioane euro  cumpărată  chiar de la un prieten de-al  lui 

Valeriu Zgonea , fost bugetar și unul din locotenenții de pe 

vremuri ai celebrului ,, Miki Șpagă “ !  

Înțelesesem ca acest Mihai Tufan era cel care îl susținuse 

permanent pe Valeriu Zgonea și pe care îl invita în fiecare 

vară pe yachtul său de pe Coasta de Azur !  

Am rămas foarte mirat când Zgonea a pățit ce a pățit pentru 

că știam că are niște prieteni foarte puternici ...dar se pare că 

raportul de forțe din Sistem se schimbase....  

Întâmplarea face ca undeva în primăvara lui  2015 Dobrescu 

să mă cheme  la el la Snagov și tam nesam ,să  mă întreabe 

dacă e adevărat că eu îmi doream în acel moment șefia SIE, 

atenționându- mă că dacă  e așa s-ar  putea să am 

probleme.....  

Bănuisem că îl informase acest Mihai Tufan !  

Am rămas total surprins pentru că  niciodată nu discutasem 

cu cineva de acest aspect , dar ulterior am aflat că la o 

discuție a unor oameni din Sistem,  se vehiculase numele 

meu de către generalul SIE aflat atunci  în rezervă,  Adrian 

Isac ,pe care avusesem ocazia să-l  cunosc pe vremea când 

fusesem președinte  PSD Diaspora( 2010-2013) iar PSD fără  

falsă  modestie reușise cele mai multe voturi obținute 

vreodată în Diasporă , câștigând   pentru prima oară  chiar 1 

mandat de parlamentar  , doar o diferență  de 200 de voturi 

lipsind  ca să-l  obțină și pe al doilea la alegerile parlamentare 

din 2012 !  

Cei care își aduc aminte ,știu cât m-am  implicat deschizând 

organizații  PSD în Diaspora în toate comunitațile importante 

Buyer: Sorina Matei (sorinamatei@protonmail.com)
Transaction ID: j-q9nko2924089620



120 
   

de români : Italia, Spania,Franța , Marea Britanie,Germania 

,Austria ,Moldova ,SUA !  

În acea perioadă , imediat dupa ce preluasem PSD Diaspora,   

colegul meu Constantin Niță  fost ministru și președinte PSD 

Brasov mă chemase la biroul său privat din Bucuresti  unde  

mi-i prezentase pe 3 generali SIE în rezervă ,care mă puteau 

ajuta foarte mult cu expertiza lor pe zona externă : este vorba 

de generalii Mircea Haș , Adrian Isac și Adrian Isar ,oameni cu 

care am colaborat foarte bine mai ales prin prisma  

informațiilor  pe care mi le-au  oferit pe acea zonă !  

Întelesesem că și colegul meu Constantin Niță era un om 

sprijinit de zona externă a Sistemului care-l puseseră inclusiv 

ministru în vreo 3 guverne !  

Asta însă nu l-a   ajutat mai târziu, în februarie 2016 când deși 

se stabilise să fie președinte al Consiliului Național al PSD 

fiind singurul care își anunțase candidatura , cu 30 de minute 

înainte ca delegații să intre să voteze,  Dragnea l-a  chemat la 

el și i-a  spus că generalul Florian Coldea decisese ca Mihai 

Fifor să-i  ia locul lui Constantin Niță ! Mi-aduc  aminte că Niță 

a ieșit înjurând din biroul lui Dragnea de la Parlament , 

plecând direct la Brașov ,anulând inclusiv rezervarea de la 

Marriott unde ne invitase pe toți președinții de organizații 

pentru  a sărbători noua funcție !  Sunt sigur că dacă va fi 

întrebat , Constantin Niță  va confirma spusele mele ! Mai 

mult și faptul că din acel moment ,soarta lui fusese   

pecetluită de același general Coldea .....știm cu toții ce a 

urmat pentru fostul meu coleg de la Brașov....  

Astfel dintr-o simplă discuție ,în primăvara lui 2015  unde într-

adevar  fără ca eu să știu , generalul Adrian Isac vehiculase 
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numele meu ca posibil șef SIE  am devenit o ȚINTĂ  pentru 

SISTEM care a început să mă  monitorizeze foarte atent....  

Degeaba i-am  spus eu lui Dobrescu că absolut niciodată nu 

am solicitat nimănui sprijinul pentru această funcție , sunt 

sigur că nu m-a  crezut ....deja avea el totuși altele pe cap asa 

încât nu am mai deschis ulterior acest subiect  ,mai ales că în 

iunie 2015 lucrurile s-au  clarificat prin numirea lui Mihai 

Răzvan Ungureanu  pe acel post  !  Încet incet a trecut și vara 

și D.D ul ..începea să aibe și el anumite ,,frisoane “ văzând ce 

se întâmplase cu prietenul său Nicolae Dumitru ( Niro ) la 

câteva zile după ce participasem împreună  la nunta acestuia 

de la Snagov de la sfârșitul lui august 2015   unde fuseseră 

prezenți chiar câțiva reprezentanți de seamă ai Sistemului 

...dar degeaba după cum s-a vazut… Bănuiesc ca cineva îl 

avertizase pe Dobrescu să dispară din atenția publică ,pentru 

că  foarte rapid sub pretextul unei călătorii de afaceri,  a luat 

decizia de a pleca la Havana  în Cuba unde a și rămas aproape 

1 an   alături de unul din partenerii săi de retrocedări 

dubioase  si mare consumator de droguri  Cosmin Bălcăcean!  
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Capitolul 14 
 

Totuși se vede că Dobrescu știa multe detalii din fișa postului 

fiecărui șef de serviciu secret , spunându-mi că toți cei  care 

își doresc să ajungă în acele funcții de Director SRI sau 

Director SIE  o fac în primul rand pentru fondurile financiare 

pe care le au la dispoziție ,e vorba de 50.000 eur echivalent în 

ron ,bani pentru care fiecare șef de serviciu nu trebuie decât 

să aducă niște facturi acoperitoare sau chitanțe ,fără a se 

justifica nimănui !!!   

Și noi naivii credeam că acești oameni de stat cum se 

autointitulează ei ,vor să se sacrifice în slujba României ...  

Dacă ar fi după Lege , Curtea de Conturi are dreptul să  

verifice legalitatea acestor cheltuieli dar credeți că au curaj să 

facă asta ??  

Păi cum să-i controleze tocmai Mihai Busuioc președintele 

Curții de Conturi un vechi colaborator al  

Sistemului care  fusese implantat chiar de ei lângă  Vasile 

Blaga, ulterior Liviu Dragnea sau Vasile Dâncu colaborând cu 

toți acești miniștri de fiecare dată din funcția de secretar 

general al Ministerului Dezvoltării ?!  

Așa cum nici la fondurile folosite de șefii Camerei Deputaților 

și Senatului care beneficiază și ei de vreo 70.000 eur fiecare, 

nu o să vedeți vreodată vreun control de legalitate privind 

modul cheltuirii acestor bani publici !  

Ca să înțelegeți foarte clar , acești bani sunt  pe lângă salariu , 

iar fiecare dintre ei îi folosesc chipurile  în interesul instituției 
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.....Ați auzit pe cineva din presa noastră  ,,vigilentă” să spună  

vreodată ceva legat  de acest aspect ??  

Voi cei care nu știti ce să mai faceți să vă plătiți ratele la casă 

sau leasingul la mașină , înglodați în datorii ,dar să  mai reușiți 

să cumpărați și copiilor ceva ....Voi ce părere aveți de acesti 

indivizi  care, CULMEA AU AJUNS SĂ  OCUPE ACESTE FUNCȚII 

BĂNOASE CHIAR  PRIN VOTUL VOSTRU ?...  

Iar azi tot ei sunt singurii care chiar și pe timp de criză 

generată de COVID 19 ,  își vor lua salariile  și sporurile  la fel 

ca și până acum, neafectate de vreo tăiere așa cum din 

păcate pațiți voi toți ceilalți unde angajatorii voștri fie v-au  

redus salariile , fie v-au  suspendat plata lor , sau v-au  propus  

deja intrarea în șomaj tehnic !  

Vedeți de ce România va fi mereu un Stat de Drepți și nu un 

Stat de Drept ??  

Apropo de creditele pe care le aveți la bănci , am văzut că  

guvernul PNL a luat măsura suspendării  plății ratelor la banci 

, o măsură  normală și binevenită ! Doar că așa cum spune o 

vorbă ,, diavolul se ascunde  în detalii” iar termenul de 9 luni 

a fost dat atât de generos pentru a  acoperi  inclusiv alegerile 

parlamentare programate la sfârșitul anului când PNL,  spera 

și cu ajutorul unei astfel de măsuri să vă prostească  din nou 

și să câștige aceste alegeri ! Din păcate veți   simți toți 

perversitatea acestei decizii când ,după 1 ianuarie 2021 

băncile vor inventa o altă taxă pentru a-și  recupera pierderile 

din dobânzile pe aceste 9 luni de zile și totul cu acordul 

guvernanților care după ce-și  vor vedea sacii în căruță ( adică  

votul vostru ) vor ridica din umeri că vezi doamne, trebuie să 

punem toți umărul la redresarea economică de după COVID 

19 !   
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Dezamăgirea voastră va fi pe măsură pentru că nici într-un 

PSD condus de agramatul Marcel Ciolacu posesor al unei 

diplome universitare false , nu veți putea avea deloc  

încredere ....  

Vorba cetațeanului turmentat din celebra piesă a 

lui Caragiale ,, O scrisoare pierdută” :   Eu cu cine 

votez ?...  

Anii au trecut și se pare că Dragoș Dobrescu nu putea rezista 

departe de combinațiile pe bani publici din politică ! A  făcut 

el ce a facut și împreună cu cei din Sistem l-au   înșurubat la 

Palatul Victoria ca și mână  dreaptă a premierului Viorica 

Dăncilă  pe Anton Pisaroglu , șeful bodyguarzilor săi ,cunoscut 

de toți cei apropiați ca Toni !   

Îmi amintesc că la câteva luni dupa botezul fiului meu unde 

acesta fusese  implicat în organizare , m-am  întâlnit la Cafe 

de Paris  în Monaco întâmplător  cu Toni care mi-a  spus că 

plecase de la Dobrescu și își deschisese chiar o mică fabrică 

de pantofi invitându-mă  când ajung la București să trec pe la 

el !   

Știu că îmi spusese că e foarte bun prieten cu celebrul 

manelist Florin Salam și îl poate aduce oricând în cazul în care 

cineva dorește  , mai ales că în vremea aceea chiar și pe 

Coasta de Azur melodia lui ,,Hai la Saint Tropez “ devenise 

deja un hit !  

Nu mică mi-a  fost mirarea când am văzut că  premierul 

Viorica Dăncilă   îl angajase la Guvern ca și principalul ei 

colaborator și deja CV-ul  său arăta că se reprofilase rapid de 

la activitațile cu care eu îl  știam! 
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Dragoș Dobrescu revenise pe cai mari în Guvern punându-și 

în poziții foarte importante 2 apropiați:   

Ramona Mănescu – ministru de Externe  

Anton Pisaroglu    -   consilier Prim Ministru  

Bineînțeles că Dragoș Dobrescu nu putea rata să facă și niște 

mărunțiș din campania prezidențială a Vioricăi Dăncila , 

acordându-i  acesteia prin niște firme interpuse o consultanță  

de vreo 6 milioane euro!  

Vedeți fraierilor cum se fac BANII ??  

AȘA CUM FACE DRAGOȘ DOBRESCU , UNUL DIN MAFIOȚII 

CARE CONDUC DIN UMBRĂ ROMÂNIA  ! 

Apropo de brigada lui cu retrocedările unde rolurile fiecăruia 

erau foarte bine stabilite : partenerii  Dragoș Săvulescu și 

Cosmin Bălcăcean ,  se ocupau cu ,,făcutul actelor” pentru a 

părea cât mai originale ,iar ceilalți 3  locotenenți  ai săi  

,Horațiu Țica , Marian Jean Căpățână, Sorin Astratini   de 

celelalte detalii ascunse !  

Din păcate pentru el, Dragoș Săvulescu din lăcomie s-a băgat 

și în brigada Mazare și a fost condamnat tot pentru că folosea 

acte false pentru revendicări !  

Dacă rămânea doar cu Dragoș Dobrescu , grupare în care 

făcuse exact ce a făcut și în gruparea Mazăre , nu ar fi pățit 

nimic!  

La fel ca nu mai puțin celebrul Horațiu Țica supranumit 

,,Regele Puz-urilor “ pe vremea când activa la Primăria 

Capitalei , o altă slugă a lui Dragoș  Dobrescu care la sfatul 
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acestuia s-a  dat puțin la fund și stă ascuns chiar  la Chișinău 

în brațele amantei sale !  

Acesta e depozitarul multor secrete ale grupării conduse de 

Dobrescu ,din vremea când Traian Basescu era Primar 

General cât și din perioada  mandatului lui  Adriean Videanu , 

făcând  multe ilegalitați pentru ei , începând cu ponturile 

celor care solicitaseră revendicări și mergând ulterior până la  

întocmirea de   puz-uri și certificate de urbanism cu un regim 

de înălțime foarte  generos pentru ca gruparea Dobrescu să 

vândă  la un preț cât mai bun terenurile obținute prin 

retrocedare sau pe unele chiar să construiasca ,și să obțină  

venituri impresionante din chirii așa cum se întamplă cu 

celebrele clădiri din Primăverii și Aviatorilor deținute de SC 

MONOLIT , una din firmele de suflet ale lui Dragoș Dobrescu ! 

Rămânănd în zona Primăverii ,aproape de parcul Herăstrău 

,nu putem să nu ne amintim că tot in acea perioadă, Adriean 

Videanu în calitatea sa de primar general  găsise ,,soluția 

salvatoare” interpretând legea după bunul plac sau mai bine 

zis după   placul lui Antoine Maurice Meiță  zis Moni , pentru 

a-i putea vinde acestuia generoasa suprafață de teren pe care 

se află  restaurantul de lux Casa di David  construit fără nici 

un fel de autorizație de construcție , aranjându- i totodata și 

actele pentru a figura chipurile în legalitate !   

Astfel Adriean Videanu și familia sa și-au câștigat statutul de 

invitați permanenți atunci când aleg să ia masa în oraș , iar 

Moni Meiță  poate sta liniștit, pentru că la fel ca tatăl său pe 

vremuri care reușise să se înșurubeze pe proprietatea statului 

cu restaurantul  McMonis   cu ajutorul bătrânilor securiști  și 

el printr-un  trafic de influență  elegant , reușise acest lucru 

cu ajutorul Noii Securități !  
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Cum ar spune unii : LA VREMURI NOI TOT NOI !  

Revenind la brigada lui Dobrescu , trebuie amintit că  și azi  

unul dintre  locotenenții săi,   Sorin Astratini ,,rezolvă “ în 

continuare orice problemă  privind obținerea de certificate de 

urbanism, autorizații de construcție , orice fel de aprobare e 

nevoie  ,de  la  primăria sectorului 3 chiar de  la ,,fratele lui în 

combinații” celebrul secretar al primăriei , Marius Mihăiță ,cel 

mai bogat funcționar public din România !  

Tot din acea perioadă 2000-2004 , Dobrescu a  legat o 

prietenie foarte stransă bazată bineînțeles pe interese 

financiare și  cu  actualul senator Daniel Zamfir, devenit 

ulterior și el unul din finii acestuia . Pe vremea când acesta 

activa ca și consilier local PD la primăria sector 4 ,nu era un 

luptător anticorupție atât de  vehement ca astazi când îl 

vedem cum combate prin studiourile de la Antena 3...Nici 

când din funcția de parlamentar de Brașov făcea trafic de 

influență  pentru anumite firme spaniole care trebuiau să 

câștige contracte bănoase de la Consiliul Județean Brașov 

condus de prietenul său Aristotel Căncescu ....  

E de înțeles totuși că trebuia să își mențină și el standardul 

ridicat de viață și să-și  asigure cu regularitate deplasările în 

capitala Spaniei la meciurile lui Real Madrid unde în baza 

cotizației pe care o achită anual în valoare de 5000 euro  ,este 

un important socios al acestei celebre echipe de fotbal.  

Despre traficul de influență în formă continuată exercitat pe 

vremea când era parlamentar de Brașov ....liniște asurzitoare 

din partea DNA ....  

Pe când o emisiune la Antena 3 moderată de Oana Stancu 

Zamfir privind ,,combinațiile penale “ dintre soțul ei și 
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Aristotel Căncescu sau dintre soțul ei și Dragoș  Dobrescu ? Ar 

fi interesant ,nu ??  

Din gruparea Dobrescu mai face parte un personaj pe numele 

său Sorin Anghel , care într-un  mod discret și-a  ,,albit “ rapid 

banii obținuți din retrocedări  cu acesta din urma și acum este 

un onorabil dezvoltator imobiliar în zona cea mai de lux a 

Bucureștiului , cartierul Herăstrău !   

El este si cel care se ocupă de organizarea petrecerilor pe care 

le dă Dobrescu , având o vastă  expertiză  pe zona de 

entertainment, în special în zona muzicii lautărești și de 

manele !   

SPRE DEOSEBIRE DE ALȚII , GRUPAREA DRAGOȘ  DOBRESCU A 

FOST ,ESTE ȘI VA FI  MEREU PROTEJATĂ   DE SISTEM !  

PRIETENII ȘTIU DE CE ...    

Din 2017 Dragoș Dobrescu a pus la cale însă o altă mare 

afacere:  

VROIA SĂ IA CASTELUL PELEȘ !  

Pentru acest obiectiv și-a  trimis săgeata, pe  Tinu Sebeșanu 

cel care se ocupă de  restaurantul Diplomat pe care Dobrescu 

îl deține ,să negocieze cu directorul Casei Regale  Ion Tucă, 

acesta neștiind nici un moment cine se află în spatele firmei 

care-și  exprimase intenția să  preia administrarea Castelului 

Peleș  ! Practic se dorea preluarea acestei administrări 

efectuată în prezent de Statul Roman prin Ministerul Culturii , 

aducând ca principal argument faptul că va face mult mai 

profitabilă  această  administrare  pentru toate părțile 

implicate ! Între noi fie vorba , cred că se gândea mai mult la 

EL când aducea aceste argumente ....A prezentat chiar o serie 

Buyer: Sorina Matei (sorinamatei@protonmail.com)
Transaction ID: j-q9nko2924089620



129 
   

de studii de fezabilitate prin intermediul lui Tinu Sebeșanu 

care monitorizase atent  încasarile din biletele pentru 

vizitatori și susținea mereu ca STATUL FURĂ  și nu declară  

numărul real de vizitatori !   

HOȚULUI de HOȚ i-E FRICĂ ! ,spune un vechi proverb 

românesc....  

Știu că  Dragoș  Dobrescu pentru a demonstra solvabilitatea 

firmei care își exprimase intenția de a prelua administrarea 

Castelului Peleș ,vroia să vină  la semnarea contractului cu o 

scrisoare de garanție bancară de la sucursala elvețiană  UBS , 

acolo unde din câte se știe  deține o sumă de bani importantă 

dar având o proveniență dubioasă . . .asta ca să nu spun mai 

multe ....  

Se pare că unii au aflat iar afacerea nu s-a mai parafat ...  

Pot spune fără să greșesc ,că  membrilor Casei Regale le-a  

trecut ,,glonțul pe la ureche” pentru că odată intrați chiar și 

doar într-o  asociere pentru administrarea Castelului Peleș 

,aceștia nu ar mai fi scăpat în veci  de Dragoș  Dobrescu … 
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Capitolul 15 
 

Revenind la anul 2009 , a  trecut și vacanța de vară , lumea a 

revenit pe plaiurile mioritice iar PSD luase decizia de a ieși de 

la guvernare , lucru care s-a  întâmplat în luna septembrie. 

Începea campania prezidențiala iar Mircea Geoana îl pusese 

pe Ionuț Bazac în mod neoficial să se ocupe să strângă banii 

de campanie !   

Toți cei care au cotizat la campania lui Geoană , își aduc 

aminte cu siguranță că duceau cash-ul  în sediul Forza Rossa 

dealer al firmei Ferrari în România , societate aparținând 

soților Camelia  și Ionuț Bazac , sediu aflat într-un  bloc nou 

pe strada Alexandru Constantinescu nr 20 ,etaj 1,apartament 

nr 2  acolo unde erau întâmpinați de doamna Claudia ( fosta 

secretară  pe mandatul ministerial al lui Ionuț Bazac și o 

apropiată a familiei ) și conduși apoi în biroul unuia dintre 

soții Bazac !  

În acea campanie s-au  strâns foarte mulți bani negri, gurile 

rele spunând că  jumătate din ei ( câteva milioane de euro ) 

fiind duși de Geoană în Israel pentru asigurarea unor 

batrâneți liniștite , amănunte bine cunoscute  și de prietenul 

său  Elan Schwartzenberg aflat în prezent de o lungă perioadă  

la Tel Aviv !   

În acele zile  am avut numeroase întâlniri cu Ionuț  Bazac și 

Mircea Geoană care mă rugaseră  să le găsesc o firmă de pază 

serioasa  pentru ca Geoană  chiar dacă era Președinte  al 

Senatului nu mai avea încredere în cei de la SPP care îi 

raportau orice mișcare Președintelui României Traian Băsescu 

Buyer: Sorina Matei (sorinamatei@protonmail.com)
Transaction ID: j-q9nko2924089620



131 
   

! Îmi spuseseră chiar că se pregatește înscenarea unui 

accident Mihaelei Geoană ,soția acestuia !  

Urmare a acestei  solicitări , am recomandat un prieten, pe  

Ion Costache  care avea o firmă de pază serioasă ,, Euroguard 

“  și în care aveam deplină incredere ! 

Îmi aduc aminte că erau multe întâlniri în acea perioadă , 

unele dintre ele la restaurantul Aqua din nordul capitalei , 

restaurant deținut în acel moment de un  vechi prieten 

libanez Wehbe Mohamed  

 Bilal !   

La una din aceste întâlniri m-am dus însoțit de Cosmin Gușă 

care în acel moment era consultantul de campanie al lui 

Mircea Geoană !   

Cu Cosmin Gușă mă știam de prin 2001 și ulterior mai bine  de 

pe vremea când acesta fusese secretar general  al PSD 

.Totodată  acesta obișnuia să vină vara și  el la Monaco însoțit 

de cele mai multe ori de partenerul său de afaceri  Maricel 

Păcuraru  ,amândoi fiind mereu invitați de  Nicolae Dumitru( 

Niro) !    

Eu îl invitasem pe Cosmin Gușă la prânz ca să mai vorbim iar 

acolo ne întâlnisem întâmplător și cu Bilal care venise și el la 

un prânz de afaceri ...  

Din vorbă în vorbă i l-am prezentat pe Cosmin Gușă lui Bilal , 

am schimbat câteva  amabilități iar apoi fiecare și-a  

continuat discuția la masa lui !   

A doua zi primesc un telefon de la Bilal care mă roagă să trec 

dacă am timp pe la restaurantul său !   
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I-am spus că eram foarte prins așa cum știa și el cu campania 

lui Geoană dar într-un final am reușit să ajung ...  

Dacă tot ajunsesem chiar m-am  gândit să-l  întreb dacă ar 

fi interesat să sponsorizeze campania lui Geoană 

propunându-i  să-l  duc la Bazac ( care îmi spusese că 

oricine e binevenit ) ,când îl văd ca se înroșește la față ,el 

fiind o persoană foarte calmă de obicei , și îmi răspunde 

foarte tăios că deja a făcut  o sponsorizare!  

Mă uit la el uimit și îl intreb când s-a  întâmplat și începe să-

mi  spună că după ce am plecat de la restaurant împreună cu 

Cosmin Gușă , acesta revenise,că doar,, adulmecase prada “ și 

abordându-l direct ,îl rugase   într-un  mod  elegant dacă ar 

putea face o sponsorizare pentru campania lui  Mircea 

Geoană ....  

Bilal amabil  , ( aici a contat indiscutabil și,, talentul”   lui 

Cosmin Gușă )  a acceptat oferindu-i suma de 25.000 euro pe 

care  i-a   înmânat-o  cash după 2 ore !   

Am înțeles atunci de ce avusese acea reacție la întrebarea 

mea , reproșându-mi chiar că  l-am  pus ( tot eu ) într-o  

situație jenantă și nu putuse  refuza ...  

Bineînțeles că cei 25.000 euro au rămas în buzunarul lui 

Cosmin Gușă și nu au mai ajuns niciodată ca sponsorizare 

pentru campania lui Mircea Geoană !    

Anii au trecut iar azi fostul meu amic Bilal este prieten la 

cataramă atât cu Cosmin Gușă cât și cu Rareș Bogdan !   

Prietenie foarte profitabilă pentru ambele parți din câte am 

aflat ...  
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Pentru că la Rareș Bogdan ajuns mare politician, contează 

doar cât cotizezi și el știe că nu mint !!     

Începând de la pungile  cu bani primite de la Vanghelie și 

serile lungi petrecute cu acesta la Casa Capșa ,chiar dacă  

procurorii DNA au închis atunci  ochii la ordinul  Sistemului 

care avea nevoie de prezența lui pe sticlă , continuând cu 

banii primiți de la Transgaz prin Florin Muntean căruia i-a  

cununat chiar fiul  sau sumele de bani generoase  venite de la 

Hidroelectrica  prin semnătura lui Mihai David ( la ziua căruia 

am  și făcut cunoștință   personal ) ,mergând până  la 

controversatul afacerist  din zona feroviară, celebrul Călin 

Mitică foarte bun prieten  și sponsor  de vacanțe care ca și 

toți cei enumerați aici ,veneau des să-l viziteze în 

apartamentul său din complexul rezidențial  Stejarii sau la  

cafeneaua situată în vecinătatea blocului !  Totul culminând   

cu fostul meu prieten Bilal care de la agricultură a ajuns azi 

datorită lui Rareș Bogdan  să dețină  printr-o  firmă nou 

inființată  în 2016  - X GUARD SECURITY SYSTEM  S.R.L. fără  

nici un fel de experiență în domeniu, având doar 2 angajați în 

momentul în care a participat la acea licitație , CONTRACTUL 

DE PAZĂ  AL   AEROPORTULUI OTOPENI ,CONTRACT SEMNAT 

PENTRU SUMA DE 5,5 MILIOANE EURO ( ASTA FĂRĂ ACTELE 

ADIȚIONALE ÎNCHEIATE ULTERIOR PENTRU A SATISFACE 

,,FOAMEA DE BANI “ A LUI RAREȘ BOGDAN  )!  

ACUM CRED CĂ  AM ELUCIDAT PENTRU ACEIA DIN PRESĂ  ȘI  

NU NUMAI , CINE E ÎN SPATELE ACESTEI FIRME ,PENTRU CĂ  

CEI CARE APAR ÎN ACTE, SUNT DE FAPT DOAR NIȘTE SIMPLE  

SĂGEȚI !  

ADEVĂRATUL PROPRIETAR AL X GUARD SECURITY SYSTEM 

ESTE CETĂȚEANUL LIBANEZ WEHBE MOHAMED BILAL !!!  
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Mă mir că nimeni din structurile așa zisului stat de drept 

România ,nu a reacționat fiind vorba de un obiectiv de 

importanță strategică  iar Wehbe Mohamed Bilal fiind un 

cetațean libanez , chiar dacă  a dobândit între timp și 

cetățenia română ! Totodată în firma pe care a  deschis-o  la 

începutul lui 2000 în România și prin care face și acum 

agricultură și export  de cereale ,s-a  asociat cu un om al 

Sistemului cu o  experiență  vastă în import- exportul de 

armament ,fostul ofițer de contrainformații militare Cornel 

Purcărea cercetat de DIICOT în 2013 chiar pentru  trafic de 

arme !  

Iată ca existau toate premisele ca acest contract să nu fie 

încredințat acestei societăți nu-i așa domnule Hellvig?  

Dar așa cum spune o vorbă celebră.. ....MONEY TALKS.....  

Aceasta e adevărata față a lui Rareș Bogdan chiar dacă o face 

el pe mironosița pensată și cu ruj roz dată ...    

E și el unul din marii Beneficiari De Imunitate din partea DNA 

...  

Pentru cât timp, vom vedea ...  

Venise și ziua dezbaterii finale și toată lumea era în fierbere ...  

Cei care eram mai apropiați de Geoană   începusem să ne 

ocupăm locurile rezervate susținătorilor candidatului PSD , 

printre ei numărându-mă  și eu !   

Primii în față alături de Mihaela Geoană , erau soții Camelia și 

Ionuț Bazac lucru care dovedea încă odată influența pe care 

aceștia o aveau față de Mircea Geoană !   

Îmi aduc aminte că la începutul  dezbaterii am întrebat-o  pe 

Mihaela Geoană de ce nu sunt prezenți și cei 2 copii ai lor  

Ana și Alexandru , pentru că Mircea Geoană era dacă vreți un 
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candidat pe model american iar de partea cealaltă Traian 

Băsescu era însoțit de cele 2 fiice ale sale !  

La solicitarea mea atât Ana cât și Alexandru reușiseră să 

ajungă la pauza dezbaterii chiar eu ajutându-i să stea undeva 

în spatele moderatorului Robert Turcescu , pentru ca Mircea 

Geoană să-i poată și vedea ! ( așa mă gândisem eu în acele 

momente , mai ales că locuri libere în zona susținătorilor nu 

mai erau)   

Până  la urmă  ideea mea de a-i aduce pe copii a fost 

apreciată după dezbatere de către Mircea Geoană , câțiva 

dintre noi însoțindu-l  în biroul său de la Senat unde îmi aduc 

aminte ,Mihaela Geoană se pregătea să ne servească cu 

celebra plăcintă cu spanac machidonească făcută chiar de ea 

!  

Pe moment nu eram conștienți încă de impactul întrebării de 

final cu vizita la Vântu dar în scurt timp începuseră să apară 

știrile și observasem că din păcate pentru Mircea Geoană , 

impactul fusese devastator....  

Degeaba am încercat noi ulterior  să demonstrăm că în ziua 

alegerilor nu se putea vota la Paris la un interval  de 10 

secunde ....Sistemul,dintre care unii se aflaseră chiar în ziua 

votului în sufrageria lui Gabriel  Oprea ,își făcuse datoria : 

Traian Băsescu devenise din nou Președinte al României !  

Singura persoană care în ultimele 3 luni îmi spunea de fiecare 

dată când ne întâlneam că Mircea Geoană nu va fi niciodată 

președintele României , fusese Cristian Burci ! De unde era 

așa de sigur ,doar el știa  !!! Cert e că a avut dreptate !  
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Totodată și visul de mărire al lui Ionuț Bazac se năruise , 

Geoană promițându-i  ferm că după 6 luni de zile îl va pune 

pe el Prim Ministru în locul lui Iohannis ,asta dacă ar fi ieșit 

Președinte al României ,destăinuire pe care Bazac mi-o  

făcuse în timpul campaniei prezidențiale , asigurându-mă  

totodată că voi primi și eu un portofoliu în Guvern pentru 

ceea ce ,,cotizasem” !  

Sunt sigur că nu foarte mulți își amintesc, când la 2 zile după 

alegeri invitat fiind la un talk show politic la Realitatea TV pe 

subiectul alegerilor recent încheiate, am lansat o ipoteză 

explozivă spunând cu subiect și predicat că știam că RASIROM 

( firma de IT a SRI) folosise  un soft special  care era 

programat să cuantifice numărul de voturi  în așa fel încât 

Mircea Geoană să piardă alegerile !  

Mărturisesc acum la 11 ani distanță că cineva din SRI care se 

ocupase chiar de alegeri îmi dăduse acea informație....  

După emisiune am fost urmărit de o Dacia Logan care s-a 

poziționat lângă blocul din Calea Plevnei în care locuiam 

,urmărindu-mă foarte atent  câteva zile din acel moment…  

A doua zi , un lucru neobișnuit pentru SRI , purtătorul de 

cuvânt al instituției , Marius Sava transmite presei un 

comunicat în care  spune că ,citez:,, declarațiile făcute de 

deputatul Cristian Rizea  NU SE CONFIRMĂ” !!!  

ERA PRIMA OARĂ CÂND SRI REACȚIONA PRINTR-UN 

COMUNICAT DE PRESĂ LA DECLARAȚIILE FĂCUTE DE UN 

POLITICIAN!!!  

Apropo de momentul cheie al pierderii alegerilor de către 

Mircea Geoană , acea celebră vizită  la Sorin Ovidiu Vântu ....  
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Vă  voi mărturisi acum ceea ce nu s-a  spus niciodată : în seara 

aceea de dinaintea dezbaterii finale   în piscina vilei de pe 

strada Paris îl aștepta nimeni altcineva decât feblețea lui de 

atunci Melania Medeleanu , una dintre  prezentatoarele  

postului Realitatea TV patronat de S.O.V. care, știind de 

dorința lui Geoană, îi pregătise  acestuia mult râvnita surpriză 

! Aceasta a fost  ,,RELAXAREA “ de care vorbea candidatul 

prezidențial  Geoană !  

De aceea Geoană , în contextul în care repetase  în ziua  

respectivă   răspunsul la acea întrebare ( făcuse chiar mai 

multe simulări cu actorul George Ivașcu), efectiv s-a  blocat 

pentru că Băsescu așa cum îl știm cu toții, mai golan, a pus 

întrebarea așteptată  într-un  mod mult  mai insinuant 

,dovedind că  știa de fapt de ce Geoană  fusese  la S.O.V. 

acasă : ,, V-A  PLĂCUT ASEARĂ  LA VÂNTU DOMNULE 

GEOANĂ ?”  

Zâmbetul lui Băsescu l-a făcut pe Geoană să înțeleagă că 

acesta știa exact ce se întâmplase acolo ...  

Sorin Ovidiu Vântu așa cum îl știu toți cei care-l cunosc , 

jucase la 2 capete ...  

Așa s-a  scris istoria....  
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Capitolul 16 
 

A venit anul 2010 și PSD și-a  ales un nou președinte în 

persoana lui Victor Ponta , secretar general fiind ales Liviu 

Dragnea ( chiar dacă acesta votase cu Geoană  ) ! 

După experiența personală nefastă cu Geoană în care 

pierdusem cei 300.000 de euro pe care îi dădusem ,alesesem 

să-l  sprijin la Congres pe Victor Ponta !  

Anii au trecut iar după alegerile prezidențiale din 2014 și 

pierdute de Victor Ponta , am avut câteva discuții și întâlniri 

cu directorul SRI George Maior ....  

Acesta mi-a propus în cursul lunii decembrie să preiau 

organizația PSD SECTOR 5 și să candidez pentru funcția de 

primar la alegerile locale din 2016 !   

Am acceptat această propunere iar la finalul lunii ianuarie 

2015 în cadrul Comitetului Executiv PSD organizat la Sinaia 

am primit în unanimitate votul de încredere al președinților 

de organizații din partid !  

În acea perioadă , aveam întâlniri săptămânale cu George 

Maior în biroul său din stada  Jandarmeriei ( lângă  complexul 

sportiv Stejarii) , în intervalul orar 9-11 în prima parte a zilei 

,unde pe unul din fotoliile de lângă șemineul din biroul său , 

mă aștepta mereu celebra ceașcă  de cafea la filtru ! Asta 

după ce conform cutumei cred , așteptam 10 minute în 

biblioteca de la parterul vilei unde la etaj se aflau doar cele 2 

birouri ale șefilor SRI: George Maior și Florian Coldea.  

Buyer: Sorina Matei (sorinamatei@protonmail.com)
Transaction ID: j-q9nko2924089620



139 
   

Ce mi-a atras atenția atunci e, că de fiecare dată când 

așteptam în bibliotecă ( sunt sigur că eram filmat ) , 

televizorul era deschis mereu pe postul România TV , un 

amănunt cred eu interesant ....  

Apropo de acest detaliu ,  îl înțeleg pe de o parte pe Sebastian 

Ghiță  care în declarațiile sale publice ulterioare plecării sale 

din țară a încercat să-l  exonereze de toate abuzurile făcute de 

SRI  pe George Maior ,rugându-mă  și pe mine să fac la fel....Din 

respect pentru  voi ,cei  care veți citi aceste rânduri ,am 

considerat că  ADEVĂRUL trebuie spus și v-aș  subestima 

inteligența  dacă aș încerca să vă fac să credeți că toate 

abuzurile făcute de SRI au fost exclusiv opera lui Coldea fără 

ca omul nr 1 din SRI  George Maior să nu fi știut  absolut 

nimic...   

La un moment dat îmi aduc aminte că se discuta foarte mult 

în spațiul public despre adoptarea Legilor Big Brother , pe 

care în intervențiile publice de la TV  le susținusem atât eu  

cât și  Sebastian Ghiță  , motiv pentru care George Maior mi-a  

mulțumit personal !  

Tot în acea perioada din 2015 , acesta mi-a  dăruit o carte al 

cărui coordonator fusese :,, FRANCK WISNER  SPION PENTRU 

ETERNITATE” , o poveste tristă  de spionaj despre un om care 

a crezut că poate schimba lumea !   
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Ce ironie a sorții nu-i așa? 

  

Tot în acel început de an Maior mi-a spus că vorbise cu Victor 

Ponta pentru a-l pune ministru la Economie pe Mihai Tudose , 

lucru pe care sunt sigur că acum Victor Ponta îl regretă ....  

Eu fiind coleg la Brăila cu Mihai Tudose auzisem multe istorii 

legate de el : de la patronul unei firme de termopane căruia a 

uitat să-i  dea o sumă considerabilă înapoi, după ce o 

împrumutase, până la șpăgile primite constant de la Ilie 

Carabulea un cunoscut om de afaceri din Sibiu pe care îl 

ajutase de multe ori traficându-și  influența  din poziția de 
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președinte al Comisiei Economice din Camera Deputaților 

timp de 12 ani !   

A scris Ilie Carabulea atunci când a fost arestat atât de multe 

denunțuri la adresa lui Mihai Tudose că ajunsese să îl doară și 

mâna ....dar degeaba ....  

MIHAI TUDOSE era ca și acum PROTEJATUL SISTEMULUI la fel 

ca și prietenul și colegul lui de bancă din Camera Deputaților , 

ajuns azi șef  al  SIE , Gabriel Vlase !  

De ce spun asta? Păi singurul asupra căruia DNA nu a mișcat 

nici un deget în celebrul dosar Retrocedarea Pădurilor – 

Viorel Hrebenciuc, a fost chiar Gabriel Vlase care în calitatea 

sa de subprefect al județului  Bacău în acel moment era unul 

din principalii beneficiari ai șpăgilor , participând direct  la 

celebrele întâlniri  de la Slănic Moldova unde apare chiar în 

stenograme !  

Cum nici ANI nici DNA nu l-au  întrebat niciodată pe Mihai 

Tudose ce e cu acel împrumut de 5000 eur contractat in 2009 

și pe care l-a  returnat în 2018, care apare în declarația sa de 

avere ,nespecificându-se  NICIODATĂ  NUMELE 

CREDITORULUI  ÎN NICI UNA DIN CELE 18 DECLARAȚII DE 

AVERE COMPLETATE TIMP DE 9 ANI DE ZILE !!!  

VĂ POT SPUNE EU CA ACEL CREDITOR ERA CHIAR FRATELE 

INTERLOP AL LUI GABRIEL VLASE !  

Mai cunoscut celor din județul  Bacău  ca  fiind un cămătar 

foarte celebru și căruia la intervenția frățiorului acum câțiva 

ani , DNA i-a  închis dosarul pe care îl  avea în lucru și care i-ar  

fi putut  crea un mare prejudiciu de imagine viitorului 

DIRECTOR al Serviciului de Informații Externe   !!  
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Ce ascunde oare acel împrumut ??   Că nu cred că Mihai 

Tudose care din anul 2000 este unul din cei mai longevivi 

deputați în Parlamentul României , acum europarlamentar   ,  

avea nevoie de 5000 eur pentru 9 ani !!!  

E vorba cumva de o șpagă mai mare de ordinul câtorva sute 

de mii de euro pentru care unul dintre ei a vrut sa fie asigurat 

că nu se va afla ? ?   

Eu am informația de la cineva foarte apropiat de familia lui 

Gabriel Vlase și știu Adevărul !    

Oricare dintre  politicieni  dacă  ar fi încălcat legea ,așa cum a 

făcut-o Mihai Tudose nedeclarând cine este cel care i-a  

acordat împrumutul , neprecizând  nici măcar cui l-a returnat 

și cum  în 2018 , ar fi avut dosar pe loc și la ANI ȘI LA DNA 

FIIND DEJA CATALOGAT CA ȘI CORUPT !  

PĂI BINE BĂI MIȘULE TOCMAI TU CARE  DAI IMPRESIA ( DOAR 

ATÂT) CĂ TE-AI NĂSCUT CU  ANTICORUPȚIA ÎN SANGE , SĂ 

ÎNCALCI LEGEA ??   

TOCMAI TU CARE DECIZI CINE CANDIDEAZĂ ȘI CINE NU DIN 

PSD?? 

Revenind la cei 2 ,,frățiori în ale combinațiilor “ Tudose și 

Vlase ,  

e celebră  întâmplarea din mai  2015 când Dragnea 

președinte PSD în acel moment primește decizia de 

condamnare cu suspendare !  

În acea zi tot Biroul Permanent Național era strâns la Kiseleff  

în așteptarea lui Dragnea ....Chiar înainte de începerea 

ședinței , Mihai Tudose și Gabriel Vlase îl trag deoparte pe 

Buyer: Sorina Matei (sorinamatei@protonmail.com)
Transaction ID: j-q9nko2924089620



143 
   

Valeriu Zgonea și îi spun acestuia să-i solicite el ( Zgonea era 

nr. 2 în PSD fiind președinte executiv) demisia lui Dragnea !  

Ajunge si Dragnea, începe ședinta , Zgonea ia cuvântul și face 

ceea ce convenise cu prietenii săi vechi Tudose și Vlase dar 

stupoare....restul baronilor din BPN nu agreează  propunerea 

lui Zgonea și încep să comenteze ....Tudose și Vlase văzând 

curentul pro Dragnea ,se reorientează rapid și chiar decid să 

ia cuvântul solicitând nici mai mult nici mai puțin decât  

demisia  lui  Zgonea  pentru că-și permisese să conteste 

credibilitatea unui lider ca Liviu Dragnea !  

Elevii își depăsiseră Profesorul în ale politicii!!!  

Și Vlase și Tudose fuseseră crescuți în PSD chiar de către 

Viorel Hrebenciuc dar spre deosebire de maestrul lor , mai 

aveau o calitate : ERAU ȘI SUNT ÎN CONTINUARE PROTEJAȚI 

DE SISTEM , ceea ce în cazul celebrului  Guzgan  Rozaliu  nu se 

poate spune ....   

Poate unii dintre dumneavoastră își aduc aminte de 

declarația pe care am făcut-o  la începutul anului 2017 și 

preluată la vremea aceea de toată presa, aceea că ar fi foarte 

bine dacă PSD ar scăpa de unii  ofițeri acoperiți, 

nominalizându-i  pe Tudose, Vlase , Ciolacu și Georgian Pop !   

Toți au sărit ca arși declarând public ,că mă vor acționa în 

judecată .....  

În realitate nici unul nu a avut curajul de a mă acționa în 

judecată !!!  

Știau ei foarte bine ce știam și eu !     
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Azi le pot spune că aceste  informații îmi fuseseră  furnizate 

de o veche cunostință de-a  mea ,fosta șefă a acoperiților , 

generalul SRI Elena Istode , și totodată  un colaborator vechi 

și  apropiat al lui Mihai Tudose,  din câte am înțeles .....  

Îmi aduc aminte cum cel ajuns azi Președinte PSD , Marcel 

Ciolacu (singurul președinte PSD din istorie posesor  al unei 

diplome de facultate obținută prin fals ) la votul din plen 

unde Parlamentul trebuia să decidă ridicarea imunității mele , 

acesta trecea pe la banca fiecărui coleg din PSD să-i spună să 

VOTEZE PENTRU ARESTAREA MEA !   

Realizasem de atunci că acesta primise de la păpușarii lui , 

ordinul că trebuie sa fiu arestat !   

Din păcate pentru Ciolacu și acoliții săi , Parlamentul a decis 

că NU TREBUIE SĂ FIU ARESTAT ,nefiind considerat un pericol 

public așa cum și-ar  fi dorit unii....   

L-aș sfătui totuși pe Ciolacu să nu-l mai intereseze atât de alții 

și să-și vadă  de ciorba lui ,că oricum toată lumea a aflat de 

întâlnirile periodice de la restaurantul din incinta magazinului 

Casa Frumoasă pe care acesta le are cu un important om de 

afaceri din Buzau care-l  finanțează  de foarte mult timp 

...acesta fiind și un cunoscut client al magazinului de lux 

respectiv !  
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Capitolul 17 
 

Și ca să rămânem totuși în zona serviciilor , îmi amintesc că la 

una   

 din întâlnirile cu George Maior  în  același birou al său de la 

etajul 1 al vilei aflată  chiar pe partea stângă  imediat după  

intrarea în curtea  unității SRI respective ,în data de 4 martie 

2015  l-am  văzut destul de supărat pe acesta, din cauză că 

CCR se pronunțase  declarând ca neconstituțional  pachetul 

de legi Big Brother ....  

Mi-a  spus de adversitatea pe care o avea față  de Daniel 

Morar unul din cei 9 judecători CCR care în această speță 

fusese chiar raportor și punea pe seama acestuia soluția dată 

de CCR....  

La un anumit moment mi-a spus ceva ce nu aveam să uit 

niciodată ,citez: ,,că  le va da o lecție celor de la CCR ca să 

înțeleagă cine conduce România” ! 

Imediat la câteva zile, când am văzut ce s-a întâmplat cu 

judecătorul Toni Greblă înțelesesem că ,, lecția ” fusese dată 

....  

Curând după acel moment ,am rămas surprins să-l  aud 

spunându-mi  ca își va înainta cererea de demisie din funcția 

de director al SRI , lucru care s-a  și întâmplat la foarte scurt 

timp !  

Din acel moment întâlnirile săptămânale aveau loc într-o vilă 

de pe strada Herăstrău nr 37 , locație din câte am înțeles 
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deținută de Vasile Dancu și luată de la RAPPS  printr-una  din 

firmele sale !  

Între timp președintele României îl nominalizase pe George 

Maior ca ambasador al României în SUA ,astfel că la una din 

ultimele întâlniri înaintea plecării sale la postul de la 

Washington, mi-a  transmis că a vorbit și cu Coldea în privința 

mea și totul e ok iar dacă am vreo problemă să discut oricând 

cu Vasile Dâncu în care avea încredere totală !  

M-am întâlnit cu Vasile Dancu de câteva ori ,acesta 

asigurându-mă  de sprijinul său necondiționat....  

Cu toate acestea nu l-am înțeles de ce măcar nu m-a pus în 

gardă să mă retrag dacă în spatele ușilor închise Daniel Florea 

plătise foarte mulți bani ca să-mi ia locul ?!  

Să fi fost de vină faptul că nu achitasem onorariul obișnuit în 

schimbul susținerii sale , onorariu în valoare de 500.000 euro  

așa cum  îmi confirmase ulterior în cadrul unei discuții private 

în apartamentul său din,, Central Residential Park’’ ziaristul și 

patronul de presă  Dan Andronic ??    

Auzisem totodată  de la un  inculpat celebru din dosarul ANRP 

,Sergiu Diacomatu , că și Maior și Coldea primiseră cash în 

birourile lor de la pădure suma de 25 milioane de euro de la 

Gheorghe Stelian zis  Stelu care beneficiase de acea uriașă  

despăgubire de aproximativ 100 milioane de euro de la ANRP 

!!!  

Bineînțeles că totul se făcuse cu acordul celor 2 persoane din 

conducerea SRI !  

L-am întrebat pe Diacomatu de ce nu spune aceste lucruri 

dacă le știe ,acesta dându-mi  de înțeles  ca îi este FRICĂ ....  
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Este normal să-i fie frică pentru că vrea să-și protejeze cu 

sfințenie averea dobândită exclusiv din șpăgile încasate pe 

vremea când era vicepreședinte ANRP proptit în funcție chiar 

de Dorin Cocoș !  

Spațiile comerciale din Centrul Vechi al Capitalei în care a 

investit banii astfel câștigați îi aduc venituri de zeci de mii de 

euro pe lună  din chirii ! Chiar dacă aceste locații comerciale 

figurează pe alți interpuși la Cartea Funciara , cei care ar 

trebui să aplice Legea Confiscării Extinse închid ochii și se fac 

totuși că nu văd .....Cum e domnule Crin Bologa cu justiția 

selectivă ? Observ că v-ați obișnuit repede cu ea și domnia 

voastră ....  
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Capitolul 18 
 

Astfel că după plecarea lui George Maior la Washington , 

frâiele puterii în SRI fuseseră preluate de Coldea care în acel 

moment se aliase cu Dragnea pentru a putea să-și impună 

oamenii săi în PSD  ! Știm bine cu toții că același Coldea 

fusese cel care îi făcuse acel dosar lui Ponta în urma căruia 

acesta demisionase de la Guvern , deoarece nu putuse uita 

ceea ce îi spusese Victor Ponta în 2014 : că dacă va ajunge 

președintele României îl  va da afară din SRI !   

Așa că acum to ,,terenul de joacă” din PSD era al lui Coldea cu 

complicitatea lui Dragnea !  

Primisem la sfârșitul anului 2015 numeroase semnale că mi se 

pregătește ceva ....  

Recunosc că am fost nai ,crezând că dacă nu am facut nimic 

ilegal ,nu au ce să-mi facă .....  

NU mă gândisem că un simplu împrumut pe care îl 

returnasem la termenul prevăzut în contract acum 7 ani de 

zile( în acel moment 2016 cand m-au  acuzat) , putea fi ,, 

transformat”  de fapt într-un  trafic de influență și spălare de 

bani !!  

Nici măcar cea care o credeam sinceră în relația de prietenie 

pe care o aveam , generalul SRI  Elena Istode ( despre care 

știu atât de multe lucruri pe care încă nu le-am  spus… ) nu m-

a  pus nici  măcar în gardă să-mi  spună să renunț la 

candidatură....  
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Timpul mi-a demonstrat că pentru Ei nimic nu contează  dacă  

Ordinul pe care trebuie să-l  execute este chiar și acela de a 

,,Călca pe Cadavre” ....  

Dar nu-i asa ?? Viața bate filmul de cele mai multe ori....  

Nu a mai contat  că  fusesem singurul politician român invitat 
și susținut oficial prin declarații publice atât de primarul 
Parisului cât și de primarul Ierusalimului , dorind să  preiau  
de la prietenii din Franța și  Israel exemplele de  bună  
practică  pentru a le aplica și la nivelul sectorului 5 și cu care 
schițasem deja un proiect de parteneriat !  Mai mult decât 
atât ,chiar doamna Anne Hidalgo primarul Parisului  îmi 
trimisese  o scrisoare publică  de încurajare și susținere în 
vederea candidaturii mele pentru Primăria Sectorului 5 
,element care a deranjat la vremea respectivă  pe mulți din 
partid  ! 

Nu a contat nici faptul că timp de 6 luni de zile , 200 de 

pensionari beneficiaseră  zi de zi de o masă caldă la prânz din 

partea mea și a echipei mele , inițiativă  pe care vroiam să o  

permanentizez după alegeri prin înființarea unei cantine  

sociale  pentru cei cu venituri foarte mici sau fără venituri din 

sectorul 5 !  

Nu a contat nici implicarea mea în rezolvarea unor cazuri 

medicale foarte grave în urma cărora viețile a  2 copii din 

județul Brăila  fuseseră salvate  , lucruri pe care aș fi vrut să le 

continui  dacă aș fi iesit primar pentru a ajuta cât mai mulți 

copii aflați in situații similare ....  

Coldea și Dragnea cu complicitatea lui Daniel Florea ,Dragoș  

Dobrescu ,Marian Vanghelie ,au reușit să mă ,,execute” 

reușind să distrugă  tot ceea ce făcusem în 20 de ani de 

politică ....  
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Apropo de Vanghelie : știu Mareane  că tu i-ai plătit biletul de 

avion lui Lucian Colțea ca să vină din SUA să mă  incrimineze 

într-un  mod mincinos ,așa cum știu și câți bani i-ai dat 

denunțătorului Andrei Beja ca să mintă ...  

Dar înțeleg că am fost   și  voi   rămâne coșmarul tău  .... de 

fiecare dată când te vei uita în ochii soției tale sunt sigur că îți 

vei aminti de mine....    

Acești Băieți ,  au câștigat pentru moment ....  

Dar  îi asigur pe toți cei care ,,au pus umărul” la ,,execuția 

mea”  , că  Dumnezeu va avea grijă  de fiecare dintre ei , sunt 

convins de asta .....  

Și să nu uite baieții ăștia un singur lucru:  

Să te ferească Domnul de cel care nu mai are nimic de 

pierdut…  
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Capitolul 19 
 

Așa că după ce  ,principalul martor devenit ulterior  inculpat 

dar absolvit de orice acuzație, pentru că după amenițările la 

care fusese supus , declarase exact ce vroiau cei din SISTEM 

ca să pot fi împachetat și condamnat, procesul meu de la 

Înalta Curte de Casație și Justiție  a fost o simplă formalitate ! 

Pentru completul de la fond condus de judecătorul  Daniel 

Gradinaru nu a contat că DNA îmi deschisese acest dosar și 

mă trimisese în judecată fără  a cere înainte așa cum 

stipulează LEGEA redeschiderea celuilalt dosar din 2014  la 

ICCJ în care DNA mă considerase NEVINOVAT ÎN LEGĂTURA 

CU ACELEAȘI FAPTE DE CARE ERAM ACUZAT ACUM !  

Pe de o parte îl înțeleg pe judecătorul Daniel Gradinaru care, 

fiind șantajat de DNA cu deconspirarea unor înregistrări care 

ar fi putut confirma  relația extraconjugală pe care acesta o 

avea și încă o mai are cu celebra judecătoare Lia Savonea, nu 

avea altă alternativă decât să mă condamne la închisoare!  

Sunt sigur că și-a dat seama de ,,regia” care mi se făcuse 

,dovadă că și condamnarea mea a fost minimă din punct  de 

vedere al Codului Penal...  

A urmat completul de 5 judecatori condus de celebrul Iulian 

Dragomir care fiind unul dintre  cei 2 judecători din ICCJ  

afiliați SRI ,adică unul dintre  cei  care la solicitarea Serviciului 

Român de Informații , își dă acordul mereu pe mandatele de 

ascultare ,nu am avut nici o șansă ....  

Aș fi putut însă avea o șansă foarte mare dacă aș fi marșat la 

sugestia unei persoane atât de dragă celui care ,,TRĂIA CU 

NAȘUL ÎN SUFLET “.....  
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Ați înțeles foarte bine ,da ....Cineva foarte  apropiat de 

președintele Completului  de 5 judecători , mi-a  spus că dacă 

PLĂTESC  500.000 EUR VOI OBȚINE ACHITARE DIN PARTEA 

COMPLETULUI DE 5 CONDUS DE IULIAN DRAGOMIR !!! 

 

Mai mult , mi-a  spus că dacă mă decid să fac asta , să merg 

ori sâmbăta ori duminica între orele 11 și 13 la târgul 

tradițional de produse românești de la Universitatea de 

Agronomie  unde îl voi găsi pe judecătorul Iulian Dragomir 

care în fiecare weekend în acel interval orar se află  mereu 

acolo și să-l salut spunându-i  că ,citez : ,, AM ÎNTELES CĂ  

PROGNOZA METEO VA FI FOARTE BUNĂ  PENTRU PERIOADA 

URMĂTOARE “ , am închis citatul !   

Acesta era ,,CODUL” pentru a confirma că eram de acord cu 

propunerea !  

Recunosc că am fost câteva weekenduri la rând pentru a mă 

convinge că judecătorul Dragomir chiar e prezent așa cum mi 

se spusese și DA ,ERA ÎNTR-ADEVAR  PREZENT MEREU, 

DEGUSTÂND PRODUSELE TRADIȚIONALE  ROMÂNEȘTI !   

Oricând doriți să vă convingeți dar  bineînțeles după ce se vor 

ridica restricțiile impuse de COVID 19 , duceți-vă  și-l   veți 

găsi acolo, doar să  fiți atenți că este îmbrăcat foarte 

șmecherește , la prima vedere pare a fi chiar un mafiot din 

celebrul serial ,, Peaky Blinders “...  

Din păcate nu dețineam acea sumă de bani , fiind în 

imposibilitate  de a-mi  cumpăra LIBERTATEA !   

Dacă aș fi avut acei bani  , vă asigur că aș  fi plătit ,vă spun 

sincer ....chiar dacă  eram nevinovat , știam că atunci când te 

pui cu SISTEMUL nu ai nici o șansă .....  
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O să mă întrebați de ce nu am anunțat instituțiile statului ???  

Hahaha !!! Păi dragii mei , erau tot ei cei din SISTEM  care 

încasau banii....ce credeți că era altfel ??  

Dacă o făceam, cred că aș fi primit o condamnare chiar mai 

mare ....  

Așa în schimb și completul de 5 judecători condus de 

Dragomir a menținut aceeași pedeapsă minimă dată de 

completul de la fond  condus de judecătorul Gradinaru , lucru 

mai rar întâlnit în deciziile date de Completele  de  5  

judecători  care de obicei îți ,,plusau “ de fiecare dată câțiva 

ani  la condamnarea inițială  sau dacă erai ,,BĂIAT BUN“  ȘI TE 

INTERESA PROGNOZA METEO ,ERAI ACHITAT!   

ASTFEL  CĂ , NEAVÂND ȘANSA UNUI PROCES ECHITABIL AȘA 

CUM PREVEDE LEGEA ,CHIAR DACĂ ÎNTRE TIMP   CURTEA 

CONSTITUȚIONALĂ   A ROMÂNIEI  A DECIS ÎN OCTOMBRIE 

2019  CĂ  ȘI  SENTINȚA  DIN PROCESUL MEU ESTE UNA 

NELEGALĂ,   FIIND DATĂ  DE UN COMPLET ILEGAL 

CONSTITUIT , AM DECIS SĂ  FIU ALĂTURI DE FIUL MEU ȘI DE 

SOȚIA MEA ,PLECÂND DIN ROMÂNIA !  

Cineva avizat m-a întrebat de ce nu am spus toate aceste 

lucruri explozive celor de la DNA care cu siguranța mi-ar fi 

putut ameliora cu mult situația juridică ...  

I-am  spus ceea ce vă spun  și vouă acum : nici dacă  DNA mi-

ar  anula mâine condamnarea și tot nu aș  face acest 

compromis cu o  instituție profund coruptă care a făcut 

mereu o justiție selectivă !  
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De aceea am ales să spun public tuturor celor care vor să 

audă câtă mizerie a putut să ascundă în interiorul ei această 

instituție DNA !  

Chiar dacă am fost victima unui dosar politic fabricat , îmi voi 

duce cu demnitate CRUCEA ÎNAINTE!  

DAR CEI CARE M-AU DISTRUS NU VOR AVEA NICIODATĂ   

SATISFACȚIA DE A MĂ VEDEA DUPĂ GRATII!   

 Chiar dacă voi câștiga la CEDO așa cum îmi spune mereu 

avocatul meu ,pentru mine, o spun cu multă amărăciune în 

suflet ,  România din păcate NU MAI EXISTĂ ....  

ROMÂNIA   VA FI MEREU DOAR  ȚARA LOR:  

A lui Coldea, a lui Kovesi, a lui Maior , a lui Hellvig, a lui Vlase, 

a lui Dragoș  Dobrescu, a lui Cristian Burci ,a lui Mircea 

Geoană ,a lui Rareș  Bogdan , a lui Mihai Tudose sau a tuturor 

celor asemenea lor…  

Dacă i-ați  vedea pe toți aceștia când vine ziua României și 

sărbătoresc ei 1 Decembrie , cu cât patos vorbesc, ce pătrunși 

sunt ei și îți spun fiecare cât de importantă e România Lor ...   

 Când știi de fapt adevărul și mizeria din jurul lor , îți vine să 

vomiți văzându-i cu câtă  ipocrizie își arată  sentimentele față 

de o țară  pe care fiecare dintre ei au  subjugat-o  politic dar 

mai ales financiar  cât de mult au putut....  

Pentru toți cei de mai sus , ROMÂNIA VA FI MEREU DOAR O 

VACĂ  DE MULS  SI  ATÂT...  

Am vrut să-mi  fac această  SPOVEDANIE în fața voastră , a 

celor care încă  mai credeți că ADEVĂRUL  NU  ESTE  DOAR  O  

UTOPIE  !  
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Într-o țară normală , cu niște instituții  care ar trebui să aplice 

aceeași lege pentru toți, aceste dezvăluiri ar duce la zeci de 

arestări ...  

Din păcate România nu este și nu va fi niciodată o țară 

normală....  

Va fi mereu doar ȚARA LOR ....  

Nu m-am gândit niciodată că voi avea curajul de a pune pe 

hârtie ceea ce am trait în ultimii 20 de ani....  

Dar voi cei mulți care ați strâns mereu din dinți , în speranța 

că ziua de mâine va fi mai bună gândindu-vă  la viitorul 

copiilor voștri , mi-ați  dat acest curaj nebun de a spune ceea 

ce știu ,ceea ce am trăit....  

Indiferent ce mi se va întâmpla după publicarea acestor 

rânduri , SĂ NU UITAȚI CĂ   

Această  Carte Este Pentru Voi , Cei Care Înca Mai Credeti În 

ADEVĂR , Cei care într-o  zi ,sper cât mai curând  le veți spune 

acestora : GATA , AJUNGE ....NE-AȚI  UMILIT 

DESTUL.....PLECAȚI !  

 

Și încă nu am spus tot...  
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Despre Autor: 

Date biografice 

 Data şi locul naşterii: 12.04.1969, municipiul Galaţi 

 Stare Civilă: căsătorit 

Studii şi specializări 

 1999 – Institutul Politehnic Bucureşti, Facultatea de 
Ştiinţă şi Ingineria Materialelor 

 2002 – Universitatea Bucureşti – Postuniversitară, Facultatea de Drept 
Internaţional 

 2003 – Salzburg Seminar, bursă oferită de guvernul S.U.A. 

 2004 – Colegiul Superior de Siguranţă Naţională 

 2011 – Institutul Diplomatic Român 

 2013 – Colegiul Naţional de Apărare 

Activitate profesională 

 2000-2002 – director cabinet ministru, Ministerul Tineretului şi 
Sportului 

 2002-2006 – director general A.N.S.I.T. 

 2008-2012 – deputat Parlamentul României 

 2012-2016 – deputat Parlamentul României 

Funcţii, activităţi într-un partid politic 

 2001-2004 – vicepreşedinte PSD – organizaţia Bucureşti, sector 6 

 2010-2013 – secretar executiv PSD 

 2010-2013 – preşedinte PSD Diaspora 

 2015-2016 – preşedinte PSD sector 5 
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